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Slika zgoraj: 
Ob navzočnosti predsednika 
države smo praznovali 
občinski praznik 
(foto: Tamino Petelinšek)

Sliki levo:
Žal nas je sredi meseca 
prizadel hud vihar in 
povzročil veliko škodo.

Vesel božič 
in srečno
novo leto 2018!



Nudimo vam:
- �zioterapija po poškodbah
- odprava bolečin v sklepih in hrbtenici
- Bownova terapija
- biodinamična kraniosakralna terapija
- odprava težav  s čeljustnim sklepom
- terapije za otroke s slabo držo
- terapije za nosečnice

Ana Krajnc, �zioterapevtka 
   

m: 041 386 311
e: info@�zioterapija-krajnc.si
www.�zioterapija-krajnc.si

Lokacija izvajanja:
Videm 33a, (Zavod Sv. Terezije)
1312 Videm - Dobrepolje

FIZIOTERAPIJA
KRAJNC

Začnite nekaj  
izjemnega z  
A1 Grosuplje.

A1 Grosuplje  
Brvace 1a, Grosuplje  
M: 040 979 788

• POPRAVILO IN CENITEV VOZIL ZA VSE 
SLOVENSKE ZAVAROVALNICE

•  BREZPLAČNO NADOMESTNO VOZILO

 • VULKANIZERSTVO

• POPRAVILO VOZIL NA RAVNALNI MIZI

•  SERVIS VOZIL

•  PRIPRAVA VOZILA NA TEHNIČNI PREGLED

•  POLNJENJE IN POPRAVILO  
KLIMATSKIH NAPRAV

•  IZPUŠNI SISTEMI

•  AVTODIAGNOSTIKA

•  AVTOVLEKA

•  POMOČ NA CESTI

POGODBENI SERVIS ZA ZAVAROVALNICO

Naročila lahko oddate po telefonu:
01 78 67 068, 051 621 803

ali po e-pošti:  trgojan@siol.net

 SVINJSKA POLOVICA Z GLAVO ...........................................2,39 €/kg
 SVINJSKO PLEČE BREZ KOSTI ............................................3,29 €/kg
 SVINJSKO STEGNO S KOSTJO – šunka ................................2,80 €/kg
 SVINJSKI VRAT BREZ KOSTI  ..............................................  3,99 €/kg
 SVINJSKA REBRA ...............................................................3,55 €/kg
 SVINJSKA GLAVA S kostjo ..................................................0,85 €/kg
 SVINJSKE LIČNICE BREZ KOSTI ..........................................2,00 €/kg
 SVINJSKA SLANINA, HRBTNA, trda  ................................... 1,75 €/kg 
 SVINJSKE OBREZNINE ....................................................... 2,70 €/kg

Naročite lahko tudi vse vrste drobovine (jetra, srce, kri, ledvice …).
Naročila lahko oddate vsako sredo do 11h (za prevzem v petek). 

Večja naročila lahko oddate tudi druge dni.
V akcijski  ponudbi  imamo tudi vse vrste govejih in svinjskih črev  

(tudi večja pakiranja – 100 m), na primer:
 goveja čreva, 40/43, 30 m ....................................9,90 za kos
 svinjska čreva, 32/34, 25 m ................................. 3,99 za kos

Prav tako smo dobro založeni z izdelki, ki jih uporabljate pri kolinah:
 prosena kaša, 1 kg ..................................................2,79 za kos
 riž Splendor (»dilca«), 1kg       .................................. 1,55 za kos
 ješprenj Mlinotest, 1 kg           .................................. 0,99 za kos

Prodajne cene se lahko minimalno spremenijo glede na ponudbo in povpraševanje na trgu.

AKCIJSKA PONUDBA 
SVEŽEGA MESA IN IZDELKOV ZA KOLINE
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Naslednja številka 

Naslednja številka izide v petek, 26. januarja. 
Rok za oddajo prispevkov je 16. januar 2018.

decembrske številke, ki je pred vami, ne 
morem predstaviti drugače kot v luči do-
godkov pred približno desetimi dnevi, ko 
je naše in nekatere druge kraje prizadel 
močan jugozahodni veter, ki ga najbrž 
ne pomnijo niti najstarejši med nami. 
Jutro po divjanju viharja smo nemočno 
in nejeverno zrli naokrog in komaj do-
jemali, da so padle tiste najlepše in naj-
mogočnejše smreke. Na plan so privreli 
spomini izpred let, ko nas je žledolom 
prikrajšal za nekaj dni elektrike. Spet so 
po vaseh zapeli agregati, tako kot vedno, 
kadar pride do podobne nesreče, pa so 
se v reševalno akcijo podali neumorni 
in neustrašni gasilci vseh prostovoljnih 
gasilskih društev. 

Dovolite, da se tudi v imenu vseh 
bralcev Našega kraja na tem mestu jav-
no zahvalim požrtvovalnim gasilcem 
za nesebično pomoč pri odpravljanju 
posledic divjanja viharja. Zagotovo ste 
najboljši prijatelji ljudi v stiski!

Zaradi nekajdnevnega izpada elek-
trike in internetne povezave je tudi de-
cembrska številka našega glasila nasta-
jala nekoliko drugače kot sicer. Hvala 
dopisnikom, da ste poiskali načine, kako 
poslati članek v uredništvo. Tako smo s 
skupnimi močni le lahko pripravili šte-
vilko. 

December je res prav poseben mesec. 
Zdi se, da od njega pričakujemo preveč. 
Tedne pred t. i. veselim decembrom sku-
paj z otroki odštevamo noči do Miklavža, 
nato do službenih in društvenih zabav 
pa spet do preostalih dveh dobrih mož 
… Pa do božiča, do novoletnih zabav … 
Kot da stalno nekaj odštevamo. Vemo pa, 
da odštevanje v matematiki pomeni, da 
imaš na koncu nekaj manj kot na začet-
ku. In mogoče nas december s svojimi 
posebnostmi res precej izčrpa in imamo 
na koncu, ko bi morali v polnosti doži-

veti božične praznike in veseli ter polni 
optimizma vstopiti v novo leto, premalo 
energije, da bi se nas vse to v polnosti 
dotaknilo. 

Upam, da vam bo praznične dni kraj-
šalo in polepšalo tudi branje Našega kra-
ja. Na začetku so tako kot vedno razna 
obvestila in poročila o raznih dogodkih, 
ki jih v naši občini v preteklih tednih res 
ni manjkalo. Nekaj dni pred izdajo, a 
vendar že po zaključku priprave števil-
ke, je potekala 21. redna seja Občinske-
ga sveta Občine Dobrepolje. Zapis o seji 
boste lahko brali v naslednji številki, v 
tej pa lahko preletite, kaj se je dogajalo 
na 20. seji, ko so svetniki v prvem bra-
nju potrdili predlog proračuna za leto 
2018. Najpomembnejša novica je, da so 
v proračunu sredstva za izgradnjo nove, 
sodobne športne dvorane. Opravljen je 
bil tudi že ogled nekaterih primerljivih 
dvoran v bližnji in daljni okolici. 

Konec novembra je dvorana Jakliče-
vega doma gostila državno proslavo ob 
120-letnici izdajanja gasilskega časopi-
sa Gasilec. V goste je prišla ministrica 
za obrambo Republike Slovenije, gospa 
Andreja Katič, in uživala v zanimivem 
programu. Navdušena je bila tudi nad 
predstavitvijo naših krajev in ni se ji bilo 
težko poskusiti v izdelovanju klinčkov.  

Iz daljne Kenije se je vrnila skupina 
mladih zdravnikov, za katere smo lanski 
december zbirali prispevke na Pinkijevi 
stojnici. S Klemenom Kraševcem sva po-
klepetala o njihovem delovanju v deželi 
odličnih maratoncev.

V rubriki Utrip občine sem tokrat gostil 
predstavnike osrednje vasi naše občine – 
Vidma. Potrdilo se je, da gre za nekoliko 
posebno vas, ki ima zaradi svoje središč-
ne vloge manj pristno »videmskega«. Na 
Vidmu se srečujemo vsi, saj je na majh-
nem prostoru veliko javnih stavb. Več si 

lahko preberete v rubriki.
Opozoriti vas moram tudi na vsako-

letni koledar odvozov smeti, ki ga v de-
cembrski številki vedno objavi Javno ko-
munalno podjetje Grosuplje. Naj vas že 
na tem mestu opozorim, da na prvi dan 
novega leta odvoza ne bo, nadomestni 
odvoz pa bo v soboto, 6. 1. 

V številki boste spet našli veliko špor-
tnih vsebin. V zimskem času potekajo 
številna tekmovanja v dvoranskih špor-
tih, potekajo pa tudi številne rekreativne 
vadbe. Mogoče bo koga ob analizi izte-
kajočega se leta premagala želja po bolj 
aktivnem življenjskem slugu. Zagotovo 
je kar nekaj možnosti za to tudi v naši 
občini.

Dovolite, da zaključim svoj uvodnik še 
z eno mislijo o voščilih. Kot boste opazili, 
se jih je tudi letos »pod smrečico našega 
glasila« nabralo veliko. Vesel sem, da je 
tako. Vsako voščilo je lahko le kratek za-
pis nekaj besed ali povedi, ki jih ošvrkne-
mo s pogledom ali na hitro preberemo 
in čez nekaj sekund pozabimo. Lahko 
pa je nekaj več. Lahko si jih preberemo 
počasi, v miru in večkrat ter poskušamo 
potem tudi sami živeti tako, da se bo ve-
čina lepih želja našim bližnjim izpolnila. 
Naj nas tudi nedavna tragična novica o 
smrti našega verjetno najboljšega igral-
ca, Jerneja Šugmana, spodbudi k temu, 
da se trudimo vsak dan živeti tako, da bo 
končni večerni izračun pokazal, da je bil 
svet tudi zaradi nas nekoliko lepši. Živi-
mo te zadnje dni starega leta v tem duhu 
in iskreno bližnjim zaželimo vse lepo v 
letu 2018. 

Srečno, Dobrepolje, srečno, Slovenija, 
srečno 2018! ■

Spoštovani bralci,
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Piše: župan Janez Pavlin

Spoštovane občanke, dragi občani,  
cenjeni bralci našega glasila.

Prišli smo do zadnjega meseca v letu, ve-
selega decembra, v katerem smo prazno-
vali občinski praznik, in to 22. praznik 
Občine Dobrepolje, ki se ga je udeležil 
predsednik Republike Slovenije g. Borut 
Pahor. Proslava ob občinskem prazniku 
je bila zelo lepa in prijetna z bogatim 
kulturnim programom, ob nastopih raz-
ličnih skupin. Rad bi se iskreno zahvalil 
vsem sodelavcem, ki ste se potrudili pri 
organizaciji občinske prireditve, vsem 
nastopajočim za lep večer, vsem dru-
gim posameznikom in društvom, ki ste 
na kakršen koli način pripomogli, da je 
slovesnost lepo potekala, ter vsem obi-
skovalcem prireditve. 

Običajno je proslava ob občinskem 
prazniku tista priložnost, ko se ozremo 
na svoje delo od lanskoletnega občin-
skega praznika do danes ter pokažemo 
in dokažemo svoje cilje, načrte in upa-
nje za prihodnje leto. Ko vsako leto v tem 
času razmišljam o vseh dosežkih, ki smo 
jih v tem letu uspeli uresničiti, se mi po-
javi občutek zadovoljstva, saj vsakič zno-
va ugotovim, da jih ni bilo malo. Kljub 
težji ekonomski situaciji v naši državi, 
ki je posledično prizadela tudi vse ob-
čine, zaradi znižanja povprečnine, nam 
je namreč uspelo dokončati marsikatero 
investicijo. Treba je reči, da ima država 
oziroma ta vlada mačehovski odnos do 
občin, ker na eni strani jemlje, po drugi 
strani pa dodatno obremenjuje občinske 
proračune. V letu 2015 je vzela 374.000 €, 
v letu 2016 pol milijona €, v letu 2017 na-
daljnjih pol milijona € ter za naslednje 
leto 430.000 €, kar pomeni v štirih letih 
skoraj en občinski proračun. 

Pol milijona evrov pomeni povprečno 
20.800 € na eno vas v občini v enem letu 
(v enem štiriletnem mandatu 83.000 €), 
lahko si predstavljate, kaj vse lahko na-
redimo v eni vasi za 20.800 € (na primer 
eno otroško igrišče). Občani bi bili zelo 
veseli teh sredstev, če jih država ne bi 
vzela.

Drugi primer mačehovskega odnosa 
do vseh občin je, da vlada v tem man-
datu ni nikoli organizirala srečanja z žu-

pani vseh občin, da bi slišali, kaj vse so 
problemi v slovenskih občinah. Gospod 
Borut Pahor, kot predsednik vlade, je 
bil zadnji premier, ki je povabil vse slo-
venske župane na Brdo pri Kranju, kjer 
smo razpravljali o aktualnih problemih 
in kako pristopiti k reševanju nastalih te-
žav. Tudi kot predsednik RS je organiziral 
posvet na Brdu, da bi prisluhnil težavam 
in tudi rešitvam nastalih težav ali predlo-
gom in pobudam. 

Torej pogrešam sodelovanje med 
ministrstvi in drugimi institucijami, da 
bi skupaj oblikovali strategijo na raznih 
področjih (kot na primer protipoplavni 
ukrepi, urejanja, čiščenja in odvajanja 
odpadnih vod) ter korak za korakom 
prišli do končnega, zaželenega cilja. Kdaj 
bo prišlo do usklajenega delovanja, pa je 
težko napovedati, kajti zadnje čase se vsi 
na vse spoznamo.

Prepričan sem, da občani vidite to, kar 
nam je s trdim delom uspelo narediti za 
razvoj naših krajev, skupaj z občinskim 
svetom in občinsko upravo. 

Veliko truda bo v prihodnje treba vlo-
žiti za uspešen razvoj, ne le z besedami, 
ampak tudi z dejanji. Potrebna bo sloga, 
kajti sloga je pot do napredka.

Naš cilj je, da bo tudi v prihodnje v 
naši lepi občini prijetno in prijazno tako 
za tiste, ki tukaj živimo in ustvarjamo, kot 
za tiste, ki nas bodo obiskali. Naj ome-
nim zadovoljstvo in pohvalo občini, kaj 
vse imamo in kako so stvari lepo urejene, 
udeležencev dveh državnih prireditev, 
tu v Jakličevem domu, ki sta bili na za-
četku decembra, to je državno srečanje 
ljudskih pevcev in godcev ter 120-letnica 
glasila Gasilec, ki se je je udeležila mini-
strica za obrambo.

ZAHVALA

S ponedeljka, 11. 12. 2017, na torek, 
12.  12. 2017, je našo občino prizadejal 
vetrolom oziroma močan veter, ki je od-
krival strehe in pred sabo rušil skoraj vse. 
Ob tem moram poudariti vaš pogum, 
voljo in optimizem v najtežjih dnevih ob 

odpravljanju posledic vetroloma, ki je 
bil v primerjavi z žledom februarja 2014 
bistveno večji, obsežnejši, posebno požr-
tvovalnost gasilcev iz vseh gasilskih dru-
štev in Gasilske zveze Dobrepolje, vseh 
delavcev Elektra Ljubljana,  Distribucij-
ske enote Kočevje, nadzorništva Videm, 
vseh sekačev z raznih koncev Slovenije 
in vseh drugih, ki ste nesebično, požrtvo-
valno in z nadčloveškimi močmi delali, 
da smo dobili to dragoceno dobrino, da 
ima danes vsa občina električno ener-
gijo. Vsem občanom pa zahvala za str-
pnost in potrpljenje ter razumevanje in 
upanje, da bo električna energija prišla 
čim prej. Moja dolžnost in srce velevata, 
da se vam iskreno zahvalim z velikim is-
krenim HVALA.

Hvala tudi ministru za infrastrukturo 
gospodu Gašperšiču, ki je v soboto, 16. 
12. 2017, s predstavniki Elektra Ljublja-
na, Distribucijske enote Kočevje, nad-
zorništva Videm, obiskal našo občino in 
si ogledal dobesedno razdejanje in pou-
daril, da se bo potrudil pri zagotavljanju 
financ pri odpravi posledic vetroloma in 
postopnem začetku pokablitve vodnikov 
električne energije.

Ob spodnjih verzih vam vsem želim 
radostno praznovanje božiča ter naj 
vam bo  vsem v obilju podarjeno največ 
zdravja, sreče, notranjega miru, oseb-
nega zadovoljstva in odličnih medse-
bojnih odnosov v prihajajočem čarob-
nem letu 2018.

»Dovoli, da se to Dete dotakne 
tvojega življenja. 
Naj bo 'Bog s teboj'. 
Noče priti na silo. 
Prosi, da ga vzameš k sebi. 
Želi biti s teboj: v trudu tvojega 
vsakdana, v težavah in uspehih, ko ti vsi 
ploskajo in ko te nihče ne razume. 
Sprejmi ga s preprostim srcem!«

Končujem z mislijo Antona Martina 
Slomška, ki jo je zapisal pred 150 leti in 
je še kako aktualna tudi danes:
»Domovina je naša ljuba mati!
Bodimo si med seboj kakor otroci
in pomagajmo iz vseh moči k sreči 
domovine
in vsakega njenega prebivalca.«

Zato, spoštovane in spoštovani, vam 
iskreno voščim in čestitam ob državnem 
prazniku dan samostojnosti in enotnosti. 
Srečno, Slovenija. ■
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Bojan Novak

Na začetku seje je občinski svet sogla-
sno sprejel predlog novega poslovnika 
o delu občinskega sveta, tokrat tudi v 
drugi obravnavi. Pripravljavka predloga, 
ga. Neža Vodušek, je predstavila zadnje 
popravke in bila za opravljeno delo in 
pripravljenost na sodelovanje deležna 
pohval s strani svetnikov.

Tudi na omenjeni seji so bili svetni-
ki seznanjeni s potekom gradnje vrtca. 
Tokrat je poročilo pripravil glavni nad-
zornik. Izpostavil je koristnost informa-
cijskega sistema, ob tem pa priznal, da 
nekoliko zamujajo terminski plan zaradi 
sprememb, ki so bile posledica kandidi-
ranja za sredstva Eko sklada. Po besedah 
nadzornika in vodje projekta na Občini, 
mag. Kende, je največ težav s projektom 
oziroma preprojektiranjem slabih rešitev 
iz originalnega projekta. Kdaj bodo dela 
končala, je težko napovedati, gradbeno-

obrtniška dela pa naj bi bila končana 
aprila. Želja občinske uprave je, da se 
končna vrednost projekta in rok dokon-
čanja del čim manj spremenita. Svetniki 
so se strinjali, da je bil prvotni projekt 
premalo dodelan in kakovosten, so pa 
pohvalili transparentnost pri gradnji. 

Župan Janez Pavlin je, tako kot na 
vsaki seji, podal poročilo o izvedenih in 
planiranih delih v občini. V razpravi je na 
vprašanje svetnice Marije Pogorelc (gle-
de nameravane izgradnje krožišča v vasi 
Pri Cerkvi) povedal, da izgradnja kroži-
šča ni možna, ker ni dovolj prostora. Jože 
Prijatelj je spraševal o napredku protipo-
plavnih ukrepov, župan pa je povedal, da 
potekajo meritve pretočnosti tal. 

Alojzija Palčarja je zanimalo več za-
dev, povezanih z rekonstrukcijo žele-
zniške postaje v Predstrugah. Župan je 
pojasnil, da s projektom ni bil podrob-
neje seznanjen. Sicer je v projektu pred-
videnih 15 parkirnih mest, so pa še neke 

dodatne možnosti, da se kasneje naredi 
še kakšno. Isti svetnik je spraševal tudi o 
tem, zakaj se ne pripravlja podrobni na-
črt za zaprtje kamnoloma. 

V nadaljevanju se je razvil pogovor o 
namerah spremembe zazidalnega načrta 
v Predstrugah. Župan je namreč povedal, 
da se je oglasil investitor, ki želi zgraditi 
60 manjših stanovanjskih hiš. Ideja bo 
predstavljena na zboru občanov vasi 
Predstruge. 

Nada Pavšer je župana spraševala o 
priključku ceste z Vodic. Župan bo pre-
učil možnost postavitve odbojne ograje. 
Judita Oblak je spraševala, če je možna 
sanacija obvozne ceste do šole, saj je bila 
predvsem ob slabem vremenu v zelo sla-
bem stanju.   

V sklopu te točke dnevnega reda so 
svetniki razpravljali tudi o nameravani 
gradnji športne dvorane. Mag. Kenda je 
predstavil idejo, da se v letu 2018 začne 
graditi približno 3 milijone vredna špor-
tna dvorana. Občina se bo v ta namen 
prijavila na razpise Eko sklada, Fundaci-
je za šport in Ministrstva za izobraževa-
nje RS. Svetnike in zainteresirano javnost 
je ob tem povabil na skupni ogled dveh 
podobnih športnih dvoran. 

V razpravi sta se svetnikom pridruži-
la tudi Jure Žnidaršič, predsednik Zveze 
športnih organizacij Dobrepolje, ter Jer-
nej Stare, predsednik Sveta staršev OŠ 
Dobrepolje. Oba sta se zavzela za čim 
prejšnjo izgradnjo dvorane, ki jo tako 
otroci kot odrasli nujno potrebujemo. 
Mnenje so podprli tudi svetniki. 

Na začetku obravnave predloga pro-
računa za leto 2018 je župan predstavil 
opravljeno delo. Poudarek v predlogu je 
bil na novem projektu – izgradnji športne 
dvorane. Večji projekt je še izdelava no-
vih komasacijskih poti ter hkrati obnova 
obstoječih. V proračunu so tudi sredstva 
za avtobusno postajo v Bruhanji vasi ter 
za obračališče za pluge (zimska služba) 
na koncu Zagorice. Sicer pa ima veli-
ko postavk načrtovano podobno višino 
sredstev kot preteklo leto. Predvidena je 

Poročilo z 20. redne seje občinskega sveta
Glavni poudarek 20. redne seje, ki je bila v torek, 20. 11. 2017, je vsekakor sprejem predloga proračuna za naslednje 
leto v prvem branju. Gre za prvi korak pri sprejemanju proračuna, sledili pa sta mu javna obravnava in druga 
obravnava predloga nekaj dni pred izdajo glasila. 

SPREJETI SKLEPI NA 20. REDNI SEJI OBČINSKEGA SVETA 
OBČINE DOBREPOLJE:

Občinski svet Občine Dobrepolje sprejme:

• predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občine Dobrepolje v 2. obrav-
navi;

• predlog zapisnika 19. redne seje;

• predlog Odloka o proračunu Občine Dobrepolje za leto 2018 z načrtom ra-
zvojnih programov za obdobje 2018–2021 v prvi obravnavi;

• predlog Sklepa o letnem načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Ob-
čine Dobrepolje za leto 2018;

• predlog Sklepa o letnem načrtu ravnanja s premičnim premoženjem Občine 
Dobrepolje za leto 2018;

• predlog Sklepa o potrditvi kadrovskega načrta za leto 2018;

• predlog Sklepa o začetku javne razprave o Predlogu odloka o proračunu Ob-
čine Dobrepolje za leto 2018 (z načrtom razvojnih programov 2018–2021);

• Pravilnik o dodeljevanju enkratne denarne pomoči pri odpravi posledic na-
ravnih in drugih nesreč;

• Občinski svet Občine Dobrepolje za predstavnika ustanovitelja v Svet Glasbe-
ne šole Grosuplje za naslednje mandatno obdobje imenuje Tino Kadunc.
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tudi prva faza izgradnje čistilne naprave 
v Bruhanji vasi.

Predsedniki odborov so povedali, da 
so na odborih potekale vsebinske razpra-
ve, in potrdili, da je predlog primeren za 
nadaljnjo obravnavo. V razpravi je bilo 
največ polemike glede vodovoda na Vo-
dicah, kjer so mnenja še vedno precej 
deljena. 

Še enkrat se je oglasil Jernej Stare, 
predsednik Sveta staršev OŠ Dobrepolje, 
in opozoril na problem prometne varno-
sti na šolskih poteh. Organ je v preteklih 
letih posredoval številne želje, ki pa niso 
bile realizirane. Župan je pojasnil, da je 
dala Občina narediti idejno zasnovo za 
pločnik od avtobusne postaje na Vidmu 
proti Cesti ter za peš in kolesarsko pove-
zavo Videm–Zdenska vas. 

Predlog odloka o proračunu je bil 
sprejet v prvi obravnavi, prav tako vsi 

preostali proračunski akti.
Svetniki so sprejeli tudi Predlog pra-

vilnika o dodeljevanju enkratne denarne 
pomoči pri odpravi posledic naravnih in 
drugih nesreč, po katerem se bodo bolj 
sistematično kot doslej razdeljevala 
sredstva ob naravnih nesrečah. 

Za predstavnico ustanovitelja (Občine 
Dobrepolje) v Svet Glasbene šole Grosu-
plje je bila izvoljena Tina Kadunc.

Na koncu seje so bili pobude in vpra-
šanja svetnikov. Jože Prijatelj je spraševal 
po računovodskih pojasnilih glede terja-
tev do Občine. Alojzij Palčar je izrazil po-
budo, da se prikazovalnik hitrosti prome-
ta iz Hočevja prestavi na Ratike. Obenem 
je spraševal za datum občinske proslave 
in menil, da je proslava časovno preveč 
oddaljena od občinskega praznika. Za-
nimalo ga je še, zakaj je na suhi strugi 
Rašice v Predstrugah zložena hlodovina. 

Župan je pojasnil, da je to začasni ukrep, 
dokler se gradi železniški terminal. V pri-
meru višjega vodostaja vode bodo hlode 
umaknili.

Judita Oblak je opozorila na nekaj 
divjih odlagališč ob cesti Ponikve–Ško-
cjan. Prosila je, če se lahko sanirajo, saj 
sicer taka odlagališča še bolj spodbujajo 
k neprimernemu ravnanju. Zanimalo jo 
je, kaj bo v prostorih, kjer je bila pošta, 
vendar načrta v zvezi s tem še ni.

Marko Marolt je želel, da župan po-
jasni bralcem Našega kraja, da se pošta 
ni zaprla zaradi previsoke najemnine, 
kljub temu da ta napačni razlog kroži v 
javnosti. Še enkrat je opozoril, da je bil 
občinski svet proti preoblikovanju, prav 
tako vodstvo Občine. 

Videoposnetek seje si lahko ogledate 
na povezavi https://www.youtube.com/
watch?v=xjfnKfaajx0. ■

OBVESTILO GLEDE 
SPREMEMBE 
DELOVANJA POŠTE  
NA VIDMU
Bojan Novak

Na 20. seji občinskega sveta so sve-
tniki na kratko razpravljali tudi o 
problematiki preoblikovanja pošte 
na Vidmu. 

Glede na to, da se v javnosti po-
javljajo napačne informacije (po 
njih naj bi bil razlog za preobliko-
vanje bodisi previsoka najemnina 
za nekdanje poštne prostore bodisi 
kakršen koli dogovor z Občino Do-
brepolje), je bilo enotno stališče 
župana, občinske uprave in občin-
skega sveta, da se v Našem kraju 
javno objavi, da navedeni nika-
kor niso vplivali na to, da se pošta 
preoblikuje. Nasprotno, vsi so bili 
enotno proti napovedanemu pre-
oblikovanju. Vendar je Pošta Slo-
venije samostojna pravna oseba, ki 
popolnoma samostojno odloča o 
politiki svojega delovanja, in v na-
šem primeru se je žal odločila za 
preoblikovanje. ■

Sobota, 23. 12. tekmi selekcije U-9 Futsal kluba Dobrepolje (Velike Lašče, 9.00)

Sobota, 23. 12. tekma selekcije U-17 Futsal kluba Dobrepolje (Velike Lašče, 14.00)

Sobota, 23. 12. prvi koncert Godbe Dobrepolje (Jakličev dom, 19.00)

Ponedeljek, 25. 12. tradicionalni pohod na Kamen vrh (Podgora, 14.00 in 18.00)

Torek, 26. 12. blagoslov konj na štefanovo (gasilski dom Videm, po opoldanski maši)

Torek, 26. 12. drugi koncert Godbe Dobrepolje (Jakličev dom, 19.00)

Sobota, 6. 1. novoletni pohod do gobarskega doma na Šentrumarju (9.00)

Sobota, 20. 1. tekma selekcije U-17 Futsal kluba Dobrepolje (Velike Lašče, 15.00)

Nedelja, 21. 1. tekma selekcije U-19 Futsal kluba Dobrepolje (Velike Lašče, 17.00) 

Sobota, 27. 1. gledališka predstava Niti tat ne more pošteno krasti 
(Jakličev dom, 19.00)

Koledar prihajajočih dogodkov

JAVNA ZAHVALA

gasilcem vseh dobrepoljskih prostovoljnih gasilskih društev, usluž-
bencem Elektra Ljubljana, DE Kočevje, nadzorništvu Dobrepolje 
ter sekačem za nesebično in požrtvovalno pomoč pri odpravi 
posledic decembrskega vetroloma.

Občani občine Dobrepolje
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Bojan Novak, foto: Tamino Petelinšek,  
Foto Travnik

Občinski praznik, ki ga sicer praznujemo 
na začetku decembra, zadnja leta pra-
znujemo nekje sredi meseca. To je čas, 
ko že zadiši po božičnih praznikih, ni pa 
daleč tudi državni praznik dan samostoj-
nosti in enotnosti. Po letu 2015 nas je po-
novno obiskal predsednik države, ki je v 
spremstvu gostitelja, župana Janeza Pa-
vlina, ob vstopu v dvorano požel bučen 
aplavz. Pred tem so člani Turističnega 
društva Dobrepolje v predverju predse-
dniku prikazali postopek izdelave zobo-
trebcev, ki so bili nekoč prav v zimskem 
času v naših krajih glavni vir preživetja. 

Žal dvorana Jakličevega doma tudi 
letos ni bil polna, kar zagotovo ni lepo 
ogledalo našega odnosa do občine. V 
dvorani pa je bilo precej gasilcev, ki so 
bili na prireditvi večkrat deležni pohval 
in zahval za vse, kar so v dneh po moč-
nem viharju naredili za vse občane. Po-
dobno velja tudi za člane električarje in 
sekače. Za vso požrtvovalnost se jim je 
zahvalil župan, ki je v svojem nagovoru 
pozdravil vse vabljene in prisotne ter 
spomnil na Frana Jakliča, ki je pred sto-

timi leti usodno zaznamoval življenje v 
naših krajih. Županovih ostrih kritik je 
bila deležna vladajoča politika, ki ob-
činam po eni strani vsako leto znižuje 
sredstva, po drugi strani pa jim nalaga 
vedno nove naloge. Ob koncu nagovora 
se je zahvalil ožjemu in širšemu krogu 
sodelavcev in vse občane pozval k sode-
lovanju v prihodnje. 

Drugi govornik, predsednik republike, 
nam je čestital za občinski praznik in se 
vljudno zahvalil za povabilo. Slišali smo 
tudi obljubo, da bo naslednje poletje 
prehodil tudi naše kraje. Navezal se je 
na županove kritične besede o financi-
ranju občin in pritrdil, da je treba posta-
viti meje, preko katerih vlada ne sme, ko 
znižuje sredstva za občine. Predsednik je 
vse navzoče pozval, naj se aktivneje vk-
ljučimo v razprave o, vsaj zanj, dveh po-
membnih izzivih za naslednje obdobje. 
Gre za izziv usklajevanja gospodarske 
tekmovalnosti s socialno vzdržnostjo in 
za razprave glede prihodnosti Evropske 
unije. Želi si, da o obeh temah, še pose-
bej v naslednjem, volilnem, letu, vsi raz-
pravljamo, pri tem pa spoštujemo mne-
nja drug drugega. Tudi predsednik ni 
pozabil poudariti truda gasilcev, pri tem 
pa je opozoril na dejstvo, da so nas rav-
no gasilci kar nekako razvadili, da vedno 
pomagajo, mi pa jih potem jemljemo kot 
nekaj samoumevnega. Zavedati se mora-
mo, da gre za prostovoljno pomoč, in jo 
moramo vedno ceniti. Ob koncu nago-
vora je vsem v dvorani zaželel še lepe in 
prijetne božične in novoletne praznike.   

Proslava ob občinskem prazniku
V soboto, 16. 12. 2017, smo v dvorani Jakličevega doma ob prisotnosti predsednika države, gospoda Boruta Pahorja, 
praznovali občinski praznik. V raznolikem kulturnem programu smo videli igrane, pevske in plesne nastope. Prireditvi 
sta sledila druženje in prižig praznične razsvetljave na trgu. 
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Poseben del proslave je bila tudi po-
delitev občinskih priznanj. Letos so jih 
prejeli:
• predsednik Borut Pahor;
• poveljnik Gasilske zveze Dobrepolje 

in predstavnika Elektra Kočevje za 
pomoč pri odpravljanju posledic ve-
troloma;

• MPZ Rafko Fabiani za 110 let delova-
nja;

• ŠD Kompolje za 40 let delovanja;
• Otroška folklorna skupina OŠ Dobre-

polje za 15 let delovanja;
• Veronika Zajec in
• Jure Blatnik kot zlati maturant.

Slavnostni program je povezovalec 
programa Aljaž Šuštar spretno prepletal 
z bogatim in zanimivim kulturnim pro-
gramom. Že takoj na začetku je Jakliče-
vo povest o prvem ženskem klobučku v 
Dobrepolju v narečju odlično interpre-
tirala Marta Šuštar in poleg nasmehov 
izvabila iz parterja tudi bučen aplavz. 
Jaka Grandovec se je pod mentorstvom 
Rezke Černač predstavil s točko na kla-

virju, Zagoriški fantje pa so z dvema pe-
smima spomnili na rojstno vas bratov 
Kralj. Folklorna skupina Ponikve se je 
predstavila z odlično točko Tango za tri 
in ob virtuoznem igranju Marka smo lah-
ko res uživali v plesnih korakih. 

Prireditev v dvorani je sklenila uve-
ljavljena trojka – citrarka Tanja Zajc Zu-
pan in pevca Teja Saksida ter Rok Feren-

gja. Zapeli so štiri pesmi, prav za konec 
pa smo v duhu prihajajočih praznikov 
skupaj zapeli še Sveto noč. 

Ob druženju, ki so ga posladkale čla-
nice Društva podeželskih žena Dobre-
polje – Struge, in topli pijači s Pinkijeve 
stojnice smo bili priča še prižigu praznič-
ne razsvetljave ter s klepetom zaključili 
slavnostni večer. ■
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Bojan Novak

Zaradi slabega vremena se je krajša slo-
vesnost odvila v šolski avli, kjer je najprej 
nastopil otroški pevski zbor in z dvema 
pesmima poskrbel za prijetno vzdušje. 
Približno trideset občanov je nato naj-
prej nagovoril župan Janez Pavlin, ki je 
pohvalil sodelovanje s podjetjem GGE 
d.o.o., ki je kot zasebni partner zasno-
valo in zgradilo objekt ter ga ustrezno 
opremilo. Tako župan kot Nejc Frumen, 
direktor razvoja družbe GGE, sta pouda-
rila, da se z novim načinom ogrevanja 
znižujejo stroški, ki jih občina namenja 
za ogrevanje šole in vrtca. Oba govor-
ca sta poudarila tudi okoljski vidik, saj 

nova kotlovnica na tem področju skrbi 
za korak naprej proti nizkoogljični druž-
bi. Glede na to, da je OŠ Dobrepolje tudi 
EKO šola, ji pritiče sodoben objekt, ki ni 
okolju škodljiv. Ob tem je treba poudari-
ti, da bo objekt 15 let upravljala družba 
GGE, Občina pa bo plačevala le porabo 
energije. Po tem obdobju preide objekt 
v last Občine Dobrepolje. Za naše okolje 
je zanimiv tudi podatek, da bo kot gorivo 
uporabljena biomasa iz našega okolja.

Sledil je še ogled nove kotlovnice in 
obnovljene razdelilne postaje v prostorih 
šole. V sklopu prenove ogrevalnega siste-
ma je bil postavljen nov objekt, ki po ar-
hitekturni zasnovi in umeščanju objekta 
v prostor sledi vsem prostorskim aktom 

in predpisom. V objektu je  prostor za ko-
tel in pripadajočo kotlovsko opremo ter 
ločen zalogovnik za sekance. 

Novi kotel na lesno biomaso, ki je 
100-% obnovljivi vir energije, ima toplo-
tno moč 250 kW in predstavlja trenutno 
najnaprednejšo tehnologijo na tem po-
dročju. Nova kotlovnica je s toplovodom 
povezana s staro kotlovnico v osnovni 
šoli, kjer je bila prenovljena tudi celotna 
razdelilna postaja – s ciljem, da se bo 

Odprtje nove kotlovnice pri OŠ Dobrepolje
V sredo, 29. 11. 2017, je energetsko podjetje GGE d.o.o. ob kratkem kulturnem programu predalo občini Dobrepolje 
novo kotlovnico na lesno biomaso. Trenutno kotlovnica ogreva šolo in vrtec, pripravljena pa je tudi na ogrevanje dveh 
novih objektov, ki sta bodisi v izgradnji bodisi v pripravah na izgradnjo – novi vrtec in športno dvorano.
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toplota po objektu distribuirala na bolj 
ekonomičen in energetsko učinkovit 
način. V sistemu pa je kot rezerva ostal 
tudi eden od obstoječih kotlov na lahko 
kurilno olje.

Nejc Frumen iz družbe GGE d.o.o je 
ob predstavitvi povedal:

»Zaradi prehoda na biomaso se bodo 
izpusti C02 v okolje zmanjšali za 116 ton 
na leto. Novo nameščeni kotel pa bo zara-

di višjega izkoristka pri proizvodnji toplo-
te porabil za 17 % manj primarne ener-
gije. Prav gorivo v obliki lesnih sekancev 
pa poleg ekološko sprejemljivejših emisij 
prinaša tudi pozitivne učinke za širšo lo-
kalno skupnost, saj je lesna biomasa pro-
izvedena lokalno – v občini Dobrepolje. 
Uspelo nam je skleniti dolgoročni dogo-
vor za dobavo celotne potrebne količine 
lesnih sekancev z lokalnim proizvajal-

cem in na to smo še posebej ponosni. Po 
drugi strani, torej na strani uporabnikov, 
pa bo nova vgrajena razdelilna postaja 
z izvedenimi tehničnimi intervencijami 
prispevala k boljši in lažji regulaciji tem-
perature v prostorih, kar bo pomembno 
vplivalo na izboljšanje ugodja in kakovo-
sti bivanja otrok ter zaposlenih v JVIZ OŠ 
Dobrepolje.« (Vir: Sporočilo za medije 
družbe GGE, avtorica Ana Putrih). ■

Bojan Novak, foto: Ljubo Vukelič

V letu 2018 naj bi stekla gradnja nove, sodobne, športne dvo-
rane na Vidmu. Eden prvih korakov je ogled športnih dvoran 
v nam primerljivih okoljih. Na ogledu se je delegacija srečala 
s predstavniki lokalne skupnosti, ki posamezno dvorano gradi 
oziroma upravlja. Najdlje so se zadržali v Rakeku, kjer gradijo 
leseno športno dvorano. Sprejeli so jih sam vrh občine z občin-
sko upravo in vodja projekta, ki je naši delegaciji predstavil pro-
jekt in postopek gradnje. Po ogledu se je delegacija strinjala, da 
je športna dvorana v Rakeku lahko primer dobre prakse in da 
nam lahko služi kot vzorčni model pri načrtovanju projekta. 

Športni dvorani v Novi vasi in v Dornberku sta nekoliko pre-
prostejši, obenem pa nimata kakih drugih, manjših, vadbenih 
površin. Lahko pa z nekaterimi rešitvami vseeno služita kot 
pomemben vir informacij.

Po skoraj celodnevnem ogledovanju so se navzoči strinjali, 
da je treba napeti vse moči za pridobitev ustrezne dokumen-

Predstavniki Občine Dobrepolje in športnih delavcev  
na ogledu športnih dvoran
V soboto, 9. decembra, se je kljub večji nočni snežni pošiljki na pot odpravila delegacija Občine Dobrepolje, OŠ 
Dobrepolje in predstavnikov treh športnih društev ter Zveze športnih organizacij Dobrepolje. Ogledali so si tri zanimive 
športne dvorane, ki so bodisi že zgrajene in služijo svojemu namenu bodisi so še v gradnji. Enajsterico je pot vodila v 
Novo vas na Blokah, kjer so si ogledali tamkajšnjo športno dvorano, ter naprej do Rakeka in Dornberka pri Novi Gorici. 

tacije in zagotoviti vire financiranja. Obenem pa niso mogli 
prezreti dejstva, da se je ogleda udeležila le ena svetnica ob-
činskega sveta. ■
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Bojan Novak

Približno 200 predstavnikov številnih slo-
venskih gasilskih zvez se je v preddverju 
Jakličevega doma najprej srečalo s pred-
stavniki Turističnega društva Dobrepolje, 
ki so s svojima stojnicama predstavljali 
kraj, kamor so, številni prvič, prišli na slo-

vesnost. Tudi visoki gostje, z ministrico 
za obrambo na čelu, so si z zanimanjem 
pogledali pripravljeno gradivo. Največ 
pozornosti pa je vzbudila predstavitev 
zobotrebčarstva. Marija Žnidaršič in Bo-
jan Bukovec sta prikazala »delanje klin-
cev« in številni so sprejeli izziv in tudi 
sami naredili nekaj zobotrebcev.

Najprej so v dvorani zaigrali slovensko 
in gasilsko himno, ki so jo izvajali člani 
Orkestra slovenske vojske in Moškega 
gasilskega zbora Dolenjske Toplice. Mo-
deratorka, Tatjana Mohorko, je besedo 
najprej dala v. d. predsednika Gasilske 
zveze Slovenije Janku Cerkveniku, ki je 
pozdravil prisotne gasilce in goste, nato 
pa poudaril pomen pisane besede za ob-
stoj našega naroda. Pri tem je izpostavil 
Primoža Trubarja in nedavno prazno-
vanje 500-letnice reformacije. Tisti, ki z 
gasilstvom nismo tesneje povezani, smo 
izvedeli, da je Gasilec poleg še dveh glasil 
(Planinski vestnik in Čebelar) najstarejše 
glasilo. In 120 let izhajanja je res dolga 
doba. 

Besedo je nato dobil župan Janez Pa-
vlin, ki je prisotne pozdravil v naši obči-
ni in jo na kratko tudi predstavil. Večina 
gostov je bila namreč pri nas prvič. Slišali 
so, da so prišli v kraj z bogato kulturno 
dediščino in neokrnjeno naravo, kjer je 
na temelju krščanskih vrednot delovalo 
precej pomembnih mož in žena. Žal nas, 
predvsem gasilci, poznajo tudi po hudih 
poplavah, posebej tistih leta 2010. Župan 
se je gasilcem in njihovim poveljnikom 

Gostili smo državno proslavo ob 120-letnici izhajanja 
glasila Gasilec
Kdor se je peljal in hodil skozi Videm v torek, 28. 11., zvečer, ni mogel spregledati številnih gasilskih vozil in gasilcev, 
ki so usmerjali promet in iskali možnost parkiranja. V Jakličevem domu je namreč tudi ob prisotnosti ministrice za 
obrambo, gospe Andreje Katič, potekala osrednja državna obeležitev 120-letnice izhajanja gasilskega glasila Gasilec.
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zahvalil za vso pomoč, ki smo je bili de-
ležni ob poplavah in žledolomu, in izra-
zil pričakovanje, da bo naša država znala 
prisluhniti pozivom po okrepitvi vojske 
in gasilstva. 

Ministrica za obrambo, gospa Andre-
ja Katič, pod katere pristojnost spada 
gasilstvo, je v svojem nagovoru posebej 
poudarila gasilske vrednote (tovarištvo, 
domoljubje, pripravljenost na pomoč 
…), za katere si želi, da bi postale v večji 
meri tudi vrednote vseh državljanov. Mi-
nistrstvo, ki ga vodi, pripravlja nov zakon 
o gasilstvu, ki bo poskušal na novo ure-
diti nekatere ključne zadeve s področja 
varstva pred požari in naravnimi nesre-
čami. Ob koncu je čestitala uredništvu 
glasila Gasilec in izrazila prepričanje, 
da je prihodnost gasilstva svetla in op-

timistična. Nekaj dni pred proslavo je 
predsedniku države Borutu Pahorju pre-
dlagala, da glasilo Gasilec ob visoki oble-
tnici prejme zlato državno odlikovanje.

Za bogat kulturni program na priredi-
tvi so poskrbeli odlični plesalci starejše 
Otroške folklorne skupine OŠ Dobrepo-
lje, ki so se predstavili z odrsko posta-
vitvijo Gari, kej gari?. Točka prikazuje, 
kako se dve skupini otrok, ki si na za-
četku nasprotujeta, ob požaru priskočita 
na pomoč in pozabita na razlike. Zelo 
zgovorno in značilno tudi za gasilstvo 
nasploh. 

Po krajši predstavitvi zgodovine iz-
hajanja glasila Gasilec, o čemer si lahko 
preberete na posebnem mestu, je sledil 
nastop Orkestra Slovenske vojske, ki je 
pod taktirko dirigenta Gregorja Vidmarja 
dodobra ogrel dlani in glasilke publike. 

Kot se za slovesnost spodobi, so ob za-
ključku prireditve podelili zaslužene pla-
kete, ki sta jih podeljevala v. d. predse-
dnika GZS Janko Cerkvenik in odgovorni 
urednik glasila Gasilec Marko Pograjc. V. 
d. GZS se je tik pred koncem slovesno-
sti zahvalil županu naše občine in Uro-
šu Gačniku, sicer tudi članu upravnega 
odbora GZS, za gostoljubje in pomoč pri 
organizaciji slovesnosti. 

Srečanje se je z neformalnim druže-
njem nadaljevalo v prostorih društva 
upokojencev. Ob koncu pa so vsi gostje 
izrazili zadovoljstvo, da je proslava lepo 
uspela. Mi pa smo lahko veseli, da je to-
liko ljudi z velikim srcem prišlo v naše 
kraje in jih vsaj malo spoznalo. 
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Nekaj glavnih akterjev sem po zaključ-
ku prireditve poprosil za nekaj izjav.

Andreja Katič, ministrica za obrambo 
RS Slovenije

Gospa ministrica, v svojem govoru 
ste omenili vrednote gasilstva – tovari-
štvo, domoljubje in pripravljenost na 
pomoč –, vrednote, ki naj bi jih tudi 
sicer živeli Slovenci, ter pomen glasi-
la Gasilec pri ohranjanju teh vrednot. 
Lahko za bralce Našega kraja poveste 
še nekaj o tem, koliko teh vrednot vi-
dite na terenu? Živimo vrednote gasil-
stva tudi drugi državljani?

Andreja Katič: Ja, zagotovo se kot 
ministrica za obrambo, kjer sicer po-
krivamo slovensko vojsko in celoten 
sistem varstva pred naravnimi in drugi-
mi nesrečami, vsakodnevno pri svojem 
delu srečujem s temi vrednotami. Vsi, ki 
kakor koli sodelujejo v sistemu varstva 
pred naravnimi in drugimi nesrečami, 
te vrednote vsak dan udejanjajo s svo-
jim delom. Seveda bi si želeli, da bi tudi 
na drugih resorjih v družbi, pravzaprav v 
celotni družbi, te vrednote nekako preže-
male naše delovanje. Lepše bi nam bilo, 
če bi najprej pomislili na drugega, šele 
nato nase. 

Kako pa gledate, po vsem tem, kar 
vidite na terenu, na prihodnost gasil-
stva v Sloveniji?

Andreja Katič: Tudi prej sem že do-
bro poznala gasilstvo, saj sem na lokalni 
ravni sodelovala v štabu civilne zaščite. 
Danes, ko pa sem pravzaprav na celo-
tnem teritoriju države seznanjena s sta-
njem gasilstva, me za razvoj gasilstva v 
prihodnosti ni strah. Vidim, da gasilci 
skrbijo tako za starejše kolege, veterane, 
kot za svoje usposabljanje in izobraževa-
nje ter da prenašajo vse to znanje tudi na 
mlajše generacije. Je pa res, da je posluh 

za razvoj gasilstva v posameznih občinah 
različen, žal pa se vsi občasno soočamo 
z naravnimi in drugimi nesrečami, kjer 
so gasilci tisti osrednji steber varstva 
oziroma zaščite. Mislim, da se odnos do 
gasilstva v vseh občinah izboljšuje, in mi-
slim, da imajo gasilci povečini ustrezno 
podporo. Če je kje to potrebno, za zaščito 
in reševanje priskočimo na pomoč tudi 
z upravo civilne zaščite. Mislim, da nas 
za prihodnost ni treba biti strah, in ko se 
pogovarjam s tujimi kolegi in kolegicami 
ter ministri, ki tudi pokrivajo to področje, 
nam lahko ti samo zavidajo, kako imamo 
to urejeno v Sloveniji. 

Gospa ministrica, najlepša hvala za 
vaše odgovore.

Janko Cerkvenik, v. d. predsednika 
Gasilske zveze Slovenije

Gospod Cerkvenik, v svojem nago-
voru ste posebej poudarili prispevek 
pisane besede pri ohranjanju našega 
naroda in Primoža Trubarja kot zače-
tnika naše pisane besede.

Janko Cerkvenik: Da. Pri svojem gla-
silu smo imeli pravzaprav dva vzornika, 
ki sem ju danes tudi omenil. To sta Pri-
mož Trubar in Ignacij Merhar. Prvi je 
pravzaprav začel pisano slovensko be-
sedo in nam zapustil veliko zapuščino 
in hkrati tudi dolžnost, da to slovensko 
besedo negujemo naprej. 

Mislim, da je to tisti pravi začetek, ki 
nam je pravzaprav kot narodu vliv malo 
samozavesti, in upam si trditi, da bomo 
ta njegova navodila in napotke izpolnje-
vali tudi v prihodnje. Tudi z našim gla-
silom. 

Omenjeno je bilo, da je glasilo Ga-
silec najprej izhajalo v nemškem in 
slovenskem jeziku, in tu bi rad omenil 
Ignacija Merharja, ki je pravzaprav sredi 
ponemčene Ljubljane začel poveljevati v 
slovenskem jeziku. Glede na vrednote, ki 

jih nekako v svoji družbi ne upoštevamo 
tako kot v preteklosti, sta to dve močni 
sporočili, ki nas spodbujata, da se mo-
ramo še kako zavedati lepote slovenske 
besede in svoje samobitnosti. 

Najlepša hvala za pogovor.

Uroš Gačnik, organizator prireditve:

G. Gačnik, kako ste zadovoljni z da-
našnjo proslavo ob 120-letnici glasila 
Gasilec?

Vsekakor sem z današnjo proslavo 
nadvse zadovoljen. Enako menijo tudi 
številni, ki so mi čestitali za odlično or-
ganizacijo. Res je, da je bilo za pripravo 
dogodka potrebnih veliko časa, volje 
in energije, vendar ni nič težko, če de-
laš s srcem in vizijo dobre predstavitve 
120-letnice revije Gasilec. Obenem smo 
izkoristili dogodek in uspešno predsta-
vili Dobrepolje. S to proslavo smo hkrati 
dosegli več ciljev. Obeležili smo visok ju-
bilej, promovirali smo odlično delo ga-
silcev iz Dobrepolja, predstavili občino 
Dobrepolje, predstavili ljudi, svoje delo 
in kulturo širši Sloveniji. 

Na prireditvi so bili prisotni tudi šte-
vilni visoki gostje, ki jih nimamo prilo-
žnosti prav pogosto videti pri nas.

Da, res je. Na prireditvi smo gostili 
obrambno ministrico RS, poveljnika ci-
vilne zaščite RS, generalnega direktorja 
Uprave RS za zaščito in reševanje (UR-
SZR), glavnega inšpektorja RS za varstvo 
pred naravnimi in drugimi nesrečami, v. 
d. predsednika Gasilske zveze Slovenije 
(GZS), poveljnika GZS, člane upravnega 
odbora in poveljstva GZS ter druge visoke 
gasilske funkcionarje iz celotne države. 
Tako velikega, zgodovinskega, dogodka s 
tovrstno tematiko v Dobrepolju še nismo 
imeli. K sodelovanju sem povabil Turi-
stično društvo Dobrepolje, ki je odlično 
predstavilo dejavnosti in bogato zgodo-
vino, ki se je niti ne zavedamo oziroma se 
je včasih celo sramujemo. Hvala jim, da 
so odlično izpeljali svoje poslanstvo. 

Čutite dolžnost, da se po uspešno 
izpeljanem dogodku komu javno za-
hvalite?

Seveda. Da je prireditev uspela, se 
moram zahvaliti vsem, ki so pridodali 
svoj prispevek k temu zgodovinskemu 
dogodku. Na tem mestu se želim zahva-
liti za pomoč številnim gasilcem iz PGD 
Videm, PGD Zagorica, PGD Ponikve, 
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Krajši zgodovinski oris glasila Gasilec:

Odbor za pripravo prve številke Gasilca se je se-
stal daljnega 26. 12. 1896. Nedolgo za tem je na 8 
straneh izšla prva številka. Prvi urednik je bil Fran 
Ksaver Trošt. Prvo leto je izšlo šest številk, nato pa 
do prve svetovne vojne po štiri na leto. Po letu 1935 
je glasilo spremenilo format in postalo mesečnik. 

Med drugo svetovno vojno glasilo ni izhajalo, 
ponovno je izšlo leta 1947, ko pa se je preimenova-
lo v Gasilski vestnik. V obdobju do leta 1955 je iz-
hajal v dvojnih številkah, nato pa je postal meseč-
nik. V obdobju do leta 1991 se je pod urednikom 
Srečkom Dimcem povečala naklada do 40.000 iz-
vodov. Leta 1992 se je glasilo spet preimenovalo v 
Gasilec in od takrat naprej izhaja desetkrat letno. 
Istega leta se je spremenil tudi format glasila, ki izhaja še danes. Leta 2007 so 
na Igu obeležili 110-letnico. Skozi zgodovino izdajanja se je v glasilu ohranila 
praksa oglaševanja gasilske opreme in pripomočkov. Glasilo izhaja na več kot 
800 straneh letno, trenutno pa ima 8400 naročnikov. 

fotografu dr. Jerneju Staretu, snemalcu 
Branetu Petrovič, Primožu in Žanu Šte-
fancu za melodično popestritev vzduš-
ja, odličnim mladim folkloristom iz OŠ 
Dobrepolje, Orkestru Slovenske vojske 
za krasen »koncert«, Moškemu gasil-
skemu zboru PGD Dolenjske Toplice, 
županu in Občini Dobrepolje za odlično 
sodelovanje, Cvetličarni Liliji za krasen 
cvetlični aranžma, Zavodu sv. Terezije 
pa za gurmansko izkušnjo. Zahvala tudi 
Gasilski zvezi Slovenije, ki nam je zau-
pala pomembno organizacijo dogodka. 
Verjamem, da smo opravičili njihovo 
zaupanje. Tudi medijsko smo poskrbeli, 
da je dogodek odmeven, kot mu to tudi 
pritiče. Vesel sem, da so se ga udeleži-
li novinarji in snemalci RTV Slovenija, 
Dnevnika, glasila Naš kraj, radia Zeleni 
Val ter Grosupeljskih odmevov.

Hvala za pogovor in čestitke za or-
ganizacijo. ■

V UPANJU NA BOLJŠE ČASE 
PONOSNO PRAZNUJMO 

DAN SAMOSTOJNOSTI 
IN ENOTNOSTI.

BLAGOSLOVLJENE  
BOŽIČNE PRAZNIKE
IN SREČNO NOVO LETO!

Občinski odbor NSi Dobrepolje

Narava nas v tem adventnem času dobesedno 
zasipa z vsemi mogočimi nevšečnostmi, kot bi nam 
hotela povedati, da ni vse odvisno od nas, da smo 
mnogokrat nemočni in še kako odvisni od Boga, kljub 
temu da si včasih domišljamo, da zmoremo vse sami. 
V pomoč nam prihaja Bog sam v učlovečeni podobi 
malega Jezusa, ki se rodi v betlehemskem hlevcu in 
nas vabi: »Pridite k meni vsi in jaz vas bom poživil.« 
Prepustimo se temu Detetu in praznujmo božič v 
svojem srcu, brez pompa in blišča, ki nas vse bolj 
oddaljujeta od bistva božičnega praznika.

Vsem občankam in občanom občine Dobrepolje 
želimo poglobljeno praznovanje božičnih praznikov, v 
letu 2018, ki se nam z veliko naglico približuje, pa vse 
dobro in izpolnitev vseh skritih želja.

Občinski odbor Slovenske ljudske stranke 
Dobrepolje

"Mir je sad ljubezni, kajti da bi živeli v miru, je treba prenesti veliko stvari." (Robert de Lamennais)
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Bojan Novak  

Klemen, pred dobrim letom dni sva 
se pogovarjala o nameravani odpravi 
na Papuo Novo Gvinejo. Projekt je za 
vami, zdaj ste že nekaj časa doma in ste 
zagotovo že strnili vtise. Že pred odho-
dom ni šlo vse po začetnem scenariju, 
kajne?

Res je. Žal je v državah, kjer delujejo 
odprave pod okriljem Sekcije za tropsko 
in potovalno medicino, tako, da se raz-
mere lahko zelo hitro spremenijo. Včasih 
celo čez noč. Odprave vedno so in bodo 
tudi v prihodnje delovale s skupnostmi 
na lokalni ravni, zato je bilo za nas zelo 
pomembno, da nas lokalna skupnost 
sprejme z odprtimi rokami. Pomembno 
je bilo za nas tudi to, da je bilo naše delo 
tudi s formalnega vidika jasno oprede-
ljeno in da so s tem v zvezi pridobljena 
vsa potrebna dovoljenja. Zaradi večjih 
vodstvenih menjav tako na lokalni kot 
tudi državni ravni ter s tem povezanih 

političnih sprememb so se na naši pred-
videni destinaciji na Papui Novi Gvineji 
izoblikovali novi pogoji in nove formalne 
zahteve, povezane z našim delom. Tem 
zahtevam do takrat, ko je bil predviden 
odhod humanitarno-medicinske odpra-
ve Ekspedicija Papua 2017, žal nismo 

uspeli zadostiti.
Škoda se nam je zdelo, da bi bili trud, 

dobra volja, zagnanost članov odprave 
ter vsa finančna sredstva, ki smo jih v 
tem času uspeli zbrati, zaman. Zato smo 
se odločili, da odpravo preusmerimo na 
drugo lokacijo, in sicer v Kenijo.

Pogovor s Klemnom Krašovcem, članom odprave  
Kenija 2017  
Verjetno se bralci Našega kraja še spomnite, da je bila ena izmed prejemnic zbranih donatorskih sredstev lanske 
Pinkijeve akcije tudi zdravniška odprava, ki je letos nameravala na humanitarno odpravo na Papuo Novo Gvinejo. 
Eden od mladih zdravnikov je tudi Klemen Krašovec iz Predstrug. Zdaj ko so člani odprave že nekaj tednov doma, sem 
ga povprašal o vsem, kar so doživeli na nekoliko nepričakovani lokaciji. Namesto na Papuo jih je pot namreč zanesla v 
Kenijo.
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Ljubitelji športa, posebno atletike, 
poznamo Kenijo kot državo, iz katere 
prihajajo najboljši tekači na srednje in 
dolge proge na svetu. Kako pa je Keni-
ja videti »od blizu«? Kakšna država je 
to?

(Smeh.) Resnično so Kenijci zna-
ni predvsem kot odlični maratonci. Še 
posebno to velja za pleme Kalenjin, iz 
katerega izvira večina svetovno znanih 
tekačev. To jih dela unikatne, a še zdaleč 
ne edine uspešne v svetovnem merilu. 
To pleme je namreč le eno izmed več kot 
tridesetih v Keniji. Vsi najverjetneje po-
znate bivšega predsednika ZDA, Barac-
ka Obamo, čigar oče Barack Obama Sr. je 
bil rojen prav v Keniji, provinci Nyanza, 
v plemenu Luo. Prav na področju, kjer je 
številčnost prebivalcev plemena Luo naj-
višja, smo delovali tudi mi. Številčnost in 
raznovrstnost teh plemen pripomoreta k 
demografski razgibanosti Kenije kot ce-
lote. Na žalost pa je v zadnjem času prav 
ta diverziteta največkrat razlog, ki prive-
de do nasprotovanj pri političnem opre-
deljevanju in simpatiziranju, ki smo mu 
bili priča tudi letos pri državnih predse-
dniških volitvah prav v času našega de-
lovanja v Keniji.

 Kakšno je življenje v kraju, kjer ste 
delovali?

Življenje v vasi Majiwa, kjer smo živeli 
med našo odpravo, teče drugače kot pri 
nas. Ljudje večinoma živijo v preprostih 
kolibah, okrog katerih se sprehajajo ko-
koši in ovce. Domačini živijo bolj prepro-
sto, manj je stresa, v Afriki čas res teče 
počasneje. V manjših vaseh obstaja ve-
lik občutek skupnosti. Ljudje se pozna-
jo, imajo skupne probleme ter si veliko 
pomagajo. Družine so načeloma zelo 
številčne, ljudje pa zelo verni. Domačini 
so bili do nas izredno prijazni, zelo radi 
so nam delali družbo. 

Blizu našega doma je bilo manjše je-
zerce, kamor so številni vaščani hodili 
po vodo. Zanimivo je bilo videti, kako že 
otroci nosijo 20-kilogramske vrče, polne 
vode, kar na glavi. Sami smo imeli srečo, 
da so imeli naši gostitelji vodnjak, tako 
da nam po vodo ni bilo treba hoditi. 

 
Kako pa je potekalo vaše delo? Za 

kaj ste bili zadolženi?
Pri vsakdanjem delu smo se spopa-

dali z bolj ali manj zahtevnimi primeri. 
Dnevno smo pregledali med 40–60 bol-
nikov, vse od novorojenčkov do staro-
stnikov. V težjih primerih ali takrat, ko 
je potrebna diagnostika presegala okvire 
naše preproste klinike, smo bolnike na-
potili v bližnji bolnišnici: Bondo Subco-
unty Hospital in Jaramogi Oginga Odinga 
Teaching & Refferal Hospital (JOOTRH), 
Kisumu. Če je bilo le mogoče, smo na-
potenim bolnikom omogočili prevoz 
in vpis v bolnišnični register ter jim po 
končanem diagnostičnem postopku za-
gotovili potrebna zdravila. Največkrat pa 
to niti ni bilo mogoče; medicinske sestre 
so med našim bivanjem v Keniji množič-

no stavkale, zato javne bolnišnice novih 
nenujnih primerov niti niso sprejemale. 
Tako smo bili velikokrat ujeti v brezpotje, 
kjer pacientu na nikakršen način ni bilo 
možno pomagati. Teh zgodb je bilo ve-
liko. Z delovanjem zdravstvenega siste-
ma v Keniji imamo tako na žalost veliko 
negativnih izkušenj. Počasna obravnava, 
ignoriranje urgentnih napotitev, neko-
rektno opravljanje javnih brezplačnih 
programov in storitev (ambulanta za pla-
niranje družine, ambulanta za testiranje 
za HIV in spremljanje bolnikov z okuž-
bo HIV, ambulanta za testiranje bolnikov 
zaradi okužbe s tuberkulozo itd.), nepre-
mišljeno predpisovanje zdravil, podku-
pljivost zdravstvenih delavcev ter težka 
dostopnost do osnovnih diagnostičnih 
in terapevtskih posegov so le nekatere 
izmed njih. 

Vsekakor zahtevne razmere za mla-
de zdravnike …

Ja, a kljub vsemu smo s svojim delom 
na odpravi zadovoljni. Menimo, da smo 
svoje delo opravili korektno, profesional-
no in na splošno v vasici pustili dober vtis. 
Bolniki so iz ordinacij odhajali nasmeja-
ni in hvaležni, kar si štejemo za največji 
uspeh. Hvaležni smo tudi vsem sodelav-
cem (prevajalke, medicinske sestre, labo-
ratorijski tehnik, medicinski tehnik), brez 
katerih dela ne bi mogli tako uspešno 
opraviti. Njihove bogate izkušnje z delom 
v kliniki in poznavanje lokalnih navad 
so nam bili v neprecenljivo pomoč. Ure 
sedenja za knjigo in diploma namreč še 
zdaleč niso dovolj za uspešno obravnavo 
bolnikov v ruralnem tropskem okolju, ki 
je v vseh pogledih popolnoma drugačno 
od razmer, v katerih smo se šolali in pri-
dobivali delovne izkušnje do sedaj.



Naš kraj ■ december 2017 17••• Obvestila •••

Je bilo veliko ovir pri delu z ljudmi? 
Katere so bile največje?

Primarno je bila seveda prisotna jezi-
kovna ovira, saj le redki pacienti v rural-
nem okolju govorijo angleško, kljub temu 
da je to eden izmed uradnih jezikov v Ke-
niji. Jezikovno prepreko so nam nekoliko 
olajšale prevajalke, ki so v preteklosti v 
podobnem okolju že delovale. Občasno 
pa na žalost niti njihova pomoč ni ustre-
zno pomagala pri postavljanju klinične 
diagnoze.

Oviro pri zdravljenju so nam pogosto 
povzročali kar pacienti sami, predvsem 
z njihovo nekomplianco pri zdravljenju. 
Ljudje se ne zavedajo pomena preven-
tive, cepljenj in izolacije. Mladoletne 
mame pogosto pripeljejo otroka k zdrav-
niku, ko je bolezen že v hudo napredova-
li fazi. Starši se ne zavedajo pomembno-
sti uporabe mrež proti komarjem in zato 
imajo otroci posledično pogoste malarije 
(tudi več kot enkrat mesečno). Kontra-
cepcija še vedno predstavlja velik tabu. 
V prihodnosti bi bilo tako treba več časa 
nameniti vzgojno-izobraževalnemu delu 
na področju preventive malarije, spolno 
prenosljivih bolezni in skrbi za novoro-
jenčke.

 
Vedno, ko poslušam ali berem misli 

tistih, ki iz humanitarnih razlogov od-
hajajo pomagat v revnejše države, za-
sledim, da se jih bivanje v drugačnem 
okolju globoko dotakne. Kaj je tisto, 
kar se je najbolj dotaknilo vas? Česa 
ne boste mogli nikoli pozabiti?

Gotovo so stvari, ki se te dotaknejo. 
Vendar to spoznaš šele kasneje, ko se 
vrneš domov in imaš čas o stvareh pre-
misliti. Bolj kot sam način bivanja se te 
dotaknejo življenjske zgodbe ljudi, ki jih 
srečaš. Naj se sliši še tako klišejsko, zač-
neš bolj ceniti to, kar imaš. Dojameš, da 
so okoliščine in možnosti, ki jih imaš v 
življenju, v veliki meri odvisne zgolj od 
sreče. Začneš bolj izrazito čutiti dolžnost, 
da je treba sočloveku pomagati. Pa naj bo 
to sosedu pri prestavljanju večje omare 
ali popolnemu neznancu v Keniji, ki trpi 
za kako tropsko boleznijo. Tako bo vsem 
nekoliko lažje. Upam, da tega nikoli ne 
pozabim.

Želite v prihodnje še kdaj ponoviti 
kaj podobnega? 

Glede na to, da smo porabili skoraj 
eno leto za zbiranje potrebnih sredstev 
in organizacijo odprave ter še dobra 2 

meseca za samo odpravo, je na žalost 
malo verjetno, da bomo imeli dovolj 
časa na razpolago, ko bomo zaposleni 
kot zdravniki v bolnišnicah po Sloveniji. 
Ravno tako je entuziazem za odprave v 
zadnjem času na naši fakulteti zelo na-
rasel, zato verjamem, da bodo destina-
cije skoraj ves čas uspešno delovale. To 
pa vsekakor ne pomeni, da izključujemo 
humanitarno/prostovoljno delo v dr-
žavah z manj dostopnim zdravstvenim 
sistemom. Obstaja še mnogo možnosti 
za takšno udejstvovanje. Najbolj znani 
so verjetno »Zdravniki brez meja«. Med 
delom v bolnišnicah kot specializanti in 
specialisti bomo usvojili ogromno kli-
ničnega znanja in izkušenj, ki so v tovr-
stnih odpravah še kako koristni. Upam, 
da bomo v prihodnosti še kdaj utegnili, 
predvsem pa zbrali dovolj poguma ter se 
odpravili na kakšno podobno misijo.

 
Predstavljam si, da je v deželah, kot 

je Kenija, precejšnje pomanjkanje, gle-
de na stanje pri nas. Je zaradi razlik v 
razvitosti in porazdeljenosti dobrin res 
tam zelo drugače? Ali po drugi strani 
drži stereotip, da so ljudje v Afriki kljub 
pomanjkanju mirnejši in srečnejši, kot 
smo mi, ki se nam vedno kam mudi in 
hlastamo po tem, da bi imeli še več, kot 
potrebujemo?

Gotovo je pomanjkanje večje kot pri 
nas. Razlike med ljudmi so ogromne in 
politična situacija je zelo nestabilna. To 
ima predvsem negativne posledice, se 
razume. Vendar bi si kljub temu glede 
na naše izkušnje upal trditi, da omenje-
ni stereotip deloma drži. Težko je »izme-
riti«, koliko so ljudje srečni, vendar so 
večinoma zadovoljni že z malim. Kakor 
koli se že to sliši, velikokrat niti nimajo 
druge izbire. Ljudje v našem okolišu so 
živeli zelo preprosto, pogosto iz dneva v 
dan. Tudi njihova miselnost je popolno-
ma drugačna od naše in le redko zasle-
diš, da bi bil nekdo v naglici. To je bilo za 
nas na začetku zelo nenavadno. Kmalu 
smo ugotovili, da dejansko celotna druž-
ba funkcionira na podoben način in na 
to, ne glede na to, koliko si prizadevaš, 
ne moreš vplivati in se z dano situacijo 
sprijazniš.

 
Za vaše delovanje v Keniji so zago-

tovo nekaj sredstev prispevali tudi naši 
občani. Za kaj ste v glavnem porabili 
zbrana sredstva? 

Zelo smo hvaležni občanom za do-

bronamerno pomoč in lahko jim zago-
tovimo, da smo vsa njihova sredstva na-
menili neposredno za nudenje pomoči 
najbolj potrebnim. Če sem konkretnej-
ši, velik delež sredstev smo porabili za 
zdravila, med katerimi so gotovo najpo-
membnejši antimalariki in antibiotiki. 
Imeli smo tudi program za podhranjene 
otroke. Kupili smo jim hranila, ki so jih 
nujno potrebovali za preživetje. Kupovali 
smo tudi sanitetni in kirurški material ter 
pripomočke za laboratorij oz. diagnosti-
ko (stekelca za mikroskop, reagente in 
barvila, potrebna za diagnostiko, hitre 
teste za HIV in nekatere druge bolezni 
itd.). Pacientov je bilo veliko in kar hitro 
smo se morali naučiti varčevati z materi-
alom, kolikor je to pač bilo dopustno. Fi-
nančna sredstva so bila kljub vsemu zelo 
omejena in z njimi je bilo treba ravnati 
skrbno. Ni lahko biti poleg zdravnika še 
računovodja. Kljub temu mislim, da smo 
ravnali zelo ekonomično in razpolagali 
s sredstvi racionalno. Še enkrat bi se za-
hvalil vsem, ki so pomagali na kakršen 
koli način. Hvala!

Hvala tudi tebi, da si svojo pripoved 
delil z bralci Našega kraja. ■

Ob iztekajočem se letu nastopi čas, 
ko se umirimo, podružimo s svojimi 
najdražjimi in pomislimo, kaj vse se 
nam je pripetilo v iztekajočem se 

letu. Vse pretekle izkušnje, dobre ali 
slabe, so pustile na nas pečat in nas 
pripeljale do tega trenutka. Naj nas 
čarobnost tega časa spremlja skozi 
celotno življenje in nas osebnostno 

izoblikuje. Vsem vam, drage bralke in 
bralci Našega kraja, ob tej priložnosti 
želimo lepe praznične dni, osebno 
srečo, zdravje in srečno novo leto 

2018!

Člani humanitarno-medicinske 
odprave Ekspedicija Kenija 2017
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Primož Pahor

Zaposlovanje težje zaposljivih oseb 
v kmetijski dejavnosti je nenehno v 
ospredju teoretičnih razprav in se v za-
dnjih letih intenzivira. Potrebe po odpi-
ranju delovnih mest za osebe z manjšo 
delovno možnostjo se povečujejo, zlasti 
je ta problem pereč na podeželju. Ose-
be z manjšimi delovnimi sposobnostmi, 
zaposlene v urbanem okolju, marsikdaj 
ne morejo izkoristiti potencialov, znanj 
in izkušenj, ki jih imajo. Zagotovitev ka-
kovostnih in trajnih delovnih mest na 
podeželju je eden izmed ciljev projekta. 

S projektom želimo ustvariti pozitiven 
družbeni učinek in s tem prispevati k 
razvoju lokalne skupnosti, povečanju 
samooskrbe ter sorazmernemu razvoju 
podeželja z ustvarjanjem novih delovnih 
mest.

V okviru LAS Po poteh dediščine od 
Turjaka do Kolpe smo v sodelovanju s 
Kmetijsko svetovalno službo v novem-
bru 2017 izvedli dve delavnici animacije 
in predstavitve projekta.

Kmetije, ki imajo interes, da bi zapo-
slovale težje zaposljive, ali kmetije, ki bi 
želele zgolj spoznati prakso, ki so jo raz-
vili na kmetiji Zadrgal z Zavodom Grunt, 
kjer že zaposlujejo težje zaposljive osebe, 
so vabljene k vključitvi v projekt »Zapo-
slitvene priložnosti na kmetijah«. Sode-
lovanje v projektu je brezplačno. Doda-

tne informacije dobite na spletni strani 
LAS – www.las-ppd.si, pri KGZS Zavod 
LJ (janko.debeljak@lj.kgzs.si) ali pri RC 
Kočevje Ribnica d.o.o. (primoz.pahor@
rc-kocevjeribnica.si; 01 620 84 70). ■

Zaposlitvene priložnosti na kmetijah
»Zaposlitvene priložnosti na kmetijah« je projekt sodelovanja štirih lokalnih akcijskih skupin: LAS Po poteh dediščine 
od Turjaka do Kolpe, LAS Dolenjska in Bela krajina, LAS Suhe krajine, Temenice in Krke ter LAS Za mesto in vas, ki je 
bila uspešno prijavljena za sofinanciranje s sredstvi Evropskega sklada za razvoj podeželja.

Ustvarjalci Ribniškega pasijona vabijo  
k sodelovanju!

Prepričani smo, da vsak od nas v sebi goji talente, ki bi pripomogli k skupnemu 
ustvarjanju Ribniškega pasijona – gledališke glasbene uprizoritve Kristusovega 
trpljenja. Prijava je možna preko spletne strani:
www.ribniskipasijon.si ali po telefonu 051 206 572.

Veselimo se novih članov pasijonske družine.

LAS Po poteh dediščine od Turjaka do 
Kolpe in vodilni partner LAS RC Kočevje 

Ribnica d.o.o. 

voščita vsem vesele praznike. 

V prihajajočem letu 2018 želita vsem 
veliko poslovnih in osebnih uspehov ter 
veliko uspešno prijavljenih in izvedenih 

projektov.

Božje dete se rodi v ponižnih srcih, 
ne na bogato obloženih mizah.

Želimo vam, da bi znali prisluhniti 
svojemu srcu, kjer se rojevata 

ljubezen in mir.

Ustvarjalci Ribniškega pasijona

"Če ne najdeš miru v sebi, 

ga zaman iščeš drugje." 

Francois de La Rochefoucauld
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PRIHAJAJOČI DOGODKI v Domu obrtni-
kov v Grosuplju, več informacij in prijav-
nice na www.ooz-grosuplje.si, vabljeni:

• seminar »Davčni obračun 2017 in 
davčne novosti«, v torek, 6. 2. 2018, 
ob 10.00;

• redno usposabljanje voznikov za 
leto 2018 (KODA 95), sobota, 10. 2. 
2018, ob 7.00. 

ZA SOBODAJALCE: S 1. 12. 2017 sta 
vzpostavljena Register nastanitvenih 
obratov (RNO) in sistem eTurizma za 
obvezno poročanje podatkov o gostih in 
prenočitvah iz knjige gostov, ki nadome-
sti dosedanjo prakso ločenega sporoča-
nja policiji, Statističnemu uradu Repu-
blike Slovenije in občinam.

ZA AVTOPREVOZNIKE: PRIPRAVITE SE 
NA NOVO CESTNINJENJE. Slovenija bo 
1. aprila 2018 uvedla elektronsko ce-
stninjenje v prostem prometnem toku 
za vsa vozila z največjo dovoljeno maso 
nad 3,5 tone (težka vozila). Z uvedbo no-
vega cestninskega sistema, poimenova-
nega DarsGo, od 1. aprila 2018 ne bo več 
možno sprotno plačevanje cestnine na 
cestninskih postajah, prav tako bo uki-
njeno plačevanje cestnine z DARS-kar-
ticami in ABC-tablicami. Več na www.
darsgo.si.

RAZPIS »Usposabljanje na delovnem 
mestu – mladi 2017/2018«: 2–3 meseč-
no usposabljanje na delovnem mestu in 
povračilo upravičenih stroškov usposa-
bljanja za brezposelne, mlajše od 30 let, 
ki so najmanj 3 mesece prijavljeni med 
brezposelnimi. Več na spletnih straneh 
Zavoda RS za zaposlovanje, www.ess.
gov.si 

ZA GRADBENIKE: Državni zbor je sprejel 
nov Gradbeni zakon (GZ) in nov Zakon 
o arhitekturni in inženirski dejavnosti 
(ZAID), sprejet je bil tudi nov Zakon o 
urejanju prostora (ZUREP). Novi zakoni 
se bodo začeli uporabljati s 1. 6. 2018. 
Pred tem bodo na ministrstvu morali 
sprejeti še podzakonske akte, ki pa bi-
stveno ne bodo mogli vplivati na izva-
janje zakonodaje. V zakonodaji je kar 
nekaj novosti tudi za izvajalce del.

VPIS V REGISTER DEJANSKIH LASTNI-
KOV (RDL): Z vzpostavitvijo RDL-ja bodo 
morali biti pri vsakem podjetju vpisani 
podatki, katera fizična oseba je dejan-
ski lastnik tega podjetja. Podatke o de-
janskih lastnikih morajo ob določenih 
pogojih zagotoviti: gospodarske družbe, 
zadruge, društva, zavodi, politične stran-
ke, sindikati, ustanove, verske skupnosti, 
tuji pravni subjekti. ZPPDFT-1 določa, da 
morajo dejanske lastnike v RDL vpisati 
vse pravne osebe, ki so vpisane v Poslovni 
register Slovenije, razen samostojni pod-
jetniki (s. p.), enoosebne družbe z ome-
jeno odgovornostjo (d. o. o.), kjer je ista 
fizična oseba lastnik in edini direktor te 
družbe (če je direktorjev več ali če je edi-
ni družbenik pravna oseba, ta izjema ne 
velja), posamezniki, ki samostojno opra-
vljajo dejavnost (zasebni športni delav-
ci, zasebni zdravstveni delavci, zasebni 
zdravniki, odvetniki, notarji, samostojni 
novinarji, samozaposleni v kulturi, ribiči 
itd.), neposredni in posredni proračun-
ski uporabniki ter pravni subjekti tujega 
prava, kadar iz njihovega poslovanja na-
stanejo davčne obveznosti v Republiki 
Sloveniji. Prvi vpis v spletno aplikacijo 
eRDL morajo pravne osebe s pomočjo 
kvalificiranega digitalnega potrdila opra-
viti najkasneje do 19. januarja 2018. V 
primeru nevpisa se z globo od 6000 EUR 
do 60.000 EUR za prekršek kaznuje prav-
na oseba ter od 400 EUR do 2000 EUR 
odgovorna oseba pravne osebe.

Dodatna pojasnila na OOZ Grosuplje, 
ooz.grosuplje@ozs.si, 01 786 51 30, www.
ooz-grosuplje.si, kjer smo vam na voljo 
tudi za kakršna koli vprašanja poslovne 
narave. Vabljeni!

ČLANI OOZ GROSUPLJE ŽELIMO VSEM 
BRALKAM IN BRALCEM NAŠEGA KRAJA 
OBILO OSEBNIH IN POSLOVNIH USPE-
HOV V PRIHAJAJOČEM LETU. SREČNO.

Janez Bajt, univ. dipl. oec.,
sekretar OOZ Grosuplje

PODJETNIŠKI KOTIČEK

POPRAVEK

V prejšnji številki Našega kraja 
je bilo v prispevku Podprite naša 
društva, saj vas nič ne stane s se-
znama društev, ki jim lahko name-
nite 0,5  % dohodnine, pomotoma 
izpuščeno Društvo gobarjev Što-
rovke Šentrumar Hočevje. Do na-
pake je prišlo zaradi objektivnih ra-
zlogov, zanjo pa se članom društva 
opravičujem.

Urednik Bojan Novak

POPRAVEK

V novembrski številki Našega kraja 
je v koledarju prireditev prišlo do 
neljube pomote.  Datum drugega 
koncerta Godbe Dobrepolje seveda 
ni nedelja, 24. 12., pač pa TOREK, 
26. 12. Bojan Novak 

Urednik Bojan Novak

POPRAVEK

V novembrski številki Našega kraja 
je v koledarju prireditev prišlo do 
neljube pomote. 
Datum drugega koncerta Godbe 
Dobrepolje seveda ni nedelja, 24. 
12., pač pa TOREK, 26. 12. 

Urednik Bojan Novak

"Največja sreča je mir srca. 

Če pa hočeš doseči mir srca, se 

moraš učiti modrosti. Začetek 

modrosti je, da ločiš, kaj je v 

tvoji moči in kaj ni." 

Aleš Ušeničnik
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Uroš Gačnik, poveljnik GZ Dobrepolje

Pozivniki so začeli brneti že v ponede-
ljek, 11. 12. 2017, ob 23.00, ko smo bili 
gasilci prvič pozvani, da cesto proti Ho-
čevju ovira padla smreka. Alarm se je na-
daljeval sredi noči, ob treh zjutraj, ko so 
drevesa začela padati na cesto, ki pelje 
od Zdenske vasi do Čušperka. Ko se je 
zdanilo, se je začelo kazati razdejanje, ki 
ga je veter povzročil preko noči. Poruše-
ne in odkrite strehe, podrta drevesa, uni-
čeni daljnovodi so kazali na veliko moč 
sunkov vetra, ki je pustošil po občini Do-
brepolje. Na eni izmed merilnih postaj 
(Hočevje) je bil izmerjen sunek vetra, ki 
je dosegel več kot 240 km/h. 

Ker smo že preko noči ostali brez ele-
ktrike, so signal izgubili tudi naši mobilni 
telefoni. Repetitor in kanal 19 na Grmadi 
je bil prezaseden, prav tako je bil preza-
seden ReCo, saj so ga za komunikacijo 
uporabljale tudi sosednje gasilske zveze 
(Velike Lašče, Ribnica, Kočevje). Preko 
agregata smo usposobili stacionarne ra-

dijske postaje in Center Dobrepolje, ki 
je izvajal pomembno komunikacijo med 
enotami in vodjem intervencije. Zagoto-
vila se je logistična podpora ekipam na 
terenu, tako s hrano kot z gorivom. Preko 
pozivnikov se je alarmiralo vseh sedem 

društev, ki so aktivno pristopila in začela 
sanacijo. Klicu na pomoč se je odzvalo 
več kot 120 operativcev, ki so pokrivali 
strehe, žagali drevje, umikali padla dre-
vesa s cest in elektrovodov vse do trde 
noči. Žal so bile poškodbe električne-
ga omrežja prehude in skupaj z delavci 
Elektra smo morali naravi priznati pre-
moč. Pod okriljem noči so se operativci 
vsaj malo odpočili in tako nadaljevali 
začeto delo tudi v prihodnjih dneh.

Zaradi predvidene daljše odsotnosti 
električne energije smo občane skušali 
čim bolje oskrbeti z agregati. Iz skladišča 
CZ Roje smo tako pripeljali 30 manjših 
agregatov, ki smo jih razdelili po celotni 
občini. Za Osnovno šolo Dobrepolje pa 
je Slovenska vojska preko noči pripeljala 
60-kW agregat, ki je poskrbel, da so otro-
ci iz vrtca in šole lahko že v sredo prišli v 
tople in razsvetljene prostore. Žal je bilo 
agregatov vsekakor premalo za vse, saj je 
v občini Dobrepolje več kot 1200 gospo-
dinjstev. Gasilci smo skušali težavo reše-
vati tako, da smo agregate nosili in hkrati 
nanje priklapljali po več objektov hkrati 
in skušali zagotavljati energijo pred-
vsem za zamrzovalne omare in skrinje. 

Vetrolom v Dobrepolju
Ujma je beseda, ki opisuje vse mogoče težave, ki so povezane z naravo in ki nas ljudi lahko doletijo. Tokrat se je 
narava preko moči vetra poigrala z imetjem Dobrepoljcev in Stružancev. Dokazala nam je, da smo v mislih in dejanjih 
lahko še tako veliki, pa vendar smo proti njej majhni. Kako malo je potrebno, da začnemo cviliti kot majhen otrok, 
se pritožujemo in moledujemo za elektriko, ki je tokrat res ni bilo 3 dni, nekateri oddaljeni zaselki pa so se še teden 
kasneje oskrbovali preko agregatov. 
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Veliko objektov v občini ima ogrevanje 
v povezavi z električno energijo, vendar 
te težave nismo sanirali, saj nam je bilo 
na srečo vreme naklonjeno in ni bilo ve-
čjih zmrzali. Pohvaliti moram vse, ki so 
že pristopili k nakupu agregata ter tako 
pomembno prispevali k manjši zmedi in 
lažjemu posredovanju ter reševanju, saj 
smo lahko tako več sil usmerili k čiščenju 
infrastrukture. V teh kritičnih trenutkih 
se je ponovno izkazala medsosedska po-
moč in ponovno smo občani Dobrepolja 
dokazali, da znamo prisluhniti in želimo 
pomagati bližnjemu.

Elektrika je dobrina, od katere po-
stajamo vsi vedno bolj odvisni. Nekako 
brez nje skoraj da ne znamo več živeti. 
Narava nas opozarja; živimo odgovorno, 
zavedajmo se, da smo majhni, minljivi, 
ranljivi.

Kot vodja intervencije bi se rad zahva-
lil vsem, ki ste kakor koli pomagali. Pred-
vsem pa velika HVALA vsem gasilcem, 
električarjem, ki ste opravili gromozan-
sko delo. Z nadčloveškimi močmi in vo-
ljo ste se spopadli s posledicami ujme in 
v najkrajše možnem času ponovno vzpo-
stavili pogoje za normalno življenje. 

Vzorno sodelovanje sil zaščite in reše-
vanja, Občine, Elektra in drugih služb je 
ponovno rešilo težko situacijo. ■
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Spoštovani občani, gasilke in gasilci!
V prihajajočih božično-novoletnih praznikih vam vsem 

skupaj želim obilo družinske topline, sreče in zdravja v krogu 
najbližjih. Želim vam tudi, da bo leto 2018 uspešno, zdravo 

in brez nesreč. Če pa se kaj slučajno zgodi, 
smo tukaj za vas mi.   

Uroš Gačnik, poveljnik Gasilske zveze Dobrepolje

»Resnično bogastvo človeka je dobro, 
ki ga stori drugemu.«

Vesele božične praznike in dan samostojnosti in enotnosti.
Naj bo novo leto 2018 mirno, zdravo in srečno! 
Vsem donatorjem, krvodajalcem in prostovoljcem 
iskrena hvala za vsa dejanja dobrote v iztekajočem se letu!

RKS – Območno združenje Grosuplje
Anica Smrekar in Franc Horvat

»So dnevi in trenutki, polni sreče in miline, 
ko radostni oči zapremo in si tiho zaželimo: da ne mine. 
Vse, kar je slabo, z novim letom naj zbledi! 
Vse, kar je dobro, naj za vekomaj ostane! 
Naj v miru sreča nežno vas objame!«

Vesel in blagoslovljen božič
ter srečno, zdravo in uspešno 
novo leto 2018, 
naj bo v zaupanju in sodelovanju,
ter iskrene čestitke 
ob dnevu samostojnosti in enotnosti 

vam želijo
 
župan, podžupanja, Občinska uprava 
in Občinski svet Občine Dobrepolje.

»Tudi v novem letu naj bo vaš 

korak odmeven, 

vaša beseda pogumna, 

vaše življenje iskrivo 

in polno toplih trenutkov.«

Vsem občankam in občanom 

voščimo blagoslovljen, milosti 

poln in vesel božič ter želimo 

največ zdravja, sreče, miru, 

osebnega zadovoljstva v novem 

letu 2018.

Lista Janeza Pavlina
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VOŠČILO

Leto se bliža svojemu 
koncu.

Bralcem Našega kraja 
želim, da si boste shranili 
lepe spomine, obenem 

pa lahko v čim večji meri 
pozabili na težke trenutke 

iz leta 2017. 

Veselimo se prihajajočega 
leta 2018, mogoče, čisto 

mogoče, pa bo to najlepše 
leto doslej.

Srečno in uspešno 
2018

vam želi urednik

Bojan Novak

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e

■ letnik XXIII. št. 1            
            

            
            

            
            

            
            

            
            

           ■
 januar 2017

Slika zgoraj:

Osnovna šola Dobrepolje  

je konec decembra pripravila 

slovesno proslavo ob dnevu 

samostojnosti in enotnosti.

Slika levo:

Končana je Pinkijeva decembrska 

dobrodelna akcija, podeljena so 

bila tudi že zbrana sredstva.

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e

■ letnik XXIII. št. 2                                                                                                                                   ■ februar 2017

Slika zgoraj:

V šoli je 15. 2. 2017 gostovala 
ljubljanska Hiša eksperimentov. 

Šolarji so se lahko tisti dan učili 
nekoliko drugače. 

Slika levo:

Redni krvodajalci so se zbrali 
na srečanju in mnogi od njih 

so prejeli priznanja za številne 
darovane litre krvi.

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e

■ letnik XXIII. št. 3                                                                                                                                   ■ marec 2017

Slika zgoraj:

Moški pevski zbor Rafko Fabiani 
letos praznuje 110-letnico 
delovanja, zato so pripravili 
slavnostni koncert.   

     

Slika levo:
 
V sklopu programa Eko šola so 

v vrtcu in šoli pripravili odlično 

predstavitev naše doline na sejmu 

Altermed v Celju.   

  

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e

■ letnik XXIII. št. 4                                                                                                                                   ■ april 2017

Slika zgoraj:

Osnovna šola Dobrepolje  
je s prireditvijo obeležila  
15-letnico delovanja folklore.        Slika levo:

 
Dr. Egon Pelikan je predstavil svojo novo knjigo o pomenu poslikav Toneta Kralja za 

Slovensko Primorje.

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e■ letnik XXIII. št. 5                                                                                                                                   ■maj 2017

Slika zgoraj:

Otroci iz vrtca pa preživeli nekaj dni na taboru na Gradu Prestranek pri Postojni.  
    Slika levo:

 
Člani Gobarskega društva Štorovke Šentrumar so se udeležili tridnevnega gobarskega 

dogodka na Hrvaškem.I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e

■ letnik XXIII. št. 6                                                                                                                                   ■ junij 2017

Slika zgoraj:
V sredo, 21. junija, je bil 
postavljen in blagoslovljen 
temeljni kamen za novi 
vrtec na Vidmu  
(foto: Tamino Petelinšek). 
    
Slika levo:
Ob dnevu državnosti so 
gasilci PGD Ponikve le dva 
dni kasneje v sodelovanju z 
Občino Dobrepolje pripravili 
proslavo in po njej veselico.

■■

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e

■ letnik XXIII. št. 7-8                                                                                                                                   ■ julij–avgust 2017

Slika zgoraj:
Folklorna skupina Ponikve 
je ob praznovanju 10-letnice 
pripravila zanimiv glasbeno-
plesni večer 
(foto: Boštjan Podlogar). 
   
Slika levo:
V poletnih mesecih se je 
začela gradnja novega vrtca na Vidmu.

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e

■ letnik XXIII. št. 9                             
                             

                             
                             

               ■ september 2017

Slika zgoraj:

Z novim šolskim letom je v 

šolske klopi sedla generacija 

2011. Srečno!   

 
Slika levo:

Člani ŠD Dobrepolje in vaščani 

Bruhanje vasi so izvedli  

14. Športni dan v Bruhanji 

vasi.

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e

■ letnik XXIII. št. 10                                                         
                                                         

                 ■ oktober 2017

Slika zgoraj:
V organizaciji TD Dobrepolje 

je v soboto, 7. 10.,  

potekala prireditev –  

8. Dobrepoljsko vandranje.

Slika levo:
V okviru prireditve 

8. Dobrepoljsko vandranje 

so člani ŠD Dobrepolje 

izpeljali tudi sedmi 

dobrepoljski tek  

(foto: Jernej Stare).

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e
■ letnik XXIII. št. 11                                                                                                                                   ■ november 2017

Slika zgoraj:
V sodelovanju dveh 
prostovoljnih gasilskih društev je bila izvedena gasilska vaja v Jakličevem domu (foto: Tamino 

Petelinšek).

Slika levo:
Bliža se občinski praznik naše občine.

6. december – 
občinski praznik 
Občine Dobrepolje

JANUAR

Ekipa mladih 
osnovnošolcev pod 
mentorstvom Larise 
Daugul izda prilogo 

Vrtiljak mladih.

FEBRUAR

OŠ Dobrepolje obišče 
Hiška eksperimentov. 

Veliko društev izvede 
svoje redne občne 

zbore.

MAREC

Moški pevski zbor 
Rafko Fabiani s 

koncertom obeleži 
110-letnico delovanja. 
Društvo upokojencev 
praznuje 65-letnico.

APRIL

Predstavljena je nova 
knjiga o Tonetu Kralju.

Začne se dobrepoljska 
futsal liga 2017.

MAJ

Otroci iz vrtca preživijo 
tri dni na taboru, 
številna društva 

sodelujejo na čistilnih 
akcijah..

DECEMBER

S proslavama obeležimo 
občinski praznik ter 

dan samostojnosti in 
enotnosti. Družimo se na 
tradicionalnih pohodih in 
prireditvah ob koncu leta.

Naše kraje prizadene silovit 
vihar in povzroči veliko 

škodo.

NOVEMBER

V Jakličevem domu ob 
navzočnosti ministrice 
za obrambo obeležijo 

120-letnico revije 
Gasilec.

Z delom začne nova 
kotlovnica pri šoli.

OKTOBER

TD Dobrepolje in 
ŠD Dobrepolje s 

partnerji izvedeta 
8. Dobrepoljsko 

vandranje.

Številka je predvolilno 
obarvana.

SEPTEMBER

V šolske klopi sede 
nova generacija 

prvošolcev.

Konča se dobrepoljska 
futsal liga.

Slovenski košarkarji 
postanejo evropski 

prvaki.

JULIJ IN AVGUST

Člani Astronomskega društva 
Pegaz pripravijo opazovanje 

luninega mrka.

V Strugah praznujejo zlato 
mašo Zdravka Pogorelca.

Folklorna skupina Ponikve 
pripravi zanimiv nastop. 

JUNIJ

Z blagoslovitvijo 
temeljnega kamna steče 
gradnja vrtca na Vidmu. 

Ob dnevu državnosti 
v Ponikvah pripravijo 

proslavo.
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                       Utrip občine – Videm

Bojan Novak

Sogovorniki: 
Jani Štrubelj, Jernej Stare, Aleš Babnik

PREDSEDNIK VAŠKEGA ODBORA: 
Jani Štrubelj

POVEZANOST VAŠČANOV:

Društva in organizacije, v katerih se 
vaščani združujejo:  

Vsa številna društva, ki imajo sedež 
na Vidmu, združujejo občane iz števil-
nih dobrepoljskih vasi, ni pa nobenega 
društva, ki bi bilo povsem »videmsko«. 
Še Gasilsko društvo Videm je povezano z 
drugimi vasmi. Na Vidmu se tako veliko 
dogaja, ker je občinsko središče, ampak 
gre za delovanje ljudi iz celotne obči-
ne. Videm ima sicer tudi priseljenskega 
duha, saj je bilo v zadnjem obdobju kar 
precej priselitev, predvsem na Videm-

skem hribu. Vsa leta je tako opazno, da 
je Videm drugačen od drugih vasi, ker se 
zadeve dogajajo širše kot drugod. 

Prostori, kjer se vaščani združujejo: 
Prostorov za združevanje je na Vidmu 

res veliko, a tudi tu je treba poudariti, da 
so napolnjeni z občani vseh vasi. Na Vid-
mu imamo šolo, vrtec, trgovini, banko, 
farno cerkev, zdravstveni dom, glasbeno 
šolo, plinarno, frizerje, mrliško vežico. 
Nekoliko žalostno je dejstvo, da se največ 
ljudi ponavadi zbere v mrliški vežici, po 
drugi strani pa to kaže na to, da imamo 
dobro razvit čut za pomoč svojcem ob 
smrti in pieteto do umrlih. 

Interesi, ki združujejo vaščane: 
Kot smo že ugotovili, množičnega 

druženja vaščanov Vidma ni, se pa ob-
časno pojavljajo druženja v manjšem 
obsegu – soseska. Tak primer je na pri-
mer postavljanje mlajev ali proslavljanje 
okroglih obletnic. 

ZNANI, POMEMBNI VAŠČANI 
(zadnjih 50 let): 

Ne smemo pozabiti omeniti Staneta 
Novaka (Sekundarjevega), ki je bil odli-
čen pesnik in pisatelj, na svoji domači 
hiši pa ima tudi obeležje. Žal je za seda-
nji rod premalo poznan, vendar ga mora-
mo omeniti, saj je kljub prezgodnji smrti 
zapustil bogat opus pesmi in predvsem 
pripovedi o živalih. Njegova prva pesni-
ška zbirka se imenuje Osamela senožet, 
njegova knjiga pa ima naslov Živali, moje 
prijateljice. 

DEJAVNOST VAŠKEGA ODBORA:

S čim se je vaški odbor Vidma ukvar-
jal v zadnjih letih? 

Odbor je nastopil mandat kmalu po 
tem, ko je bil sprejet občinski prostor-
ski načrt, po nastopu pa smo se aktivno 
usmerili v urejenost in varnost šolskih 
poti. Želimo si prehoda za pešce pri go-

V prejšnji številki ste si lahko prebrali premierno izdajo rubrike Utrip občine, kjer sem preveril utrip vasi Kompolje, v 
tej številki pa sem se s predstavniki Vidma pogovarjal o utripu v vasi, ki je središče občine, in jih med drugim vprašal 
tudi o tem, če je vas zaradi tega, ker predstavlja občinsko središče, kaj drugačna. Trije sogovorniki so povedali marsikaj 
zanimivega.
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stilni Majolka, zavzemamo se za ploč-
nik od avtobusne postaje do odcepa za 
Cesto, vztrajali smo, da se uredi križišče 
proti šoli. Z županom smo imeli številne 
sestanke in zadeve se počasi le premika-
jo na bolje. Menimo, da je še nekaj delov 
vasi v temi, zato bomo poskušali zagoto-
viti še nekaj luči javne razsvetljave.  

Smo pa zadovoljni, da ima Videm-
ski hrib odlično optično povezavo, tudi 
osvetljen je odlično. Upamo, da bo tudi 
preostali del Vidma v letu 2018 dobil op-
tično povezavo. 

Mogoče bi bilo dobro, če bi v Jakli-
čevem domu obudili otroški kino. Pred 
digitalizacijo je na ogled risanih filmov 
prihajalo precej otrok, potem pa je vse 
to zamrlo. 

Katere cilje in načrte ima videmski 
vaški odbor za naprej?

Vztrajali bomo pri realizaciji začrtanih 
ciljev (cestna ureditev, kanalizacija, opti-
ka, izboljšanje poplavne varnosti – Krajč-
kova dolina in okolica).

Za kateri cilj si želite, da se najprej 
realizira?

Na Vidmu se gradi vrtec, pred začet-
kom izgradnje je očitno športna dvora-
na. Oboje zelo podpiramo. Želimo pa si, 
da se območje okrog šole celostno ure-
di. Vse skupaj je treba asfaltirati, urediti 
novo parkirišče. 

KATERE SO GLAVNE TEŽAVE, KI 
PESTIJO VAŠO VAS?

Trenutno je to prometna varnost. Vi-
dem je zelo izpostavljen in prometno 
oblegan, saj je tu veliko javnih stavb 
(šola, vrtec, trgovina …). 

Opažamo, da je predvsem na t. i. 
Velikem Vidmu kar nekaj zapuščenih 

kmečkih hiš, nedolgo nazaj pa je bilo tu 
živahno naselje s poseljenimi hišami in 
manjšimi kmetijami. 

Omeniti pa moramo še slabo stanje 
na področju informacijske opremljeno-
sti. Informacijske table na Vidmu so za-
starele in jih bo treba posodobiti. 

KAJ BI V VAŠI VASI POKAZALI 
TURISTU, KI PRIDE K VAM? 

Vsekakor Jakličev dom, kjer bi mu po-
kazali spominsko sobo (Fran Jaklič, pu-
stni običaji, zgodovina Dobrepolja, brata 
Kralj). Potem je tu cerkev sv. Križa, kjer 
lahko vidijo umetnine raznih umetnikov, 
pokopališče z znanimi kiparskimi deli 
Franceta Kralja (nagrobniki, spomeniki) 
ter kapelico Cirila in Metoda. Upamo, da 
se bo nekoč uredila tudi Štihova hiša, ki 
je bila konec 19. in na začetku 20. stole-
tja središče gospodarskega in kulturnega 
življenja v Dobrepolju. Notri je bila tudi 
čudovita dvorana, v kateri je delovalo 
tudi bralno društvo. 

Manjka pa na Vidmu, tako kot v obči-

ni nasploh, ena dobra gostilna s prenoči-
šči. Urediti in bolje označiti bi bilo treba 
mrežo kolesarskih in sprehajalnih poti. 
Priložnost vidimo tudi za razvoj kmeč-
kega turizma. 

VAS KAKŠNA ZNAČILNOST LOČI OD 
VAŠČANOV DRUGIH VASI? PO ČEM STE 
Videmčani ZNANI?

Verjetno je čutiti najmanj povezanosti 
med vaščani, ker smo Videmčani razdro-
bljeni po številnih društvih in organiza-
cijah. Smo kot mesto na vasi. 

Posebnost je tudi razdrobljenost, saj je 
del Vidma, Videmski hrib, od preostalega 
strnjenega naselja precej oddaljen. Zato 
je mogoče komu videti kot svoja vas. Gre 
pa za nekdanje vikend naselje, v katerem 
so se okoli 80. leta gradile manjše hiše. V 
90. letih se je veliko ljudi stalno naselilo. 
Do jeseni, ko je bil sprejet nov OPN, je 
bilo naselje obravnavano kot počitniško. 
Na hribu je trenutno 23 hiš. ■



26 Naš kraj ■ december 2017••• Iz dobrepoljske ambulante •••

Piše: Zdravko Marič, dr.med.

Ne moti!  
Danes delajo roboti

Japonci so skonstruirali Božička robota 
in ga 1. decembra poslali v svet, da obi-
šče otroke. Povod za ta projekt je spre-
memba japonske zakonodaje, ki je delo, 
v AJPES-ovem šifrantu dejavnosti bi ga 
našli pod imenom »Terensko božičkov-
anje«, obdavčila po vzoru slovenske za-
konodaje. To je s 25-% davkom na bruto 
napitnino, ob pribitku vstopnega davka 
na procent popitega alkohola, tako ime-
novanega davka na pribitost. Če Božiček 
pije pivo, je vstopni davek 5 %, če vino 10 
%, če viski pa 40 %. Pri viskiju je namreč 
delo Božička tako oteženo, da država 
ne priznava olajšave na bruto bruto, saj 
skupni promili v krvi petih japonskih Bo-
žičkov presegajo normative Pacifiškega 
sporazuma. Glede na zapleteno in težko 
izvedljivo japonsko referendumsko za-
konodajo, referendumska pobuda ne bi 
imela veliko možnosti, zato je sindikat 
Bela brada, ki spada pod okrilje Mini-
strstva za kulturo, vsem svojim članom 
svetoval, naj letošnjo zimo med svojim 
potovanjem enostavno bojkotirajo pitje 
alkohola in s tem vsaj malo omilijo po-
sledice te davčne zakonodaje, ki presega 
vse meje zdravega razuma. A vseh 250 
Božičkov, članov sindikata, se je temu 
uprlo s sledečo uradno obrazložitvijo: 
»Če pijemo samo vodo in čaj, nam slab-
še raste brada, pod umetno brado pa 
se nam delajo mozolji.« Zaradi bojkota 
poklicnih Božičkov je potem japonsko 
ministrstvo za kulturo na oktobrski seji 
izdalo odredbo, da naj se nemudoma 
izdela 250 Božičkov robotov, ki bodo po-
tovali po svetu. Vse avtomobilske tovarne 
so v sodelovanju s telekomunikacijsko 
industrijo izdelale prototip robota s to-
varniškim imenom ALKO ZERO HERO 
in komercialnim imenom NEVER CRY 
CHRISTMAS-SAMURAY in proizvodnja 
je kmalu stekla. Nastalo je 250 Božičkov, 
sestavljenih iz delov odvečnih, večino-
ma testnih avtomobilov. Tako izdelane 
Božičke robote so poganjale še delujoče 
litij-ionske baterije iz sicer odsluženih 
mobitelov. Vsi Božički so uspešno pre-

stali tehnične preglede in po pridobitvi 
vseh letalskih vozovnic ter delavskih viz 
za države, kjer je to pač potrebno, so jih 
Japonci, kot že rečeno, 1. decembra 2017 
poslali v vse države sveta.

Eden od njih, Božiček robot št. 58, je 
pripotoval v Slovenijo. Njegova naloga je 
bila, da obišče vse slovenske občine in 
obdari tam živeče ljudi. A pred vsakim 
vstopom v posamezno občino, je moral 
predhodno opraviti zdravniški pregled. V 
času obiska dobrepoljske občine je bila 
naloga pregledati Božička, kot vsako leto, 
dodeljena meni. Seveda je bilo prejšnja 
leta delo lažje, saj smo pregledovali Bo-
žičke ljudi, ne pa robotov. Edino, kar je 
letos lažje, je to, da nam ni treba delati 
alkotestov, da bi določali stopnjo davka 
na pribitost po novi japonski zakonoda-
ji. Dovolj je bilo, da smo »kovinskemu 
samuraju« vzeli bris iz kromiranega ro-
botjega žrela in naredili laboratorijsko 
analizo motornega olja. 

Sam način obdarovanja je letos pote-
kal po novem sistemu, po svetu imeno-
vanem e-christmas, pri nas pa e-dedko-
mraz. Vsakemu otroku, ki ga je poklical 
Božiček k sebi, je dobri mož poslal SMS, 
imenovan sms-present. Otrok je prebral 
sporočilo, ki je vsebovalo šifro, pod to 
šifro pa se je skrivalo določeno dari-
lo. Vse skupaj je potekalo na tak način 
(vzemimo za primer Tinčka iz 6. razreda 
Osnovne šole Struge): Tinček je dobil na 

primer Božičkov SMS s šifro: VSPLI43. 
S tem sporočilom je takoj zatem, ko so 
starši naredili spominsko fotografijo, ste-
kel do bližnjega kombija z napisom Po-
tujoča trgovina, kjer je na podlagi SMS 
šifre dobil darilo – električne vložke za 
talno gretje zimskih čevljev. Seveda ni 
bil preveč zadovoljen, kajti njegov prija-
telj iz Ljubljane je dobil šifro TRMNK88, 
na podlagi katere so mu na ljubljanskem 
Kongresnem trgu iz petnajstega šleperja 
od štiridesetih z napisom Te že gleda da-
rilo najboljšega soseda izdali električnega 
mini ferrarija za vožnjo po stanovanju, in 
to s pomično streho! A ko se je šel Tinček 
potožit k Božičku robotu, je ta samo, kot 
mu je narekoval vgrajeni program, dvi-
gnil kazalec in rekel z elektronskim gla-
som: »Tinchek iz Kolenche vasi, kdor s 
malim ni sadovoljen, velikega ni vreden! 
Naslednji otrok, prosim k meni!« Pa sta 
bila zmenjena. No, tako je pač na tem 
svetu. Tudi roboti imajo vgrajene progra-
me za pristransko obravnavo bolj razvi-
tih napram manj razvitim ter pristransko 
obravnavo prvorazrednih napram dru-
gorazrednim.    

Nato se je odpravil v dom starejših. 
Pred tem so mu seveda aktivirali program 
Plus 75. Obdarovanje je zato potekalo 
drugače kot pri otrocih. Program Plus 75, 
prilagojen željam starejših od 75 let, je 
deloval tako, da si je oskrbovanec doma 
zaželel pesem, izgovoril na glas njen na-
slov in Božiček robot mu je pesem pred-
vajal preko vgrajenih stereo zvočnikov. A 
upokojena vrtnarka Pavla je hotela še kaj 
več, zato je brez zadržkov prišla na dan s 
posebno željo: »Dragi Božiček, po dvaj-
setih letih lahko spet plešem, saj imam 
umetna kolena. Moja nova kolena so iz 
istega materiala, kot vaša, iz titana … bi 
bili pripravljeni zaplesati z mano?« Boži-
ček ji je seveda takoj odgovoril v prijazni 
japonski slovenščini: »S sadovoljstvom, 
Bosicek robot plese rad.« In zaplesala sta 
na njeno priljubljeno pesem »Ne grem 
na kolena«.

Na koncu je imel Božiček še zaključni 
govor za vse prisotne. Po naštetju vseh iz-
polnjenih želja letošnjega leta je zaključil 
z besedami: »Veliko lepih daril ste dobi-
li. Naj vam izrazim še sam mojo največjo 
željo za vse vas v prihajajočem letu. Z ve-
seljem bi vam, če bi imel čudežno moč, 
vsem poslal SMS z e-darilom GTRS39. A 
to je, žal, zaenkrat tako darilo, ki se ga ne 
da dobiti ne v kombiju Potujoče trgovine, 
ne v kamionih Najboljšega soseda. Za to 
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šifro se namreč skriva darilo, imenovano 
ZDRAVJE. Zdravja se pa ne da ne kupiti, 
ne zadeti na lotu in ne dobiti kot dari-
lo. Za zdravje se je treba znati truditi in 
vztrajno boriti, boriti s svojimi močmi in 
z nasveti ter s pomočjo svojega zdravni-
ka. Upam, da ga v vaši občini imate.« To 
izjavo je slišal tudi predstavnik države, 
ki je prišel kot vladni vohun opazovat 
predpraznično dogajanje in v hipu se je 
spomnil, kako pereč problem predstavlja 
preskrbljenost prebivalstva podeželskih 
občin s stalnim zdravnikom. Že v nasle-
dnjem trenutku je prišel na idejo, podob-
no kot japonsko ministrstvo za kulturo, 
ki se je odločilo disciplinirati poklicne 
Božičke. Predstavnik vlade je prišel na 
idejo, kako disciplinirati delovne zdrav-
nike. Načrt je bil zato sledeči: če se misli-
jo zdravniki preko svojega sindikata Bela 
halja še naprej upirati sprejetju novega 
zdravstvenega zakona, bo apeliral, da 
ministrstvo za zdravje na področja, kjer 
primanjkuje zdravnikov, pošlje zdravni-
ke robote. Naj že sedaj omenim, kaj vse 
se je dogajalo od tega trenutka naprej v 
naši državi. Pobudo je ministrica sprejela 
z odprtimi rokami: t. i. Odredba za izde-
lavo zdravnika robota je šla v realizacijo 
v nekaj dneh. Država je za ta projekt an-
gažirala mlade raziskovalce štipendijske-
ga sklada podjetij iz Foruma 21 in ti so 
v nekaj tednih izdelali prototip podežel-
skega zdravnika z imenom javni zdrabot. 
Z imenom so seveda želeli poudariti, da 
ta zdravnik robot (zdrabot) ni zasebnik, 
ampak del javnega zdravstva. Čez 50 so 
jih izdelali in jih poslali v vse manjše, 
predvsem drugorazredne slovenske ob-
čine. Nekega petka trinajstega je eden od 
zdrabotov potrkal tudi na vrata videmske 
ambulante. Ko sem odprl vrata, da bi mu 
rekel a ne vidite, da piše NE TRKAJ, mi je 
samo pokazal partijsko knjižico in rekel: 
»Zdrabotski zdravo vam želim v imenu 
družbenega zdravstva. Vašo ambulanto 
smo denacionalizirali. Zdaj je svoboda 
in zato je država uvedla prisilne ukrepe, 
da zatre kapitalizem, tudi na podeželju.« 
Kljub presenečenju sem ohranil mirno 
kri in temu rožljajočemu stvoru s poli-
tično programiranimi »možgani« zabru-
sil: »Kar izvoli, prevzemi delo in uživaj!« 
Popokal sem najbolj nujne stvari in se z 
družino že nekaj ur zatem odpeljal na 
počitnice, ki si jih vse dotlej zaradi obi-
lice dela nisem mogel privoščiti. 

A že po nekaj dneh sem začel tuhtati, 
kaj se dogaja v dobrepoljski ambulan-

ti … Napisal sem mail zdravstvenemu 
tehniku, ki zaenkrat še ni dobil robotske 
zamenjave, naj mi malo opiše situacijo. 
Odpisal mi je sledeče: »Ljudje so sicer z 
mešanimi občutki, a zavzeto sprejeli dej-
stvo, da se je zamenjal njihov zdravnik. 
Radovednost jih je kar veliko prignala v 
ambulanto, saj so želeli izkusiti, kako jih 
zdravi robot z vgrajenim najsodobnejšim 
medicinsko-znanstvenim programom. 
Gre za program, ki deluje brezhibno, brez 
zdravniških napak in s točno določenim 
predvidljivim delovnim časom in časom 
obravnave posameznega bolnika. Tudi 
operacije zdrabota so tako natančne, da 
opravlja večino operacij sam. V klinični 
center gredo pacienti samo še na tež-
je operativne posege, ki jih izvaja ekipa 
RKK (robotski klinični konzilij). A kljub 
velikim zmogljivostim zdrabota večina 
obravnav vsebuje predvsem standardi-
zirani pogovor, imenovan robotji spev. 
Glasi se takole: 

Zdrabotski zdravo za medicino pravo! 
Poleg tablete posluš` te nasvete:  
vstop alkoholu do črev prepovedan, 
kajenje odpiši, dovolj si razgledan. 
Hrane ne jemlji samo kot naslado, 
z dobrim počutjem dobil boš nagrado. 
Pozicijo menjaj s koraki, kolesom, 
z veseljem in voljo izogni se stresom.  

Robotji spev se je zaradi svoje mno-
žične uporabe kmalu vcepil v podzavest 
občanov. Zaradi njegove spevnosti je 
kmalu postal hit gostilniških pogovorov, 
najstniških druženj in radijskih čestitk. 
Še več, uvrstili so ga v berilo za drugi ra-
zred osnovne šole ter sprejeli za himno 
planinskega društva. V tej himni so samo 
odstranili tretjo vrstico (vstop alkoholu 
do črev prepovedan). Ali bo zdrabot res 
prispeval k boljšemu zdravju občanov še 
ne morem zanesljivo trditi, dejstvo pa je, 
da je odziv ljudi zaenkrat presenetljivo 
dober.« Kar prijetno mi je postalo pri 
srcu, ko sem prebral vsebino maila. Mor-
da pa roboti ob tako strahovitem napred-
ku njihove tehnologije in inteligence ne 
bodo nikoli postali nasprotniki človeštva, 
česar se napovedovalci prihodnosti tako 
bojijo. Morda pa bodo zdraboti nekoč 
res naši brezhibni učinkoviti terapevti, 
ne glede na to, ali bodo zdravnika člove-
ka odstranili iz ambulante z revolucijo, 
z izumrtjem podeželskega zdravnika ali 
z mehkim transformacijskim procesom 
zdravstvene reforme. Glavno je, da bo 

rešitev taka, da bo koristila občanom. 
Dokaz za tako razmišljanje lahko do 

neke mere iščemo tudi v dogajanju, ki je 
sledilo prvemu robotskemu božičkova-
nju v zgodovini človeštva. Ko se je namreč 
vseh 250 Božičkov robotov februarja vr-
nilo v Tokio (eni so se namreč zadržali 
dlje zaradi pravoslavnega in kitajskega 
novega leta), so pod vtisom vsega doga-
janja, ki so mu bili priča, sklicali nujno 
sejo. Na svojem popotovanju po širnem 
svetu so namreč videli toliko žalosti in 
gorja, ki ga prinaša sodobno življenje, 
da so se povezali in sprejeli Robotsko de-
klaracijo o viziji razvoja človeštva. V njej 
so zapisali, da človeštvo ni mehanska 
tvorba, zato se ljudi za razliko od robo-
tov ne rešuje v mehaničnih delavnicah, 
znanstvenih laboratorijih in računalni-
ških hišah. Človeka in njegovo zdravje 
se rešuje najbolj učinkovito s koristnimi 
ukrepi ter do vseh ljudi segajočimi na-
sveti, ki natančno opredeljujejo načine 
preprečevanja vsega slabega, predvsem 
medsebojnega sovraštva, odtujevanja in 
bolezni. Da, res je. V letu 2018 smo prišli 
tako daleč, da so roboti spoznali tisto, kar 
bi morali spoznati ljudje. V letu 2018 je 
250 robotov zmoglo več čustvene intele-
gence od 7 miljard ljudi, pa čeprav naj bi 
ljudje bili čustvena, roboti pa brezčutna 
bitja. Zamislimo se torej vsak sam pri 
sebi, mar res nismo dejanjsko ljudje po-
stali že bolj robotski od robotov in robo-
ti bolj človeški od človeka? Čas je, da ta 
proces ustavimo in se spremenimo! Kajti 
če bo šlo tako naprej, bo v nebesih kmalu 
več robotov kot ljudi. ■

Želim, da bi vam leto 2018 

prineslo veliko uro v obliki srca! Da 

bi z dojemanjem oblike srca gojili 

srčnost v sebi, da bi z gledanjem 

kazalcev sprejemali vsak trenutek 

svojega življenja kot srečo in da 

bi s slišanjem zvonjenja budilke 

vzdramili v sebi čute in ukrepe, 

ki nam bodo ohranili ali povrnili 

zdravje.

Zdravko Marič, dr. med.
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Mateja Lohkar, foto: Tamino Petelinšek

Da nam bo korak lepo tekel v tempu, so 
za uvod poskrbeli učenci PŠ Kompolje. 
Na začetku so nam zapeli dve zimski, 
praznični pesmici, učenci dramskega 
krožka pa so pesem Zimski čas spreme-
nili v igralsko noto in nam zaigrali prije-
tno predstavo. 

V spremstvu gasilcev PGD Kompolje 
in članov ZŠAM Grosuplje smo se od-
pravili na pohod proti naselju Brezje, v 

Brezju se je celoten sprevod pohodnikov 
obrnil in pot nadaljeval nazaj do šole. 
Narava nas je dan pred pohodom oboga-
tila s snegom, tako da je bil pohod v mrzli 
jasni noči pod zvezdnatim nebom nekaj 
čudovitega. Slišala in čutila se je otroška 
razigranost, kar nam je privabilo veselje 
in ponos na obraz.

Pred šolo je nato potekal dobrodelni 
bazar, na katerem so starši in drugi ude-
leženci pohoda s prostovoljnimi prispev-
ki podprli praznične izdelke otrok, vzgo-

jiteljic, učiteljic in tudi nekaterih staršev. 
Prispevki so bili namenjeni v sklad vrtca 
in šole.

Druženje ob praznični in narodnoza-
bavni glasbi, toplem čaju in medenjakih, 
ki smo jih spekli z otroki v vrtcu in učenci 
v šoli, so nam pričarali pravo praznično 
vzdušje. V tem hitrem tempu svojega ži-
vljenja smo si ta večer vzeli čas za prija-
telje in družino, v miru poklepetali in se 
iz srca nasmejali. Bili smo kot ena velika 
družina. 

Da nam je pohod z bazarjem uspel, se 
zahvaljujemo:

• gasilcem PGD Kompolje za nesebič-
no pomoč pri poteku pohoda in preko 
celega leta,

• članom ZŠAM Grosuplje, da so poskr-
beli, da je pot proti Brezju potekala 
varno,

• Francu Zrnecu za ozvočenje,
• staršem in starim staršem za pomoč 

in prispevek v sklad šole in vrtca,
• vaščanom Kompolj.

Kolektiv vrtca DE Ciciban in PŠ Kom-
polje vam želi v prihajajočem letu veliko 
sreče, zdravja, prepletanja naših poti, 
skrbi drug za drugega in da skupaj še na-
prej bogatimo našo skupnost. Srečno! ■

Pohod z lučkami v Kompoljah
Vstopili smo v mesec, ki prinaša s seboj srečo, veselje, pričakovanje in različne praznične dogodke. Tako je naš pohod z 
dobrodelnim bazarjem v Kompoljah postal že tradicionalen.
Otroci vrtca DE Ciciban in učenci PŠ Kompolje so 4. decembra svoje starše, stare starše, brate, sestre, prijatelje, 
sovaščane popeljali na večerni pohod z lučkami. 
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Leto 2017 se počasi izteka, glede na to ,kako smo ga 
ustvarjali, ima vsak različen pogled nanj. 

Za leto 2018 pa je še vse odprto. V letu 2018 želim, 
da bi vrednote, ki skoraj izginjajo iz našega vsakdana, 

prišle nazaj. Skupaj moramo gojiti močnejšo nacionalno 
identiteto, biti moramo odgovorni.  V letu 2018 ne 

pozabimo skrbeti drug za drugega in za našo naravo, 
bodimo dober zgled predvsem našim najmlajšim. Naj bo 

leto polno iskrenih odnosov, zdravja in medsebojnega 
spoštovanja. Veliko se smejmo in se radi imejmo. 

SREČNO!

Kolektiv vrtca Ciciban Kompolje

oblikovanje: Barbara Cimerman

Dovolite si skupaj z nami polepsati in obogatiti praznike ... 

TRADICIONALNA 
BOŽIČNO-NOVOLETNA KONCERTA 

Godbe Dobrepolje
- sobota 23. 12. 2017 
- torek 26. 12. 2017

ob 19:00 uri v dvorani Jakličevega doma na Vidmu

VSTOPNINE NI! 
Z veseljem pa sprejmemo vaše prostovoljne prispevke.

Število sedežev je omejeno, zato bo zaradi velikega zanimanja možna rezervacija sedeža. 
Rezervacijo lahko prevzamete vsak torek in četrtek od 18:00 do 20:00 ure 

v prostorih KD Godbe Dobrepolje ali pa na telefonskih številkah:
 041-764-951 Andrej Škantelj ali 031-218-505 Romana Škantelj, od 5. 12. 2017 dalje.

V prihajajocem letu vsem zelimo veliko zdravja in srece!

vasi godbeniki
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I. ODVOZ MEŠANIH KOMUNALNIH ODPADKOV IN MEŠANE EMBALAŽE
Mešani komunalni odpadki in mešana embalaža se bodo odvažali vsak ponedeljek in sredo ne glede na praznike, izmenično na 14 dni, 
razen praznika 1. 1., ko odpadkov ne bomo odvažali. Odvoz bomo nadomestili s prvo soboto po prazniku, to je 6. 1.  
(2. 1. 2018 se začne odvoz mešane embalaže.)
Ponedeljek: vsa naselja razen Hočevja
Sreda:  naselje Hočevje
 
II. Biološko razgradljive odpadke bomo odvažali vse petke v letu ne glede na praznike, v zimskem času (od 15. 11. do 15. 3.) pa vsak 
drugi petek (prvi odvoz bo 12. 1. 2018).
 
III. ODVOZ LOČENO ZBRANIH ODPADKOV – EKOLOŠKI OTOKI
Ponedeljek: steklo (odvoz na 14 dni, z začetkom 6. 1. 2018), praznik 1. 1. 2018 se prestavi na 6. 1. 2018
Četrtek:  papir (tedenski odvoz)

IV. ODVOZ KOSOVNIH ODPADKOV IZ GOSPODINJSTEV 
Dopisnica iz leta 2017 se lahko uporabi še do 31. 12. 2017 (do tega datuma mora biti oddana v nabiralnik ali na pošto oz. dostavljena 
na sedež JKP-ja), po tem datumu ji veljavnost poteče. Najkasneje v januarju 2018 bodo po pošti poslane nove dopisnice za leto 2018. 
Dopisnico je treba shraniti. Način odvoza kosovnih odpadkov ostaja enak letu 2017. Odvoz kosovnih odpadkov lahko naročate tudi 
preko naše spletne strani na http://odpadki.jkpg.si/zbiranje-in-odvoz/kosovni-odpadki/narocilo-odvoza-kos-odpadkov.

V. PREVZEM NEVARNIH ODPADKOV IZ GOSPODINJSTEV

POMLADANSKI  PREVZEM BO V PETEK DNE 17.03.2017
Struge - parkirišče pred avtobusno postajo 13,00 - 14,00 h
Kompolje - parkirišče pri gasilskem domu 14,30 - 15,30 h
Videm - parkirišče pri trgovini Kmetijske zadruge 16,00 - 17,00 h
Predstruge -parkirišče nasproti  Iskre 17.15 – 17.45 h
Ponikve - parkirišče pri gasilskem domu 18.00 - 18.30 h

JESENSKI PREVZEM BO V PETEK DNE 13.10.2017
Struge - parkirišče pred avtobusno  postajo 13,00 - 14,00 h
Kompolje - parkirišče pri gasilnem domu 14,30 - 15,30 h
Videm - parkirišče pri trgovini Kmetijske zadruge 16,00 - 17,00 h
Predstruge -parkirišče nasproti  Iskre 17.15 – 17.45 h
Ponikve - parkirišče pri gasilnem domu 18,00 - 18,30 h

VI. PREVZEM ODPADNE ELEKTRIČNE IN ELEKTRONSKE OPREME (OEEO) bo v soboto, 12. 5. 2018, po naslednjem vrstnem redu:

NASELJE: ZBIRNO MESTO: ČAS ZBIRANJA:
Struge parkirišče pred avtobusno postajo   7.30–8.00
Kompolje parkirišče pri gasilnem domu   8.15–8.45
Zagorica parkirišče pri starem igrišču   9.00–9.15
Ponikve parkirišče pri gasilnem domu   9.45–10.15
Predstruge parkirišče nasproti Iskre 10.30–11.00
Cesta prostor na igrišču 11.15–11.30
Videm parkirišče pri gasilnem domu 11.45–12.15
Zdenska vas parkirišče pri gasilnem domu 12.30–12.45
Hočevje parkirišče pri gasilnem domu 13.00–13.15

Med odpadno električno in elektronsko opremo 
sodijo:

1.  veliki gospodinjski aparati: pomivalni stroji, 
pralni stroji, štedilniki na elektriko ipd.;

2.  hladilniki, zamrzovalne omare, klime ipd.;
3.  monitorji, televizorji;
4.  mali aparati: sesalniki, likalniki, mlinčki za kavo, 

naprave za striženje las, osebni računalniki 
z vso opremo (miška, tipkovnica, procesor, 
tiskalnik …), telefoni, radijski sprejemniki ipd.;

5.  plinske sijalke: varčne žarnice ipd.

Načrt odvoza komunalnih in nevarnih odpadkov v letu 
2018 v občini Dobrepolje 
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VII. CENTER ZA RAVNANJE Z ODPADKI ŠPAJA DOLINA

Odpiralni čas

Letni delovni čas (15. 3.–14. 11.) Zimski delovni čas (15. 11.–14. 3.)
Pon.–pet. 7.00–19.00 pon–pet 7.00–16.00

Sob. 8.00–15.00 sob 8.00–13.00

Nedelje in prazniki ZAPRTO

Občani lahko v zbirnem centru brezplačno oddajo: 
-  papir in kartonsko embalažo (zvezki, knjige, revije, časopisni papir, kartonasta embalaža ipd.), 
-  mešano embalažo (plastenke, pločevinke, tetrapak, razne folije, kovinska embalaža, embalaža iz plastike ipd.),
- stekleno embalažo (steklenice, kozarci od vlaganja ipd.) in ravno steklo (okenska stekla ipd.),
- odpadne avtomobilske gume (dovoljeno 50 kg/gospodinjstvo/leto),
- kovine (drobne kovine, večji kosi, kot so radiatorji, peči ipd.),
- kosovne odpadke (pohištvo, sedežne garniture, vzmetnice, preproge, peči, športni rekviziti ...),
- odpadno električno in elektronsko opremo (veliki gospodinjski aparati, hladilniki in zamrzovalne skrinje, televizorji, monitorji, mali 

gospodinjski aparati ipd.),
- nevarne odpadke (akumulatorji, baterije, odpadna zdravila, pesticidi, odpadna olja, odpadna električna in elektronska oprema dolžine do 

25 cm ipd.),
- odpadni tekstil – za ponovno uporabo (oblačila, obutev),
- PVC-rolete (okenske plastične rolete),
- odpadno plastiko (plastične igrače, večje plastične kose ...),
- odpadno azbestno kritino (potrebni podatki ob oddaji: ime in priimek lastnika, naslov, rojstni datum, parcelna številka, katastrska občina),
- inertne gradbene odpadke (beton, opeka, ploščice) – manjše količine (do 350 kg/dan, do 5000 kg/leto/gospodinjstvo),
- lesne odpadke z vrtov in iz gospodinjstev (do 500 kg/leto).

Občani lahko za plačilo v zbirnem centru oddajo:
-  preostanek komunalnih odpadkov,
-  biološko razgradljive odpadke,
-  lahke izolacijske odpadke in
-  mešane gradbene odpadke (do 350 kg/dan oziroma do 5000 kg/leto/gospodinjstvo).

Vse pravne osebe, ki se ukvarjajo s proizvodno in storitveno dejavnostjo, lahko v zbirnem centru odpadke oddajo pod enakimi pogoji kot fizične 
osebe, razen odpadne azbestne kritine (za plačilo) in mešanih ali inertnih gradbenih odpadkov, ki jih v zbirnem centru ne morejo oddati. 

O vseh morebitnih spremembah načrta odvoza mešanih ali ločeno zbranih komunalnih odpadkov in o drugih novostih vas bomo obveščali 
preko lokalnega časopisa, naših spletne in Facebook strani ter lokalnega radia Zeleni val.

Želimo si, da bi tudi v prihodnje skupaj z vami zagotavljali čisto in zdravo okolje.

VSEM OBČANOM IN POSLOVNIM PARTNERJEM VOŠČIMO VESEL BOŽIČ 
IN SREČNO NOVO LETO 2018. 
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Petra Usenik

Osnovni cilj projekta je izobraževati, ob-
veščati in ozaveščati šolajočo se mladino 
in tudi širšo javnost in vrtce o pomenu 
zajtrka v okviru prehranjevalnih navad, 
pomenu lokalno pridelanih živil sloven-
skega izvora, pomenu kmetijske dejav-
nosti za širše okolje in pomenu čebelar-
stva za kmetijsko pridelavo, gospodarske 
dejavnosti in širšem okoljskem pomenu. 

Pomemben poudarek je tudi na splo-
šnem ozaveščanju mladine o pomenu 
zdravega načina življenja, vključno s 
pomenom gibanja in izvajanja športnih 
dejavnosti.

Tudi v vrtcu Ciciban smo letos obe-
ležili tradicionalni slovenski zajtrk. Nanj 
smo se pripravljali cel teden, z otroki 
smo se pogovarjali o zdravi prehrani, de-
lali plakate in izdelovali različne izdelke 
na temo Čebele. Pogovarjali smo se o 

lokalno pridelani hrani in zakaj je tako 
pomembna. Otroci iz skupine Medvedki 
smo postali zelo samostojni pri postrež-
bi hrane, saj si sami vzamemo hrano, si 
namažemo kruh in nalijemo čaj. V tem 
tednu smo si pripravili tudi solatni bar in 
sadna nabodala. Otroci in vzgojiteljici iz 
skupine Zajčki pa so pekli domači kruh 
iz lokalnih sestavin in ga ponudili tudi 
staršem ob prihodu v vrtec.  

V petek, 17. 11. 2017, smo imeli zajtrk 
iz lokalno pridelane hrane, in sicer med, 
maslo, mleko, kruh in jabolka. Obiskal 
nas je tudi čebelar Robert Cimerman. 
Predstavil nam je delo čebelarja, kako 
pomembna je za nas čebela, in odgo-
voril na radovedna vprašanja, ki so mu 
jih zastavili otroci. Na koncu smo skupaj 
zapeli pesem Lojzeta Slaka Čebelar, ki 
je odmevala po večini slovenskih šol in 
vrtcev. ■

Tradicionalni slovenski zajtrk v vrtcu Ciciban
Projekt Tradicionalni slovenski zajtrk je nastal na pobudo Čebelarske zveze Slovenije, vključila pa so se tudi ministrstva 
za zdravje, šolstvo in kmetijstvo, Inštitut za varovanje zdravja RS (IVZ) ter druge organizacije.
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Ema Sevšek, profesorica slovenščine
 

Foto: Klara Šinkovec, učenka 7. a 

Učenci 7. a  so v ponedeljek, 25. septembra 2017, v počastitev 
100. obletnice slikanice z ilustracijami Hinka Smrekarja pripra-
vili razredno razstavo svojih najljubših slikanic.

Foto: Klara Šinkovec, učenka 7. a

V ponedeljek, 25. 9. 2017, so tudi učenci 6. a z navdušenjem 
prinesli vsak svojo najljubšo slikanico in skupaj smo obliko-
vali razstavo. Učenec Iztok Trebušak nas je naravnost očaral s 
slikanicami, ki jih hranijo doma, na domu Toneta Kralja, tudi 
pomembnega ilustratorja Martina Krpana. Iztok, sorodnik To-
neta Kralja, je tako obogatil razstavo s Kraljevo slikanico ter s 
slikanico Martina Krpana z ilustracijami sodobne ilustratorke 
Suzane Bricelj, našel pa je še slikanico Mojca Pokrajculja z ilu-
stracijami Mare Kralj, žene Toneta Kralja. 

Foto: Frida Petelinšek, učenka 6. b

Učenci OŠ Dobrepolje so razstavljali
Ob 100. obletnici prvega izida slikanice Martin Krpan z ilustracijami Hinka Smrekarja smo se odzvali na natečaj 
Mladinske knjige Najlepša slikanica.

V ponedeljek, 25. 9. 2017, so tudi učenci 6. b v knjižnici pripra-
vili razstavo svojih najljubših slikanic; razporedili so jih tako, da 
je bila slikanica Martin Krpan z ilustracijami Hinka Smrekarja 
na sredini, saj je letos 100. obletnica prve izdaje te slikanice. 
                                                                                                 

Foto: Marija Žnidaršič, vzgojiteljica v skupini Čebelice

Obe zgornji fotografiji sta nastali v vrtcu v skupini Čebelice. 
Z vzgojiteljico Marijo Žnidaršič sem se dogovorila za obisk 
pri njih za petek, 29. septembra 2017; otroci so en dan prej, v 
četrtek, obiskali z vzgojiteljico Maričko in Jernejo, pomočni-
co vzgojiteljice,  šolsko knjižnico, si zbrali vsak svojo slikanico 
in jih razstavili v svoji sobici. V petek sem jih obiskala in jim 
interpretirala pesmi Otona Župančiča iz svoje ljube slikanice; 
med njimi tudi pesmi o čebelicah, ki jih imajo za naziv svoje 
skupine. ■

"Knjiga je v celoti pot od zlega k dobremu, 

od krivice k pravici, od napačnega k resničnemu, 

od noči k dnevu." 

Victor Hugo
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Matej Kalan

Zgodnje srečanje s knjigo je zelo poveza-
no s starši. Učenci so povedali, kdaj radi 
berejo.

»Rada berem, če mi je knjiga všeč, če 
je že na začetku dobra.«

»Rada berem zvečer ob prostem 
času.«

»Berem ob prostem času pustolovske 
knjige in detektivke.«

»Rad berem kriminalke.«
»Berem, ker moram za domače branje 

in za bralno značko.«

V 7. b razredu zelo obožujejo knjigo 
Dnevnik nabritega mulca.

Učenci so izvedeli, da je v knjižni-
ci Dobrepolje 18.000 knjig, ki se delijo 
na poučne in leposlovne knjige. Pouč-
ne knjige so razporejene na policah po 
UDK-sistemu, leposlovne (umetnostna 
besedila) knjige pa najdemo na policah 
po starostnih stopnjah in po avtorjih.

Bibliotekarka Tatjana Zavašnik je 
učencem prikazala iskanje knjig po CO-
BISS-u in način rezervacije knjig. Učenci 
so izvedeli, da jih knjiga čaka 3 delovne 
dneve. Učenci so tudi reševali kviz, po-
vezan z znanjem o knjižnicah in s pravili 
izposoje knjig. Učenci so tudi spoznali, 
da je knjižnica Dobrepolje splošnoizo-
braževalna knjižnica in nabavlja knjige 
za vse vaščane od najmlajših (kartonke, 

slikanice) do najstarejših. Bibliotekarka 
je učencem tudi razložila pojem elek-
tronskih knjig. 

Ob zaključku so učenci prejeli v dar 
čudovito knjigo Zvezde vabijo, ki je do-
bila priznanje modra ptica 2016. Knjiga 
pripoveduje o dekletu Kaji, ki je pre-
pričana, da je odlična pevka, in se zato 
prijavi na tekmovanje talentov, čeprav jo 
prijatelji in tudi virtualni fant prepriču-
jejo, da ni tako. V knjigi trčimo tudi na 
pasti virtualne resničnosti. Knjigo podar-
ja vsem sedmošolcem Javna agencija za 
knjigo Republike Slovenije. Da učenci po 
Sloveniji zelo radi berejo to knjigo, sem 
spoznal poleti, ko sem zelo težko dobil 
prost izvod. ■

Projekt sedmih razredov Rastem s knjigo  
v knjižnici Dobrepolje
V torek, 14. novembra, in v četrtek, 16. novembra 2017, so učenci sedmih razredov matične šole obiskali knjižnico 
Dobrepolje v okviru projekta Rastem s knjigo, ki ga vodi Javna agencija za knjigo Slovenije.

S toplino božič naj vas greje,
naj vez družinsko utrdi,
a novo leto naj zaseje
vse, česar si srce želi.
Ljubezen, zdravje in obilje
bogato naj vam obrodi,
a vse začrtane naj cilje
v uspeh usoda spremeni.

Učenci in kolektiv PŠ Struge

"Nekatere knjige je treba samo pokusiti, 

druge pogoltniti, nekaj pa je tudi takih, ki 

jih je treba žvečiti in prebaviti." 

Francis Bacon

"Le nadarjenost ne naredi pisatelja, za 

knjigo mora biti še človek." 

Ralph Waldo Emerson
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Alenka Leskovar, športna pedagoginja

KROS

Medtem ko smo že z velikimi in pogu-
mni koraki stopili zimi naproti, so še 
kako živi naši lepi spomini na jesenska 
tekmovanja. Z veseljem se spominjamo 
nekega toplega sončnega dne konec 

oktobra, ko se je odvijalo tekmovanje v 
krosu v Stični. 

Tekmovanja se je z naše šole udeleži-
lo 54 učencev 1.–9. razreda. Proga je bila 
suha, nebo je bilo brez oblačka, kakor 
umito. Na nebu se res niso zbirali oblaki, 
ampak so zato naši učenci toliko bolj pri-
dno zbirali svoje medalje. Našim pogu-
mnim tekačem čez drn in strn je uspelo 
kar 4x stopiti na oder za zmagovalce. V 
svojo in čast šole so s ponosom prevzeli 
medalje za osvojeno mesto:

Gašper Tomašič, 1. mesto;
Miha Golobič, 2. mesto;
Nadja Adamič, 2. mesto;
Grega Tomašič, 3. mesto.

Krivično bi bilo, da bi poveličevali 
zgolj medalje in spregledali druge rezul-
tate. Nikakor ne gre zanemariti drugih 
odličnih dosežkov, saj se je tik pod zma-
govalnim odrom zvrstila množica naših 
učencev, in sicer:

Larisa Založnik, 4. mesto;
Jošt Babič, 4. mesto;
Nik Lumbar, 4. mesto;
David Nose, 5. mesto;
Klara Šinkovec, 5. mesto;
Andraž Ganc, 7. mesto;
Tija Tomašič, 7. mesto;
Nick Virant, 7. mesto;
Lara Pajk, 7. mesto;
Nadja Mustar, 9. mesto;
Nuša Strnad, 9. mesto;
Luka Grm, 9. mesto;
Erik Ašič, 9. mesto.

Omenjeni so le za malenkost zgrešili 
stopničke, na uvrstitev v deseterico pa 
so še kako lahko ponosni, zato jim gre 
vsa pohvala za odlične dosežke. Zdaj se 
sezona tekov nekoliko umirja in umika, 
vendar učenci ne bodo mirovali, ampak 
motivirani z dobrimi rezultati uspešno 
sodelovali v drugih športnih zvrsteh.  

Pregled šolskih športnih tekmovanj
Dolgo že nismo poročali o športnih tekmovanjih in posledično ne o uspehih naših učencev, zato se je nabralo nekaj 
športnih dogodkov, o katerih je treba napisati nekaj besed. Če se nismo oglasili, to še zdaleč ne pomeni, da športno 
mirujemo, saj se je Osnovna šola Dobrepolje od zadnjega javljanja udeležila kar nekaj tekmovanj. 
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ODBOJKA – DEKLETA

Odbojka je že nekaj časa paradni konj 
Osnovne šole Dobrepolje, saj ne mine 
tekmovanje, da ne bi imeli ekipe v vseh 
panogah. Starejše deklice so nastopile na 
tekmovanju v Grosuplju. Posebej je po-
hvalno, da smo bili letos prvič zastopani 
ne samo z eno, ampak kar z dvema eki-
pama, kar kaže na izjemno zanimanje in 
predanost naših učenk temu športu.

Veseli nas dejstvo, da se je tekmovanja 
udeležilo veliko deklet, še bolj pa veseli 
dejstvo, kako zelo so dekleta navdušena 
nad odbojko, tako med treningi, pripra-
vami kot med samimi tekmovanji. 

Zadnje tekmovanje lanskega leta pa je 
učenke tako zelo navdušilo in jih pravza-
prav podžgalo, da je nekaj deklet začelo 
resno trenirati v Grosuplju. Spodbujene 
z dobrimi rezultati in krasnim vzdušjem 
so očarane nad lepoto in zabavnostjo 
te igre. Sama sem zelo zadovoljna in še 
posebej rada poudarim zanos in ener-
gijo, ljubezen do tega športa. Seveda so 
rezultati pomembni, nam dajejo voljo 
za treninge in izpopolnjevanja, ampak 
najpomembnejši so sodelovanje med 
igralci, pozitivna energija, vztrajanje, 
žar, predanost in zagretost za sam šport. 
Ekipe Osnovne šole Dobrepolje pa kot 
po tekočem traku krasi ravno takšen po-
vezovalen, kolektivni duh. Če bo šlo tako 
naprej, se za udeležbo na tekmovanjih ni 
bati. Odbojkarice so lahko naš vzor, bo-
dimo na vseh področjih tako zagnani in 
povezovalni. 

Šolo so zastopale:
Ekipa 9. razreda:
Ana Grandovec,
Karin Butala,
Maja Kirik Marolt,

Eva Novak,
Klara Erčulj,
Natalija Erčulj,
Neja Sernel, 
Teja Sernel,
Katarina Grm.

Ekipa 8. razreda:
Julija Adamič,
Ana Babič,
Manca Novak,
Tjaša Strnad,
Urška Novak,
Eva Starič,
Gaja Svetec.

Pri drugi ekipi bi morali nastopiti še 
Maja Marolt in Ajda Erčulj, vendar zaradi 
poškodbe nista mogli.

GAL ADAMIČ V FINALU ŠOLSKIH 
ŠPORTNIH TEKMOVANJ

Gimnastika je ena izmed osnovnih 
športnih disciplin, zelo zahtevna špor-
tna panoga, ki zahteva precej odrekanja, 
koncentracije in tudi nadarjenosti. Gim-

nastika do sedaj še ni bila na sporedu na-
šega poročanja, tokrat pa bi ji radi name-
nili nekaj besed in predvsem izpostavili 
učenca Gala Adamiča, ki nam je lahko v 
ponos in veselje. Mnogi osebno poznate 
našega učenca Gala Adamiča, ki je zelo 
zagnan in priden fant, saj trenira gim-
nastiko že vrsto let. S predanim trudom 
in delom mu je uspelo nadgraditi svoja 
znanja in se prebiti v sam slovenski vrh.

Na polfinalu gimnastičnega tekmova-
nja v Dobrovi je zasedel odlično 4. mesto. 
Samo kanček sreče mu je zmanjkal do 
veličastnega 3. mesta. Koliko mu gimna-
stika pomeni v življenju, je vidno tudi iz 
tega, da je bil kar malo razočaran, ker mu 
ni uspel veliki met, naskok na stopnič-
ke, čeprav vsi vemo, da je četrto mesto 
resnično fenomenalen dosežek. Njego-
va predanost in vztrajnost sta lahko vsem 
nam vzor, predvsem pa sta navdušujoča 
njegovo veselje in pozitiven odnos do 
tega športa. Moramo poudariti, da se je 
Gal Adamič s tem uvrstil v FINALE ŠOL-
SKIH TEKMOVANJ, ki se je odvijal v Izo-
li. Tam je zasedel 11. mesto med vsemi 
udeleženci v Sloveniji. 

Ker je 11. mesto v Sloveniji izjemen 
dosežek, se je lahko fotografiral z legen-
do slovenske gimnastike, z Mitjo Petkov-
škom. Tudi Mitja z veseljem spodbuja in 
podpre mlade gimnastičarje, saj ve, ka-
kšna trnova pot je potrebna, koliko pona-
vljanja, treningov, neuspelih ponovitev 
in bolečin je potrebnih, da se razviješ v 
odličnega telovadca. 

Vsi mu želimo, da bo še naprej vztrajal 
in razvijal svoje sposobnosti, da bo lahko 
še naprej naš navdih in zagon za delo, ker 
vemo, da njemu ni težko trenirati in se 
odrekati za dosego svojih ciljev. Čestitke, 
Gal, za vse uspehe in za tvoj elan, podpi-
ramo te in navijamo zate še naprej. ■
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Janez Zrnec, PGD Zdenska vas

Zelo nas veseli, da bodo sedaj lahko va-
ščani obeh vasi na požarnem območju 
PGD Zdenska vas in vsi drugi občani 
v primeru nenadno obolelega človeka 
hitro priskočili na pomoč sočloveku z 
uporabo AED. Gasilci smo v obeh vaseh 
že izvedli ustrezna izobraževanja, ki jih 

bomo v prihodnje na določeno obdobje 
ponavljali.

Zahvaljujemo se Civilni zaščiti Dobre-
polje za omarico, ki je nameščena na ga-
silskem domu v Zdenski vasi, ter podjetju 
Avtoprevozništvo Grandovec Anton s.p., 
ki je zdenskim gasilcem podarilo AED z 
ustrezno omarico za namen namestitve 
na vaški dom v vasi Cesta. ■

Obvestilo o dveh novih javno dostopnih AED-napravah 
PGD Zdenska vas obvešča, da smo na fasado gasilskega doma v Zdenski vasi in na fasado vaškega doma na Cesti 
namestili AVTOMATSKI EKSTERNI DEFIBRILATOR (AED).

Ivan Grandovec, foto: Janez Zrnec

Po temeljitem teoretičnem delu je ob 
pomoči ekipe prve pomoči PGD Zden-
ska vas sledilo praktično delo o skupi-
nah. Ob tem smo pridobili in obnovili 

znanja, kako pomagati človeku, ki mu je 
zastalo srce. Mnogi smo prvič uporablja-
li avtomatski eksterni defibrilator (AED), 
ki je prenosna elektronska naprava, ki je 
sposobna zaznati zastoj srca pri človeku. 
S pomočjo električnega sunka pa lahko 

srce ponovno požene in s tem reši življe-
nje. Najprej smo se seznanili z njenim 
delovanjem, ob upoštevanju navodil je 
varna in enostavna za delo. Sam aparat 
ne rešuje življenj, je pa izredno dobro-
došel dodatek pri oživljanju s pritiski na 

Defibrilator in izobraževanje na Cesti
Vaščani Ceste smo dobili s strani PGD Zdenska vas vabilo, da se 1. 12. srečamo v vaškem domu. Vabilu se je odzvalo 
približno trideset vaščanov. Ob vstopu v dom so nas pozdravili člani operativne enote PGD Zdenska vas z ekipo 
prve pomoči. Računalniška projekcija in dve šolski lutki so nas opozorile, da bo večer minil v znamenju obnovitve 
znanj prve pomoči. V prvem delu nas je Matija Klinc seznanil z značilnostmi zastoja srca in pomenom čimprejšnjega 
oživljanja in uporabo AED-aparata. 

Akcija oživljanja Predsednik vaške skupnosti in Martina ZrnecMatija Klinc prikazuje oživljanje.
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Janez Zrnec, PGD Zdenska vas

Sama gradnja se je začela 1. 10. 2017, 
objekt pa je bil pod streho 11. 11. 2017, 
točno dan pred prvo pošiljko snega te 
zime. Torej smo prvo etapo zaključi-
li zgolj v dobrem mesecu dni. Upamo, 
da bomo lahko gradnjo nadaljevali že 
spomladi leta 2018. Zdenski gasilci smo 
v pripravo gradnje in nato tudi v samo 
gradnjo vložili neskončno prostovoljnih 
ur, kar ste lahko opazili tudi sami, ko ste 
se dnevno vozili mimo našega gasilskega 
doma.

Projekta pa ne bi bilo mogoče začeti 
brez naših prijateljev. Zato se zahvalju-

jemo Občini Dobrepolje, samostojnim 
podjetnikom in podjetjem za pomoč v 
storitvah in materialu, pravim gasilskim 
podpornikom za moralno podporo, 
predvsem pa vaščanom Zdenske vasi 
in Ceste, ki ste nas pri tem projektu fi-
nančno podprli in nam vedno stojite ob 
strani. PGD Zdenska vas vam obljublja, 
da bomo zaradi vaše podpore še naprej 
rasli, se razvijali in še bolj trdo delali ter 
tako sledili pravim gasilskim vrednotam 
in poslanstvu.

Z gasilskim pozdravom na pomoč! ■

Gasilska operativna garaža v Zdenski vasi končno pod 
streho tudi z velikodušno pomočjo prijateljev gasilstva  
v Zdenski vasi
PGD Zdenska vas je po slabem desetletju čakanja končno lahko začelo gradnjo nujno potrebnih prostorov za gasilsko 
tehniko, ki bo tako kmalu ustrezno hranjena. 

prsni koš (masažo srca) in umetnim di-
hanjem. S hitrim oživljanjem z uporabo 
AED-ja in stiskanjem prsnega koša ter 
umetnim dihanjem lahko naredimo to-
liko kot celotna reševalna ekipa, ki prispe 
kasneje, in rešimo življenje.

 Ko smo vsi spoznali praktično oživlja-
nje na šolskih aparatih, je sledilo veliko 
presenečenje. Poveljnik PGD Zdenska 
vas je skupaj z Martino Zrnec predal vasi 
Cesta nov AED-aparat. Poveljnik Aleš 
Strnad je povedal, da je gasilskemu dru-
štvu Avtoprevozništvo Grandovec Anton 
s. p. podarilo sredstva za nabavo in zuna-
njo omarico AED-aparata. V društvu so 
se odločili, da ga postavijo na vaški dom 
na Cesti. Montažo omarice so gasilci tudi 
že izvedli.

Ob tem smo se vaščani spomnili, da 
imata podjetnika Tone Grandovec in 
Martina Zrnec tudi veliko posluha za 
razne akcije, ki jih imamo v naši vasi. 
Z gradbeno mehanizacijo poskrbita za 
potrebna dela v okolici doma. Tudi fi-
nančno pomagata pri različnih projek-
tih. Omenim naj, da sta v zadnjem času 
financirala nakup novih žlebov na domu. 
Ko se je navdušenje poleglo, smo se ob 
čaju in ocvirkovi potici zadržali v prije-
tnem klepetu. Članom PGD Zdenska vas 
in lastnikom podjetja Avtoprevozništvo 
Grandovec se iskreno zahvaljujemo za 
lep decembrski večer, v letu, ki prihaja, 
pa jim želimo veliko uspeha v poslovnem 
delu in vse dobro v osebnem življenju. ■ PGD Zdenska vas in Prevozništvo Grandovec 

podarjata vasi Cesta AED

Uroš Gačnik, poveljnik GZ Dobrepolje

14. 12. 2017 smo bili poleg drugega dela gasilci PGD Videm 
pozvani na pomoč v Bruhanjo vas 14. Obveščeni smo bili, da 
se iz vtičnic kadi, da poka in se iskri po razsvetljavi in nape-
ljavi. Med klicem na pomoč se je stanje umirilo. Na lokacijo 

sta odšla dva gasilca, ki sta preverila prostore s termo kame-
ro, na delu je bil tudi električar, ki je odklopil vir energije in 
nato preveril poškodbe na celotnem objektu. Prostor, kjer 
je bil osebni računalnik, je smrdel po zažganem. Svetovali 
smo preventivno preverjanje napeljave in zamenjavo uni-
čene napeljave. ■

Požar v Bruhanji vasi
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ČEBELARSKO DRUŠTVO DOBREPOLJE        

Zlatica Kovačević, Čebelarska zveza Slovenije

Še prej pa nekaj zanimivosti o izvoru in 
razvoju potice: 

Prve slovenske potice so bile sadne, z 
nadevom iz stolčenega suhega sadja in 
medu. Suho sadje za potice so na peči 
ali v peči posušili in nato v možnarjih ali 
v mlinskih stopah stolkli v moko. Slad-
kali so z medom, ki je bil stoletja edino 
sladilo. Poleg sadja so kot nadev upora-
bljali še orehe, lešnike, bučne peške in 
pehtran. Rozine so na kmete prišle zelo 
pozno. Nadev je bil lahko tudi slan. Poti-
co je v pisnih virih prvi omenil Janez Vaj-
kard Valvazor, in sicer v Slavi vojvodine 
Kranjske. Iz opisa je razvidno, da je bila 
prva potica nadevana z orehi in medom, 
ponekod s skuto. Včasih so jih zvijali na 
poseben način. Testo so razvaljali v obli-
ko kroga in ga po vsej površini namazali 
z nadevom. V sredini so zarezali križ, ka-
terega kraki so bili dolgi 12 cm. Potico so 
začeli zvijati iz sredine proti zunanjemu 

robu, vsak trikotnik zase. Nastal je dolg 
tanek zvitek, ki so ga prerezali in polaga-
li v model v obliki kače, zvitek na zvitek. 
Potica je na toplem vzhajala, nato pa se 
je pekla v krušni peči. Že od nekdaj so jo 
povezovali z božičem.

Vir: Janez Bogataj, Potice iz Slovenije-

SESTAVINE
Kvašeno testo: 500 g pšenične bele 

moke, 70 g sladkorja, 30 g kvasa, 60 g 
masla, 4–5 jajčnih rumenjakov, 2–3 dl 
mlačnega mleka, ščep soli, 1 jušna žlica 

Medena potica za božič
Zima je čas, ko narava leže k počitku, ljudje pa se zatekamo k toplemu 
ognjišču in pogosto posegamo po medu in drugih čebeljih pridelkih, ki 
so v tem letnem času nepogrešljivi. Med pogosto uživamo na kosu kruha, 
uporabljamo ga kot naravno sladilo, pogosto pa zaide tudi v kuhinjo, kjer 
ga dodajamo mesnim jedem, ribam, omakam, marinadam, zelenjavi, sadju 
seveda pa tudi slaščičarsko-pekovskemu pecivu … V tem predprazničnem 
času smo za bralce pripravili recept za medeno potico za božič. 

sladkorja, 1 jušna žlica tekočega medu. 
Medeno-orehov nadev: 150 g tekočega 
medu, 600 g mletih orehov, 1–2 dl mlač-
nega mleka, 2 jajci, ščep mletega cimeta, 
ščep mletih klinčkov, ščep stolčenih na-
geljnovih žbic, vaniljev sladkor, naribana 
limonina lupina, ½ dl ruma za aromo. 
Premaz: mleko in jajce.

PRIPRAVA

Testo: Moki, ki smo jo hranili na sobni 
temperaturi, dodamo rumenjake, slad-
kor, stopljen med in rum. Mleko segre-
jemo in raztopimo maslo. Dodamo me-
šanico soli, mleka in kvasa. Zmešamo 
srednje gosto testo, ga zgnetemo, pokri-
jemo in pustimo vzhajati čez noč.

Nadev: Med zelo počasi stopimo v vo-
dni kopeli. Ko je stopljen, ga odstavimo, 
primešamo maslo in približno polovico 
mletih orehov (ki jih lahko nadomestimo 
s piškotnimi ali kruhovimi drobtinami). 
Vse skupaj zalijemo z mlekom. Na kon-
cu dodamo še začimbe in jajci. Priprava 
na peko: Tradicionalno se je potica pe-
kla v okroglih lončenih modlih. Dolžino 
razvaljanega testa določimo tako, da iz-
merimo premer modla in pomnožimo z 
dva. Testo, ki je počivalo čez noč, zjutraj 
še enkrat premesimo, tanko razvaljamo, 
nanj namažemo medeni nadev in potre-
semo s preostankom mletih orehov. Te-
sto tesno zvijemo, položimo v namaščen 
modelček in ga postavimo na toplo, da še 
enkrat vzhaja. Medena potica je težja in 
vzhaja počasneje. Pred peko kolač pre-
mažemo z zmesjo mleka in jajc. Pečemo 
v pečici, ogreti na 175 °C, pribl. 45 min.

Avtorica recepta: mag. Urška Intihar, 
Čebelarska zveza Slovenije

Vesele božične praznike in 
srečno novo leto.

Čebelarska zveza Slovenije
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Društvo gobarjev Štorovke Šentrumar Hočevje
vabi

v soboto, 6. 1. 2018,
NA TRADICIONALNI 

NOVOLETNI POHOD
DO GOBARSKEGA DOMA NA 

ŠENTRUMARJU.

Pohodnike čakajo naši vodniki ob 9. uri na treh 
zbirnih mestih:

pri gasilskem domu v Hočevju,
  pri Jakličevem domu na Vidmu in

pri trgovini KRKA na Krki.

Za dobro razpoloženje in okrepčilo pri gobarskem 
domu na Šentrumarju bodo poskrbeli člani in 

članice DGŠŠ Hočevje. 

Pohod je nezahteven in je primeren tudi za družine 
z mlajšimi otroki. Udeleženci se pohoda udeležijo 

na lastno odgovornost.

V primeru slabih vremenskih razmer – sneg – 
pohod odpade!

Srečno in nasvidenje pri
 GOBARSKEM DOMU NA ŠENTRUMARJU.

Vesele božične praznike in srečno v letu 2018
vam želijo članice in člani

Društva gobarjev Štorovke Šentrumar Hočevje!

Društvo podeželskih žena Dobrepolje-Struge
želi v božičnih dneh 

vsem občankam in občanom
veliko notranjega miru,

v letu, ki prihaja,
pa naj se vam izpolnijo vse skrite želje.

Naj vam zdravje služi,
se zgodijo le lepe stvari,

vam na polju dobro obrodi,
prijateljstvo in ljubezen v vaših

srcih naj večno živi!

Srečno, mirno in zdravo 2018!
Marija Nučič, predsednica DPŽ Dobrepolje-Struge

Naj se v novem letu
vam izpolnijo vse sanje …

in če morda ste pozabili nanje,
ne obupajte in se vrnite vanje.

VESEL IN MIREN BOŽIČ
VELIKO SREČE IN ZADOVOLJSTVA

V NOVEM LETU 2018
VAM ŽELI

UPRAVNI ODBOR DRUŠTVA
UPOKOJENCEV DOBREPOLJE
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Marija Nučič, predsednica DPŽ  
Dobrepolje-Struge

 
V novembru smo pripravile pogostitev za 
10 pevskih zborov (približno 100 pevcev) 
v prostorih Jakličevega doma na Vidmu. 
Prišli so pevci in godci iz cele Slovenije. 
Zelo lepo so zapeli, članice pa smo jih 
lepo pogostile z dobrepoljskimi dobro-
tami.

Nato, tudi v novembru, je bilo v šoli 
odprtje kotlovnice. Tam je bilo približno 
70 gostov, za katere smo spekle in postre-
gle raznovrstne štrukeljčke in rogljičke.

Zopet v novembru je potekala de-
lavnica na temo Domača peka peciva – 

piškotov pri ge. Nadi Vidrih, naši članici. 
Udeležba je bila zadovoljiva, zadovoljne 
so bile tudi udeleženke tečaja.

Imele smo tudi predavanje ge. Ane 
Ogorelec o skladiščenju zelenjave za ozi-
mnico in kisanju zelja, repe ter vlaganju 
(pese, kumar itd.). Tudi to predavanje je 
bilo zelo zanimivo in koristno.

Zdaj pa je že december, mesec, v 
katerem se veliko dogaja v naši občini. 
Najprej smo članice izvedle 5. Državno 
razstavo in ocenjevanje poprtnikov in 7. 
Razstavo poprtnikov. Dogajanje je trajalo 
dva dni: 7. decembra sta potekali pobira-
nje in ocenjevanje poprtnikov, 8. decem-
bra pa so sledile razstava z žegnanjem 

poprtnikov, podelitev priznanj in pogo-
stitev navzočih. Program je povezovala 
ga. Irena Ule, predsednica Zveze kmetic 
Slovenije. Za dobro voljo so poskrbeli 
ljudski godci Zarja iz Čušperka in Račne. 
Priznanja sta podelila ga. Irena Ule in g. 
župan Janez Pavlin. Letos so bili na raz-
stavi res lepi in dobri poprtniki, tako da 
ni bilo nobenega bronastega priznanja. 
Skupno je bilo 34 poprtnikov, od tega 12 
srebrnih in 22 zlatih.

15. decembra je imela Zveza kmetic 
Slovenije predstavitev svojega koledarja 
na Ministrstvu za kmetijstvo RS v Lju-
bljani. Letos je na koledarju tudi naš po-
prtnik.

16. decembra je potekala proslava ob 
občinskem prazniku s prižigom lučk. 
Tudi tokrat smo sodelovale članice s svo-
jim dobrim pecivom in kruhom.

18. decembra pa smo sodelovale tudi 
na pohodu z lučkami z vrtcem Ringara-
ja. Prostovoljne prispevke smo pustile za 
sklad vrtca.

Mogoče se bo v prazničnih dneh zgo-
dilo še kaj nepredvidenega, vendar za 
zdaj toliko.

V praznikih, ki prihajajo, vam vsem 
želim obilo notranjega miru, vsem čla-
nicam našega društva pa iskrena HVALA 
za sodelovanje. Srečno! ■

Utrinki dela Društva podeželskih žena  
Dobrepolje-Struge
Čas je že, da vam napišem nekaj o delovanju našega društva, Društva podeželskih žena Dobrepolje-Struge. Čeprav 
smo zelo maloštevilne, smo vseeno zelo dejavne.
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OBVESTILO IN CENIK LETOVANJA  
V HOTELU DELFIN V IZOLI
Leto 2017 se že izteka, v društvu so že stekle priprave na organizi-
rano letovanje v Izoli: 
Letovali bomo v terminu od sobote, 3. 3., pa do sobote,  
10. 3. 2018.

Za lažjo odločitev vam ponujamo cenik za čas svojega letovanja:
- 7-dnevni polni penzion v enoposteljni sobi/osebo je 346,70 €,
- 7-dnevni polpenzion v enoposteljni sobi/osebo je 308,70 €,
- 7-dnevni polni penzion v dvoposteljni sobi/osebo je 277,20 €,
- 7-dnevni polpenzion v dvoposteljni sobi/osebo 239,40 €.

V ceni 7-dnevnega penziona je že vračunan  
10-% upokojenski popust!
Plača se še turistična praksa v znesku 1,27 € na dan.
Invalidi s potrjeno izkaznico so oproščeni plačila turistične takse. 
Poverjeniki bodo pobirali prijave s plačilom akontacije v zne-
sku 25 €.
Plačilo je po izteku letovanja na recepciji hotela: z gotovino, s 
plačilno kartico NLB ali na 6 obrokov z ZDUS Diners Club kartico 
(najnižji znesek plačila je 40 € na mesec).
Organizirali bomo avtobusni prevoz v Izolo in nazaj!

Ne bodi sam, pridruži se nam
IZ DRUŠTVA UPOKOJENCEV DOBREPOLJE

Marija Tegel

Pozdravljeni! 
Leto 2017 se bo zdaj zdaj poslovilo. Z vznemirjenjem se vese-
limo božično-novoletnih praznikov. V teh dneh se bodo zvr-
stili številni obiski otrok, vnukov prijateljev in znancev. Tudi 
mi sami bomo obiskali sosede in sorodnike, ki jim zdravje ne 
služi več dobro, da jim zaželimo vse lepo v božičnih praznikih 
ter srečno in zdravo 2018. 

V mesecu decembru, v času Miklavža, smo skupaj s pover-
jeniki obiskali vse starejše člane, izročili smo jim Miklavževa 
darila in jim zaželeli lepe praznične dni in vse dobro v letu, ki 
prihaja. Veseli so bili našega obiska in seveda kratkega klepe-
ta. 

V nedeljo, 17. decembra, smo se zbrali v svoji dvorani na 
prednovoletnem srečanju. Popoldne smo preživeli veselo in 
prijetno ob lepem petju in prijetni družbi.

Ja, januar bo bolj umirjen mesec. Poverjeniki bodo pobirali 
članarino in prijave za letovanje v Izoli. Tisti, ki se boste odlo-
čili, da se nam pridružite, se prijavite z akontacijo 25 €. Za lažjo 
odločitev vam objavljamo cenik letovanja. ■

Karmen Jurčič

Predsednica Anica Perme je vse prisotne pozdravila in jim za-
želela lep dan. Poudarila je, da je to srečanje za težje invalide, 
ki so zaradi svoje bolezni oziroma invalidnosti prikrajšani in 
se med letom ne morejo udeleževati naših programov. Prav 
zaradi tega je prav, da se vsi srečamo vsaj enkrat na leto in se 
malo pogovorimo in razvedrimo. Prisotne je seznanila z delo-
vanjem društva v preteklih mesecih in jih povabila k večjemu 
sodelovanju.

Sledilo je predavanje dr. Golouha. Vsi prisotni smo z vese-
ljem prisluhnili predavanju o demenci. Na koncu predavanja 
se je pojavilo kar nekaj vprašanj, na katera smo dobili želene 
odgovore. 

Po uradnem dnevu je sledila pogostitev, vsi težji invalidi pa 
so prejeli skromno praktično darilo. 

Ob prijetnem klepetu je čas kar prehitro minil. Rahlo utru-
jeni, a predvsem dobre volje in veselih obrazov smo se začeli 
poslavljati. Drug drugemu smo zaželeli vse dobro v prihajajo-
čem letu. Zahvaljujemo se Občini Grosuplje in gospodu župa-
nu ter Zvezi delovnih invalidov Slovenije, da so nam pomagali 
pri izvedbi srečanja. ■

Srečanje težjih invalidov 
V soboto, 2. 12. 2017, je Društvo delovnih invalidov 
Grosuplje organiziralo srečanje za težje invalide in 
praznovanje mednarodnega dneva invalidov – 3. 
december. Iz treh občin se je zbralo več kot petdeset 
težjih delovnih invalidov s spremljevalci. Ob prihodu je 
vse prisotne še posebej razveselila gospa Majda Kaiba, ki 
je za vsakega naredila božičnega angelčka.

Naj čas nikoli ne mineva tako hitro,
da ne bi zastali in pomislili na drage prijatelje …
Se nasmehnili, spomnili in občutili lepoto tega,

da imamo drug drugega.

Prijetne božične praznike in srečno novo leto 2018
vsem svojim članom in občanom občin Grosuplje,

Ivančna Gorica in Dobrepolje želi

DRUŠTVO DELOVNIH INVALIDOV GROSUPLJE.
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v ponedeljek, 
25. decembra 2017.

Dnevni pohod: 
start iz Podgore ob 14. uri

Nočni pohod: 
start iz Podgore ob 18. uri

Oba pohoda bodo vodili vodiči.  
Dnevni pohod bo prilagojen tudi  

za najmlajše, saj bomo imeli več postankov s 
pripovedovanjem dobrepoljskih zanimivosti.

V Podgori in na Kamen vrhu bo poskrbljeno  
za pijačo, hrano in dobro razpoloženje.

 Na pohod se odpravite v primerni  
obutvi in oblačilih. 

Zaključek pohoda bo v koči pri Koritu  
ob klobasah, kuhančku in prijetnih ritmih.

Turistično društvo PODGORA in 
Planinsko društvo DOBREPOLJE

organizirata

24. tradicionalni 
pohod z baklami 

na Kamen vrh

TD Podgora PD Dobrepolje

Turistično društvo PODGORA  
in konjeniška sekcija

vabita vse konjenike, ljubitelje in rejce konj na 

BLAGOSLOV KONJ, 
ki bo na sv. Štefana dan, 26. decembra 2017, 

pri gasilskem domu na Vidmu v Dobrepolju, 
z začetkom po drugi, opoldanski maši.

Pri vseh morebitnih vprašanjih in z informacijami 
vam bo pomagal Mitja Zupančič, tel. 041-353-829.

Gledališče Pod mostom 
iz Velike Loke pri Grosupljem 

vabi na uprizoritev komedije
 

NITI TAT NE MORE
POŠTENO KRASTI

(avtor  Dario Fo),    

ki bo v soboto, 27. januarja 2018,  ob 19. uri
  v dvorani Jakličevega doma na VIDMU.

 Lepo vabljeni.
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Urša Košak in Jaka Trilar, ŠK GROŠ

V soboto, 25. novembra, sta v prostorih 
kluba GROŠ nastopila Nipke in Trkaj z 
bendom. Zbran denar od vstopnic smo 
namenili za dobrodelni projekt Marka 
Soršaka - Sokija »20 za 20«, s pomočjo 
katerega bomo v bližnji prihodnosti ob-
darili OŠ Louisa Adamiča z glasbili. V 
petek, 1. decembra, ko obeležujemo dan 
boja proti aidsu, so GROŠ-evi aktivisti in-
formirali dijake in študente z deljenjem 
promocijskega materiala na Srednji šoli 
Josipa Jurčiča Ivančna Gorica, v Mestni 
knjižnici Grosuplje in v Natural 24/7 
GYM. V soboto, 9. decembra, pa smo se 
odpravili na predbožični izlet v Salzburg, 
kjer smo si ogledali znamenitosti mesta 
in božično-novoletni sejem.

Decembra vas vabimo na pohod z 
baklami na Magdalensko goro (26. 12. 
2017), novo leto pa lahko z nami preživi-
te v Budimpešti (30. 12. 2017–2. 1. 2018). 
Januarja 2018 pa so ponovno na sporedu 
tradicionalna enodnevna smučanja v Av-
striji z GROŠ-em. Kot običajno se bodo 
štirje smučarski dnevi v Nassfeldu, Gerli-
tznu, Bad Kleinkirchheimu in Katschber-
gu izvedli med januarjem in marcem.

Več informacij v zvezi z dogodki in 
ugodnostmi boste pravočasno našli na 
naši spletni strani (www.klub-gros.com), 
spremljajte nas tudi na Facebooku (www.
facebook.com/sk.gros). Pričakujemo pa 
vas tudi na uradnih urah v prostorih ŠK 

GROŠ, in sicer vsak torek in četrtek med 
10.00 in 12.00 ter v ponedeljek, sredo in 
petek med 18.00 in 20.00.

17. novembra je v veljavo stopil ZUPŠ 
– Zakon o urejanju položaja študentov. 
ZUPŠ nam prinaša koriščenje študent-
skih bonov do 21.00, status do konca 
leta, v katerem magistriraš, zavarovanje 
po starših do konca študijskega leta, v 
katerem dopolniš 26 let, urejen položaj 
študentov s posebnimi potrebami in 
posebnim statusom ter možnost, da za 
dodatek za bivanje lahko zaprosiš tudi 
med študijskim letom. Zahtevo po pol-
ni olajšavi, ki je bila ravno tako navede-
na v ZUPŠ-u, pa je parlament sprejel v 
sklopu novele zakona o dohodnini. Tako 
bomo znova imeli polno t. i. študentsko 

olajšavo – 3302 evrov! Ta je bila zaradi 
varčevanja znižana na 75 %. Spremem-
ba bo veljala za leto 2018. Mi, vključno s 
Študentsko organizacijo Slovenije, smo 
v prvi vrsti tu, da se zavzemamo za svoje 
bonitete in pravice. Dokazali smo, da če 
študentje stopimo skupaj, naredimo ne-
mogoče stvari. Seveda je še veliko stvari 
neurejenih in skupaj z vami se bomo za-
vzemali za ureditev tudi drugih. 

Ekipa študentskega kluba GROŠ vam 
želi lepo preživet, praznično obarvan 
preostanek leta 2017. Novo leto pa naj 
prinese svež zagon, nove izzive ter ve-
liko sreče in uspehov v prihajajočem 
izpitnem obdobju ter skozi celotno leto. 
Srečno 2018!

Z GROŠ-em ni nikoli dolgčas! ■

Zaključek leta z GROŠ-em
Lučke, okrašena jelka, stojnice, vonj po čaju in kuhanem vinu. Zadnji mesec koledarskega leta je tu in z njim tudi 
praznično vzdušje! ŠK GROŠ pa bo poleg vzdušja poskrbel še za zanimivo dogajanje.

GROŠ-evci na predbožičnem izletu v Salzburgu

Deljenje promocijskega materiala ob dnevu boja 
proti aidsu
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Marinka Merzel

1. 12. je minilo 11 let. Toliko let dobrih del, skrbi, dvomov, ve-
liko molitve, pesmi, smeha, potrpljenja, sprejemanja, bližine, 
sočutnosti, mehkobe, prijateljstva, ljubezni …

Ob obletnici smo povabili goste, da bi bil dan prav poseben. 
Zapel nam je ženski pevski zbor »Večerna zarja«, pod okriljem 
Društva upokojencev Šmarje - Sap. Petje je spremljal harmoni-
kar Tone, ki je dobro raztegnil meh, da je bilo še bolj veselo. 

Prisluhnili smo pesmim, ki so govorile o živalih, prijateljstvu, 
domu in otroških letih, ko je večina otrok pasla krave in ovce. 
Povezovalka je lepo predstavila vsak sklop pesmi in vmes po-
vedala še kakšno anekdoto ali vic.

Praznik v Zavodu sv. Terezije
Enajst let nazaj je dom svete Terezije uradno odprl vrata. Ponudil je prostor prvim stanovalcem in hiša se je postopoma 
napolnila. Sam začetek je bil lep, pa tudi težak, poln negotovosti, vprašanj … Vendar je zavetnica doma mala Terezika 
lepo poskrbela za nas, nam trosila rože in nas blagoslavljala skozi leta, da smo vztrajali. 

Marinka Merzel

Na god sv. Miklavža smo v goste povabili 
otroke iz glasbene šole na Vidmu. Zaigra-
li so vsak na svoj inštrument in raztegnili 
meh tudi harmoniki. Prav prijetno jih je 
bilo poslušati. Slišali smo nekaj znanih 
božičnih pesmi in lepo število spevnih 
neznanih melodij. Čudovita glasba pa 
je privabila tudi posebne goste … sv. Mi-
klavža v spremstvu angela in parklja.

Najprej je sv. Miklavž razdelil darila 
otrokom naših zaposlenih, ki so mlajši od 
10 let. Razveselil je tudi otroke, ki so na-
stopali, in jim podaril pečenega parklja. 
Tako so na vrsto prišli tudi starejši, naši 
stanovalci. Vsak je dobil v roko zajeten 
paket z dobrotami, ki so jih pripravili čla-
ni Karitas Videm, Rdečega križa in dru-
štva upokojencev, katerih predstavnice 
so bile z nami. Miklavž je obiskal tudi vse 
po hiši, ki so ostali v svojih sobah. Lepo 
jih je blagoslovil, z njimi kaj zapel, zmo-
lil. Vsi so se darila zelo razveselili. Hvala 
predstavnicam za pomoč in dobro voljo, 
da lahko svoje stanovalce obdarimo ob 
sv. Miklavžu.

Da pa ni čar praznika prehitro minil, 
smo tudi mi nekaj zamesili in spekli. V 
petek, 8. 12., smo pripravili poprtnik. 
Pravi praznični, okrašeni kruh iz boljše-
ga testa. Dobro pregneteno testo je lepo 
vzhajalo, stanovalci so ga s pomočjo 
ge. Slavice lepo oblikovali v hlebček in 
okrasili s ptički. Kako so roke še vedno 

spretne, je bilo lepo videti. Še lepše pa je 
bilo, ko je bil poprtnik pečen. Popoldne 
smo odšli na ogled razstave poprtnikov v 
Jakličev dom. Ko smo se vrnili, smo raz-
rezali sveži poprtnik in ga razdelili med 
stanovalce. Mmm … tako je bil dober. 

Želimo vam lepe, dišeče in blagoslo-
vljene praznike. ■

Lepi decembrski trenutki
Mesec december se je v naši hiši začel prav praznično. Ne samo da smo 1. 12. praznovali 11. 
obletnico odprtja doma, ampak tudi sv. Miklavž je prišel k nam.
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Renata Škulj

Zavedamo se, da nihče ni rad sam, niče-
sar ne moremo doseči popolnoma sami, 
zato ponujamo roke in tople besede drug 
drugemu. Ob težkih dnevih, ko se tudi 
pri nas slišijo stavki obtoževanja in ne-
prijaznosti, se opravičimo, pogovorimo 
in obljubimo … zato smo povezani med 
seboj, ponujamo roke, trosimo veselje.

Naše nitke ljubezni, spoznavanja in 
druženja prepredamo tudi v širši lokalni 
skupnosti in med drugimi domovi širom 
po Sloveniji. Odzovemo se na povabila, 
če le zmoremo sodelovati.

V mesecu novembru smo pripravili 
razstavo likovnih del naše stanovalke Po-
lone Pečnik v knjižnici Dobrepolje. So-
delovali so tudi naš pevski zbor in učenci 
OŠ Dobrepolje, člani novinarskega krož-
ka z mentorico. Zato se iskreno zahvalju-
jemo ge. Zavašnik in ge. Lenarčič, ki sta 
bili pripravljeni sodelovati.

Obiskal nas je tudi pevski zbor Škr-
janček in nam popestril dan – težave so 
izzvenele, pesem se je dotaknila vseh 
nas. Hvala vsem članom pevskega zbo-
ra, saj ste si vzeli čas in tudi pokramljali 
z nami.

Na začetku meseca smo se lotili iz-
delovanja adventnih venčkov, postavili 
smrečice in okrasili svoje prostore. Zelo 
smo bili veseli obiska Miklavža in žena 
društva Karitas, ki so z veliko topline de-
lile darila vsem našim stanovalcem … 
Hvala vam vsem, vsako leto se spomnite 
na nas.

Težko čakamo šolarje OŠ Dobrepolje, 
ki nas radi obiščejo, tudi tokrat so nam 
obljubili nastop. Učenci petega razreda 
se nam bodo predstavili z igrico.

Hvaležni smo tudi Blažu Škulju, ki 
rad zahaja k nam – s svojo harmoniko 
privzdigne marsikoga, tudi najtežje bol-
nega … Slednjim prižge iskrice življenja 
in upanja, nariše nasmeh. Hvala ti, so-
sed Blaž, in vsem članom tvoje pevske 
zasedbe.

Namen imamo, da si ogledamo pra-
znično Ljubljano, čarobne lučke – z vse-
mi stanovalci, ki si tega želijo, tudi s sta-
novalci na invalidskih vozičkih. Upamo 
na ugodno vreme, četudi je mrzlo, nam 
bo uspelo.

V velikem številu se vsak mesec udele-
žimo svete maše, ki jo pri nas daruje naš 
gospod Marinko, za kar smo mu iskreno 
hvaležni. Še posebno težko čakamo bo-

žične maše, da skupaj molimo in pojemo 
najlepše božične pesmi … Sveta noč seže 
do vsakega srca!

Božič se dotakne vsakega, četudi ni ve-
ren … Je čas upanja in pričakovanja. Tako 
med bogatimi in revnimi, med zdravimi 
in bolnimi, zapuščenimi na ulicah. Zato 
skušajmo podati roko vsakemu, mu po-
dariti besedo, saj vsak nosi svoj križ.

Nihče izmed nas ne ve, kdaj bo po-
treben pomoči oz. tople besede – takrat 
potrebujemo sočloveka ob sebi. Sami 
ne zmoremo, naslonimo se na drugega, 
trpljenje oz. naše stvarno življenje bo 
lažje.

Ob koncu leta se iskreno zahvaljuje-
mo vsem, ki nas obiskujete oz. se na nas 
spomnite, sodelujete z nami. Vabimo 
vas, pridite in nam prisluhnite, četudi le 
za kratek čas.

Srečno novo leto 2018, naj bo to leto 
dobrote, usmiljenja in medsebojne po-
moči. ■

Družabno življenje v PSVZ Prizma Ponikve
Ljudje se radi pritožujemo, svojih težav in globljega trpljenja pa ne želimo pokazati nikomur. Namesto da bi s 
sočlovekom delili veselje in žalost, se zapiramo vase in življenje je še težje. Zato je pri nas v zavodu PSVZ PRIZMA 
Ponikve veliko družabnega življenja, smeha, petja in druženja. 

Imeli smo tudi prav posebne goste. Pri poslušanju so se nam 
pridružili stanovalci bivalne enote Predstruge, Zavoda Prizma 
Ponikve. Želeli so aktivno preživljati prosti čas in se udeleževati 
različnih dogodkov, zato smo jih povabili k sebi. Kako lepo jih 
je bilo videti, ko so skupaj z nami prepevali znane domače in 
ljudske pesmi. Hvala za obisk.

Ob koncu prireditve se je pevkam zahvalila naša gospa di-
rektorica Sabina H. Lenarčič in ob prazniku vsem prisotnim 
voščila lep dan, goste pa povabila na ponovno snidenje nasle-
dnjič.

Na koncu je kot vedno sledil še glasen aplavz, pesem pa je še 
dolgo odmevala v naših srcih. Pri kosilu pa smo se za obletnico 
posladkali z odlično torto, ki jo je pripravila naša kuhinja. ■

Obstaja čudovit, skrivnosten zakon narave, 
ki ga je Bog vdahnil v vsakega od nas,
da tri reči, po katerih človek najbolj hrepeni – 
srečo, svobodo in duševni mir – 
vedno pridobimo tako, 
da jih podarimo nekomu, ki ga imamo radi.

Blagoslovljen božič ter srečno,  
zdravo in uspešno novo leto

vam želimo stanovalci in zaposleni Zavoda sv. Terezije. 
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Marta Šuštar

Posebno lepo je bil sprejet obisk Miklav-
ža v obeh domovih. Večina stanoval-
cev je bila zbrana v skupnih prostorih, 
kjer sta bila kulturni program in obisk 
Miklavža s spremstvom angela in »par-
klja«. Tiste stanovalce, ki niso mogli priti 
v skupni prostor, je Miklavž obiskal v so-
bah. Prostovoljke Župnijske karitas smo 
spremljale Miklavža in pomagale deliti 
darilca. Nekatera srečanja stanovalcev z 
Miklavžem so bila prav ganljiva.

 V domu sv. Terezije so učenci glasbe-
ne šole s svojimi učitelji pripravili pravi 
mali koncert. 

Kako je bilo v Zavodu Prizma, pa je 
takole zapisal v svoj dnevnik stanovalec 
Obšteter Alojzij: 

»… Potem, ko smo se malo pogovorili, 
kaj se dogaja po svetu in po tej naši pre-
lepi Sloveniji, smo se odpravili k zajtrku. 
Nekateri so ga imeli ob 8. uri, ostali pa 
ob 8.50. Zajtrk je bil kar v redu, da smo 
se dobro najedli in smo bili zadovoljni. 

Ko smo pojedli, so šli nekateri po zdra-
vila v ambulanto, drugi pa smo jih dobili 
na oddelku. Po zdravilih so šli nekateri 
na kavo, ki je bila ob 9. uri dopoldne v 

Miklavževanje 2017
Miklavž je tudi letos obiskal vse starejše od 80 let in težko bolne ter stanovalce doma sv. Terezije in Zavoda Prizma 
Ponikve. Miklavžu smo pomagali prostovoljci Župnijske karitas, Krajevne organizacije Rdečega križa in Društva 
upokojencev Dobrepolje. 

Župnijska Karitas Dobrepolje-Videm

Svetloba in mir božične noči naj vam dasta novih moči,
naj v vaših srcih upanje budita in napolnita s srečo vse prihodnje dni.

»Kajti dete nam je rojeno, sin nam je dan. Oblast je na njegovih ramah, imenuje se: 
Čudoviti svetovalec,  Močni Bog,  Večni Oče,  Knez miru.« 

(Izaija 9, 5)
Blagoslovljen božič in vse dobro v novem letu 2018!

Župnijska karitas Dobrepolje

dvorani, ostali pa smo dobili kavo na 
oddelku. Po tej kavi je prišel Miklavž s 
svojim spremstvom in je bilo zelo v redu. 
Vsi smo bili zadovoljni, srečni in dobro 
razpoloženi. Malo so zapeli, malo zai-
grali na harmoniko, potem pa še razdelili 
darila, da je bilo enkratno. Lepo smo se 
zahvalili za darila in si voščili vesele bo-
žične praznike in srečno novo leto 2018 
ter si zaželeli, da bi se v naslednjem letu 
spet videli zdravi, srečni, veseli in zado-
voljni.« 

Miklavžev obisk smo zaključili v stano-
vanjski skupnosti Zavoda Prizma v Pred-
strugah, kjer se vedno počutimo sprošče-
no in domače, ko skupaj zapojemo in se 
nasmejemo kakšni dobri šali. Tudi letos 
so nam prijazno postregli s čajem in se 
lepo zahvalili za darilca in še posebej za 
lansko darilo, ko jim je Miklavž prine-
sel bronast zvonček, s katerim pokličejo 
stanovalce k skupnim obrokom. Zvonček 
smo tudi preizkusili.

Lepo se zahvaljujem vodstvu in zapo-
slenim v obeh domovih, ki vsako leto tako 
lepo organizirate srečanje stanovalcev z 
Miklavžem. Zahvaljujem se vsem, ki nas 
finančno podpirate, da lahko razveseli-
mo toliko ljudi, in vsem prostovoljcem, ki 
ste kakor koli sodelovali. Bog povrni! ■

"Notranji mir je tisto 

neopisljivo doživljanje 

čustvene in duhovne blaginje, 

globoke spokojnosti, ki vznika 

tedaj, ko se lahko ločimo od 

skrb vzbujajočih, tesnobnih 

misli." 

Greg Anderson
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Bojan Novak

V zadnji številki ste si lahko prebrali po-
ročilo o 5. in 6. krogu lige U-19. Tekme 
7. kroga so bile odigrane 19. novembra. 
Ekipa Futsal kluba Dobrepolje je odlično 
odigrala tekmo v gosteh proti vodilni eki-
pi FSK Stripy in v gosteh zmagala s kar 6 : 
2. Trije igralci so dosegli po dva zadetka 
(Tadej Širaj, Matevž Klinc in Žiga Andol-
šek). V 8. krogu sta se v Velikih Laščah 
srečali ekipi, ki sta pred dvema letoma 
odigrali nepozabni dvoboj za naslov dr-
žavnega prvaka.  V zadovoljstvo dobre-
poljskih navijačev se je zmage ponovno 
veselila ekipa Futsal kluba Dobrepolje. 
Goste iz Kobarida so tokrat premagali s 
5 : 2. Tadej Širaj je spet zadel dvakrat, po 
en gol pa so dodali še Matevž Klinc, Žiga 
Andolšek in Primož Žnidaršič. V 9. krogu 
je sledilo novo gostovanje, tokrat na Vrh-
niki pri ekipi Siliko Mkeršmanc. Po nape-
tem boju je z odločilnim golom Matevža 
Klinca slavila ekipa FK Dobrepolje. Pre-
ostala zadetka sta dosegla Tadej Širaj in 
Primož Žnidaršič. Po polovici odigranih 
tekem je dobrepoljska ekipa na tretjem 
mestu na lestvici, ima pa enako številko 
točk kot drugouvrščeni.

Ekipa U-17 je od prejšnjega poročila 
odigrala tekmi 8. in 9. kroga. V 8. krogu 
je naša ekipa gostovala v Škofji Loki in 
tamkajšnjo ekipo premagala z visokih 9 : 
0. Štiri zadetke je dosegel Nejc Gvozden, 
po dva Jan Širaj in Luka Fink, enega pa 
je dodal Matic Babič. V soboto, 16. 11, 
je ekipa odigrala domačo tekmo proti 
ekipi Siliko Atet rent a car. Boljši so bili 
nasprotniki, končni rezultat pa je bil 3 : 
6. Zadetke za FK Dobrepolje sta dose-
gla Nejc Gvozden (dva) in Matic Babič. 
Na sporedu je 14 krogov, po 9. krogih pa 
ekipa Futsal kluba Dobrepolje na lestvici 
zaseda 3. mesto.

Ekipa U-13 igra več tekem na isti dan. 
Na tekmovalnem turnirju v Litiji (2. 12.) 
je bila naša ekipa prosta, ponovno pa je 
zaigrala 16. 12., ko je v Škofijah odigrala 

tekme proti ekipam KMN Bronx Škofije, 
NK Ribnica Kočevje in ŠD Extrem. Ekipe 
so zelo izenačene, kar se je odrazilo tudi 
na tekmah. Na prvi tekmi je morala naša 
ekipa priznati premoč, saj je bila ekipa 
KMN Bronx Škofije boljša z rezultatom 4 
: 2. Za naše sta zadela Luka Grm in Kle-
men Marolt. Druga tekma, tokrat proti 
vodilni ekipi v ligi, se je razpletla z ne-
odločenim rezultatom (1 : 1), edini zade-
tek za FK Dobrepolje pa je dosegel Luka 
Grm. Žal je dobrepoljska ekipa izgubila 
tudi na tretji tekmi, tokrat z rezultatom 
5 : 7. Na tekmi, kjer so bili doseženi kar 
trije avtogoli, so zadetke na našo ekipo 
dosegli Matic Miklič, Luka Grm in Kle-
men Marolt.

Do konca rednega dela bo ekipa odi-
grala še šest tekem, trenutno pa na lestvi-
ci s tekmo več zaseda 2. mesto.

DOMAČE TEKME EKIP DO IZDAJE 
NASLEDNJE ŠTEVILKE (športna dvora-
na Velike Lašče):

U-19:
23. 12. 2017, 14.00: Futsal klub Dobre-

polje : FC – Ivančna Gorica
21. 1. 2018, 17.00: Futsal klub Dobre-

polje : KMN Bronx Škofije

U-17:
20. 1. 2018, 15.00: Futsal klub Dobre-

polje : KMN Bronx Škofije

U-9:
23. 12. 2017, 9.00: Futsal klub Dobre-

polje : Extrem Bloke – Loška dolina
9.35: Futsal klub Dobrepolje : Futsal 

Olimpija ■

Vse tri tekmovalne ekipe Futsal kluba Dobrepolje  
blizu vrha
Sezona futsala je v polnem zagonu. Vse tri tekmovalne ekipe (U-19, U-17 in U-13) dosegajo odlične rezultate, 
tekmovanja pa nadaljujeta tudi mlajši selekciji (U-11, U-9), ki pa tekmujeta na turnirjih pod okriljem MNZ Ljubljana.
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Bojan Novak

Prstomet je v Sloveniji zelo priljubljena 
igra. Igra bližanja ploščatih balinčkov 
vedno poskrbi za zanimive in nepred-
vidljive situacije. Najsi bo to na pikniku, 
na večernem druženju s sosedi, na morju 
ali kjer koli drugje. Na tretjem letošnjem 
turnirju za občinsko prvenstvo smo se 
preizkusili tudi na malce nenavadni pod-
lagi, na parketu. 

Žal se igra v naši občini še ni dovolj 
razcvetela, čeprav je preprosta in ne zah-
teva drage opreme ali posebne tehnične 
podkovanosti. Tisti, ki igro igramo, se ob 

njej neizmerno zabavamo, ob tekmoval-
nosti pa je čas tudi za prijetno in spro-
ščeno druženje ter smeh. Vse tisto torej, 
česar si v prostem času želimo. 

Največ je med posamezniki tokrat po-
kazal Alojz Kuplenk, ki je v napetem fina-
lu z najtesnejšim rezultatom (13 : 12) in z 
zadnjim metom premagal Mira Petrušna. 
Tretje mesto je osvojil Miha Kuplenk. V 
kategoriji dvojic je bila nepremagljiva 
dvojica Miha Kuplenk – Bojan Novak, na 
drugem mestu pa je bil par Miro Petru-
šen – Marko Ahačevčič. 

Naslov občinskega prvaka je med po-
samezniki osvojil Miro Petrušen, ki je na 

treh turnirjih osvojil eno prvo in dve dru-
gi mesti. Drugi je bil Alojz Kuplenk, tretji 
pa Miha Kuplenk. Skupno je sodelovalo 
13 igralcev. Med ženskami je bila naju-
spešnejša Andreja Novak, druga je bila 
Petra Ahačevčič, tretja pa Jasna Škantelj.

In še dvojice. Najuspešnejša je bila 
dvojica Miro Petrušen – Marko Aha-
čevčič, druga Alojz Kuplenk – Andreja 
Novak, tretja pa Miha Kuplenk – Bojan 
Novak.

Želimo si, da bi v naslednjem letu igra 
prstometa privabila še koga in da bi tek-
movanje postalo še bolj nepredvidljivo 
in zanimivo. ■

Dobili smo občinske prvake v prstometu
Pod okriljem Občine Dobrepolje in Zveze športnih organizacij Dobrepolje je Športno društvo Dobrepolje letos izpeljalo 
tri turnirje v prstometu. Zadnji turnir je bil v nedeljo, 3. decembra, v telovadnici OŠ Dobrepolje. Na vsakem turnirju se 
je dosežke točkovalo, po zadnjem pa so bili najboljši nagrajeni s priznanji.

Veliko sreče, zdravja in miru. Topline in osebnega 
zadovoljstva. Veliko novega in vzpodbudnega, 

doseženega in osvojenega. Naj vse ovire postanejo 
premostljive, vse, kar je bilo predaleč, dosegljivo, 

vse, kar je bilo nemogoče, možno, vse, česar nismo imeli, 
pa četudi se ne uresniči, pa naj ostane v duhu upanja, 

vztrajnosti in poguma.

Vesel božič in lepe novoletne praznike želi
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Marjan Prijatelj, ŠD Kompolje

V petek, 1. 12. 2017, je bilo pokalno tek-
movanje ekip. Tekmovanja se je udele-
žilo 10 ekip.
Tekmovanje smo začeli ob 17.00 in kon-
čali ob 24.00. Povprečno je vsak igralec 
igral 10 tekem, kar je bilo zelo naporno.

Rezultati tekmovanja:

1. KGG Krka I (B. Kuhelj, B. Vokal, F. 
Godler),

2. Velike Lašče (D. Erčulj, M. Lesar, A. 
Zidar-Zupan, I. Sever),

3. KGG Krka III (Z. Brodnik, S. Globo-
kar, Z. Omahen),

4. Kompolje (D. Prijatelj, P. Prijatelj, M. 
Prijatelj),

5. Stična I (P. Šmid, J. Lampret),
6. Stična III (Marun, Naber, T. Škrjanc),
7. KGG Krka II (J. Kozinc, R. Mestnik, B. 

Vrhovec),
8. Stična II (S. Cilenšek, R. Pižem),
9. Cesta I (K. Omahen, A. Omahen),
10. Cesta II (K. Petrušen, Klinc).

Osnovnošolci so imeli tekmovanje v so-
boto, 2. 12. 2017. Tekmovanja se je udele-
žilo 38 otrok. Razveseljivo je, da se število 
otrok povečuje in da so se turnirja ude-
ležili tudi otroci iz drugih dobrepoljskih 

vasi (Videm, Cesta, Zagorica, Zdenska 
vas in Predstruge) in ne samo iz Kom-
polj. Seveda pridejo na naše tekmovanje 
tudi od drugod (iz Trbovelj 6, Velikih 
Lašč 7 in Krke 1).
 
 Rezultati tekmovanja:
 
Deklice do 12 let (5): 
1. mesto: Maja Ašič − Kompolje,
2. mesto: Nadja Adamič − Kompolje,
3. mesto: Izabel Pečnik − Velike Lašče. 
Dekleta do 16 let (2): 
1. mesto: Lena Potrbin – Trbovlje,
2. mesto: Julija Adamič – Kompolje.

Lena Potrbin si je zlato medaljo zasluži-
la, saj je igrala v kategoriji fantov do 16 let 
in tam zmagala.
 
Dečki do 12 let (16): 
1. mesto: Domen Stražišar – Krka,       
2. mesto: Gašper Žirovnik − Trbovlje,
3. mesto: Jaka Grandovec – Kompolje.

Dečki do 16 let (15): 
1. mesto: Roj Klobčič – Trbovlje,
2. mesto: Dominik Janc – Trbovlje,
3. mesto: Erik Fink – Predstruge.

Dvojice (13): 
1. mesto: Dominik Janc, Lena Potrbin – 
Trbovlje,
2. mesto: Roj Klobčič, Jan Jeršin – Trbo-
vlje, 
3. mesto: Miha Kaplan, Jakob Pečnik − 
Velike Lašče.

Člani so imeli tekmovanje v soboto, 2. 
12. 2017. Tekmovanja se je udeležilo 21 
članov in članic.

Rezultati tekmovanja:
Članice (2): 1. mesto: Nada Strehovec – 
Koper,                                    
2. mesto: Vesna Fink – Predstruge.

                           

Tekmovanje v namiznem tenisu
Ob praznovanju občinskega praznika je ŠD Kompolje v sodelovanju z Občino Dobrepolje organiziralo tekmovanje v 
NAMIZNEM TENISU. 
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Janja Babič

No, pa recimo, da vam uspe vstati s 
kavča. Najpogosteje se lotimo vadbe z 
zanosom, se zapodimo za zastavljenim 
ciljem pričakujoč hitre rezultate. Zgodi 
se dvoje, ali dosežemo rezultat ali pa bo 
naše telo potrebovalo dlje časa, da bo 
doseglo želeni rezultat. Sledi obdobje 
vzdrževanja doseženega rezultata, ki je 
hkrati namenjeno napredovanju. No, tu 
pa se zgodi preobrat, doslednost udeležb 
na vadbi se zmanjšuje in rednost gibanja 
pade. Vzroki so različni: pade volja, zara-
di nerednosti; ne vidite več cilja, ki ste si 
ga postavili; počutite se dobro, pa ni po-
trebe; obljubite si, da boste doma vadili, 
pa se to ne zgodi, ker nimate časa; imate 
preveč dela in še bil lahko naštevali.

Kdaj je vadba učinkovita? Ko postane 
del vašega vsakdana. Ko ne mine teden, 
mesec, leto brez gibanja. Vztrajnost in 
rednost na vadbi, ki si jo izberete, sta 
merili, ki omogočata razvoj gibalne ru-
tine. Tako bo vaše življenje kakovostnej-
še – koncentracija na delovnem mestu 
se izboljša, postanete ustvarjalnejši in 
uspešnejši v službi, lažje se spopadate s 
stresom, postanete polni energije, sveži-
ne in volje do življenja. Postanete vitalni, 
povečate svojo življenjsko moč. 

V današnjem času je tempo življenja 
hiter in posledično to pomeni, da izgu-
bljajmo vitalnost: smo brezvoljni, naš 
imunski sistem je oslabljen, stres čutimo 
v službi in se nadaljuje tudi doma, poja-
vljajo se bolečine v hrbtenici, pojavi se 

Razgibano leto 2018! 
Staro leto se poslavlja in pogosto si zastavimo cilje za novo leto, ki prihaja. Zavedamo se, da je vadba ključnega 
pomena za naše zdravje. Z redno telesno dejavnostjo se lažje borimo proti stresu, imamo več energije in zmanjšujemo 
tveganja za bolezni. Najtežji del tu pa je, ali bomo kaj naredili ali ne. Od vas je odvisno, ali boste še vedno sedeli na 
kavču ali je čas, da dvignete zadnjico s kavča in začnete migati.

Člani do 50 let (9): 
1. mesto: Bojan Vokal − Ivančna Gorica,           
2. mesto: Martin Janežič – Šmarje, 
3. mesto: Bojan Kuhelj – Stična.    
     
Člani nad 50 let: 
1. mesto: Davide Infantolino – Trst,
2. mesto: Paolo Pisani – Trst,
3. mesto: Tadej Škrjanc – Čušperk.

Dvojice, enotna (8): 
1. mesto: Bojan Vokal, Bojan Kuhelj, 
2. mesto: Luka Mlakar, Jernej Stražišar,  
3. mesto: Damjan Erčulj, Martin Janežič.

Sledila je podelitev. Prvi trije v posa-
meznih kategorijah so prejeli meda-
lje in praktične nagrade. Za medalje in 
okrepčilo na turnirju je poskrbela Ob-
čina Dobrepolje, za praktične nagrade 

in pogostitev po koncu turnirja pa ŠD 
Kompolje.
Prireditev so omogočili: Občina Dobre-
polje,  Adles d.o.o.,  Mizarstvo Nose Janez 
s.p.,  RaPro d.o.o.,  Priba okna d.o.o.,  MIX 
d.o.o.,  Picerija Adam,  Izdelovanje lese-
nih žlic Strah Tomaž s.p.,  Frizerski salon 
Čopek, Trgojan d.o.o.
Vsem se za pomoč iskreno zahvaljuje-
mo! ■

živčnost … Za tiste, ki si želite postati vi-
talnejši, ni toliko pomembno, koliko časa 
boste namenili vadbi, temveč, koliko se 
boste odrekli sedenju. Število ljudi, ki ve-
čino dneva preživijo v sedečem položaju, 
se z leti povečuje. To, mislim, da opazi-
mo vsi, če ne prej, pa, ko nas samo telo 
spomni na to. Sedeče delo ali pa fizično 
delo stoje nam hitro vrne udarec, če telo 
ni vitalno. Pogosto tega sploh ne opazi-
mo v času, ko se počutimo »v redu«, a če 
se ne gibamo, se kaj kmalu pojavijo bo-
lečine v hrbtenici. Tu pa je škoda že kar 
precejšnja. Namesto da bi se gibali zara-
di preventive, se začnemo gibati iz nuje, 
saj je bolečina prehuda in nam zdravnik 
in fizioterapevt priporočata gibanje. Zač-
nite leto 2018 drugače. 

V letu 2018 vam v ŠD Dobrepolje želi-

mo, da ozavestite gibanje kot rutino. Želi-
mo vam, da se gibate zase in da prihajate 
na vadbo zase, brez izgovorov, z zaveda-
njem, da sem vstal/a iz kavča in naredil/a 
bom zase nekaj dobrega, ohranjal/a bom 
svojo vitalnost in jo vzdrževal/a skozi vse 
svoje življenje. Izberite si vadbo, v kate-
ri boste uživali. Najdite motiviranost za 
vadbo, naj vas zunanji vplivi ne zave-
dejo. Bodite osredotočeni na to, da telo 
potrebuje čim več gibanja, kakovostnega 
gibanja. V ŠD Dobrepolje vam ponujamo 
skozi vse leto vadbe s strokovno usposo-
bljenimi vaditelji in inštruktorji. Veseli 
vas bomo. Ustvarimo skupaj RAZGIBA-
NO LETO 2018! 

SE GIBAM, SMEJIM IN ZDRAVO ŽI-
VIM ■
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Slavc Palčar

Vas Vodice še vedno nima vodovodne-
ga sistema za oskrbo prebivalcev s pitno 
vodo. Prve resne razprave o izgradnji 
vodovodnega sistema na Vodicah so se 
začele pred dvajsetimi leti. Takratni ob-
činski svet (v nadaljevanju OS), prvi od 
ustanovitve občine, je začel postopek 
oskrbe s pitno vodo. 

V proračunu za leto 1997 je bilo za-
pisano: Raziskava možnosti pridobitve 
vode – vrtina na Vodicah. Za raziskavo 
je bilo namenjenih 400.000 takratnih 
slovenskih tolarjev. Preračunano na da-
našnjo »valuto« bi to pomenilo pribl. 
1600 €. Čez dve leti se je OS na podlagi 
študij odločil, da začne izvedbo vrtine. 
Za ta namen je bilo v proračunu za leto 
1999 predvidenih 4.000.000 SIT, kar po-
meni preračunano na današnjo valuto 
16.000 €. In vrtina se je izvedla.

Ni vse šlo brez problemov. Nastal je 
zaplet glede lastništva parcele oz. slu-
žnostne poti do vrtine. Toda tudi to se je 
rešilo. OS je 4. 7. 2000 sprejel odlok, da 
izvedeno vrtino z njeno okolico zaščiti 
pred morebitnimi negativnimi dejavniki, 
ki bi lahko vplivali na vodno zajetje. Vrti-
na z oznako Vo-1/99 je bila s tem legalizi-
rana, uradno »priznana« in vnesena v vse 
registre in planske dokumente. 

Občinska uprava z županom Anto-
nom Jakopičem na čelu je s podporo OS-
ja peljala postopke naprej. V proračunu 
za leto 2001 je bilo za namen podrobnih 
analiz vode iz vrtine namenjenih 450.000 
SIT oziroma nekaj manj kot 2000 €. S 
končno analizo OS uradno ni bil nikoli 
seznanjen. Neuradno pa je bilo rečeno, 
da je voda dovolj kakovostna in da vrtina 
nudi dovolj kakovostne pitne vode. 

V naslednjih letih je projekt vodooskr-
be vasi Vodice občasno prišel na površje. 
Praviloma mesec ali dva pred lokalnimi 
volitvami. In po volitvah do naslednjega 
predvolilnega obdobja, čez štiri leta, je 
bil projekt »pozabljen«. Tudi leta 2006, 
to je bilo namreč volilno leto, je bilo isto 
kot leta 2002. Bile so dane obljube, da 
»sedaj pa bo, sedaj pa je to prioriteta«. A 
so predvolilne obljube hitro zvodenele,  
vaščani Vodic pa so bili žejni pripeljani z 
obljubami o pitni vodi čez vodo. Nekateri 

so obljubam tudi nasedli. Ne enkrat. Več-
krat. In ponovno, do naslednjih volitev 
»vse tiho je bilo« o vodooskrbi vaščanov 
Vodic.

Naslednji resnejši poizkus se je zgodil 
ob sprejemanju proračuna za leto 2010. 
V obrazložitvi proračuna je bilo zapisa-
no: »Sredstva so namenjena novelaciji 
projektne dokumentacije, na podlagi 
katere se bo pripravil program opre-
mljanja. Z njim oz. višino komunalne-
ga prispevka se bo seznanilo vaščane. 
V primeru, da ne bo večjih nasproto-
vanj, se začne z investicijo. Namen in 
cilji projekta je pridobitev projektne 
dokumentacije (PGD, PZI) in progra-
ma opremljanja. Začetek projekta: v 
letu 2001, konec projekta v letu 2010.« 
In OS je za namen novelacije projektne 
dokumentacije namenil 18.000 €. 

Občinska uprava in župan so na zapi-
sano zavezo iz proračuna hitro pozabili. 
Poleg pozabljivosti je občinska uprava 
imela in še ima tudi nešteto drugih vzro-
kov. Včasih dajejo občutek, da se nekaj 
dela tako in na takšen način samo zato, 
da se nekaj ne naredi. 

Po enem letu »neaktivnosti na tem 
projektu« je predlagatelj ob snovanju 
proračuna za leto 2011, to pa je vsako-
kratni župan, predložil kar enako obra-
zložitev kot za leto 2010. Cit.: »Sredstva 
so namenjena novelaciji projektne 
dokumentacije za vodovod Vodice, na 
podlagi katere se bo pripravil program 
opremljanja. Z njim oz. višino komu-
nalnega prispevka se bo seznanilo 
vaščane. V primeru, da ne bo večjih 
nasprotovanj, se začne z investicijo. 
Namen in cilji projekta je pridobitev 
projektne dokumentacije (PGD, PZI) 
in programa opremljanja. Začetek pro-
jekta: v letu 2001, konec projekta v letu 
2011.« V občinski upravi so spremenili le 
letnico, kdaj naj bi se projekt zaključil. Z 
2010 so ga popravili na 2011. Tudi pred-
videni znesek je ostal enak – 18.000 €. 

Do naslednjega proračunskega ob-
dobja s strani župana ni bilo nobene 
informacije o »napredovanju« projek-
ta vodooskrbe na Vodicah. V predlogu 
proračuna za 2012 je bila obrazložitev 
spremenjena le z letnico konca projek-
ta. Takole je bilo zapisano: »Sredstva so 

namenjena novelaciji projektne do-
kumentacije, na podlagi katere se bo 
pripravil program opremljanja. Z njim 
oz. višino komunalnega prispevka se 
bo seznanilo vaščane. V primeru, da 
ne bo večjih nasprotovanj, se začne z 
investicijo. Namen in cilji projekta je 
pridobitev projektne dokumentacije 
(PGD, PZI) in programa opremljanja. 
Začetek projekta: v letu 2001, konec 
projekta v letu 2012.« Da bi končno pri-
šlo do začetka investicije in v doglednem 
času tudi do zaključka, je OS za ta na-
men namenil tudi bistveno več sredstev 
kot pretekla leta. Sledil je zagotovilom in 
obljubam župana in za vodooskrbo Vo-
dic namenil 85.000 €. Sprejeti proračun 
in odobrena sredstva so bili »ponovno« 
osnova, da občinska uprava začne de-
lovati na zastavljenem cilju. Ta pa je bil 
prebivalcem vasi Vodice do stanovanj-
skih hiš pripeljati pitno vodo. 

Leto je bilo okoli, a občinska uprava 
projekta »ni vzela v delo«. Ker je občinski 
upravi zmanjkalo idej ali pa so bili po-
sredi kakšni drugi vzroki, je v proračun-
ske dokumente za leto 2013 zapisala kar 
identično besedilo, kot je bilo v zapisu 
iz preteklih proračunskih obrazložitev. 
Cit.: »Sredstva so namenjena novelaci-
ji projektne dokumentacije, na podlagi 
katere se bo pripravil program opre-
mljanja. Z njim oz. višino komunalne-
ga prispevka se bo seznanilo vaščane. 
V primeru, da ne bo večjih nasproto-
vanj, se začne z investicijo. Namen in 
cilji projekta je pridobitev projektne 
dokumentacije (PGD, PZI) in progra-
ma opremljanja. Začetek projekta: v 
letu 2001, konec projekta v letu 2014.« 
Ponovno so popravili le letnico konca 
projekta. Tako kot v vseh zgoraj citiranih 
obrazložitvah proračuna do sedaj. Po re-
dosledu: z 2010 na 2011, z 2011 na 2012, 
z 2012 na 2013 in z 2013 na 2014.

Zaradi projekta »Suhokranjski vodo-
vod« je pri obrazložitvi vodooskrbe za 
Vodice prišlo do spremembe. Vodoo-
skrbo Vodic je župan »vkomponiral« kar 
pod projekt »Suhokranjskega vodovo-
da«. Takole se je glasila obrazložitev za 
proračunsko leto 2014: cit.: »Zagotovitev 
oskrbe prebivalcev občine s pitno vodo 
(v skladu z določbami pravilnika o oskrbi 

Saga o vodiškem vodovodu
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s pitno vodo), zmanjšanje vodnih izgub, 
obnova vodovodnih cevovodov in po-
sodabljanje opreme. Začetek izgradnje 
'Suhokranjskega vodovoda', obnove sta-
rejših vodovodov, izdelava študij in pro-
jektne dokumentacije za vodovod Vodice 
ter izvedba vzdrževanja hidrantov.« 

Vem, in to je verjetno vedel tudi žu-
pan Janez Pavlin, da je »Suhokranjski 
vodovod« zgodba zase in da ta projekt 
ni in ne more biti povezan ne projektno 
ne finančno z vodooskrbo za vas Vodice. 
Morebiti so bili res kakšni dogovori in 
pogovori v to smer, a kakšnih oprijemlji-
vih obljub, podprtih z dokumenti, nisem 
videl. In če so že bile dane obljube, kar 
pa ni isto kot zaveza, sem izrazil bojazen, 
da iz te moke ne bo kruha. Bolj kot ne se 
je »vodooskrba Vodic« znašla v besedi-
lu obrazložitve le zato, da se je ponovno 
dalo neko upanje vaščanom Vodic. No, 
pa še volitve so bile leta 2014. In obljube 
o realizaciji tega in podobnih projektov, 
pa čeprav je njihova izvedba malo verje-
tna ali nična, lahko na volivce pozitivno 
vplivajo ter krepijo lik in delo župana. 

Na tem projektu se v letu 2014 ni na-
redilo popolnoma nič. Dokaz je v obra-
zložitvi proračuna za leto 2015. Projekte, 
ki po moje niti niso bili nikoli narejeni, 
je bilo treba optimizirati in ponovno pre-
projektirati. Nečesa, česar ni, ni treba po-
pravljati niti ne optimizirati, mar ne? 

Takole se je glasil zapis obrazložitve 
proračuna za 2015: cit.: »Vas Vodice je 
brez oskrbe z zdravo pitno vodo. Upo-
rabljajo kapnico, v sušnem obdobju 
pa se dobavlja pitna vodo s strani JKP 
Grosuplje. Izvedena je vrtina, projekti, 
vendar je potrebna optimizacija pro-
jekta, ki bo zagotavljal samo zdravo 
pitno vodo, ne pa požarne vode. Inve-
sticija je ocenjena na 145.000,00 €. V 
letošnjem letu planiramo pre-projek-
tiranje in pridobitev gradbenega dovo-
ljenja s soglasji.«

Za ponovno preprojektiranje in opti-
mizacijo projekta bi po županovi oceni 
bilo treba najprej zagotoviti 15.000 €, ce-
lotna investicija pa naj bi stala 145.000 €. 
In OS je tako kot vedno do sedaj odobril 
sredstva za namen vodooskrbe Vodic. 
Proračunsko leto 2015 se je začelo in tudi 
končalo. Projekt oziroma njegova izved-
ba je bila na koncu proračunskega leta 
na isti točki kot na začetku leta. 

Obrazložitev proračuna za leto 2016 
je pokazala, da »sagi o vodiškem vodo-
vodu« še kar ni videti konca. V letu 2015 

ni bilo narejenega nič, sredstva so osta-
la v proračunu neporabljena, a je bilo k 
obrazložitvi proračuna za 2016 vseeno 
treba nekaj zapisati. Sicer malo drugače 
kot preteklo leto. Takole se je glasil zapis 
obrazložitve k proračunu za leto 2016. 
Cit.: »Gre za prenos sredstev iz prej-
šnjega leta. Projektna dokumentacija 
za pridobitev gradbenega dovoljenja 
za zagotavljanje zdrave pitne vode v 
vasi Vodice se že izvaja. Prvi del je bil 
izveden in že plačan v mesecu decem-
bru. Pridobivajo se razna soglasja, ki so 
potrebna za vložitev PGD na Upravno 
enoto.« Za dodatna dela je bilo ponovno 
treba zagotoviti 7000 €. In OS je tako kot 
vsa pretekla obdobja, brez kakršnih koli 
pomislekov, ta sredstva tudi odobril. 

Obrazložitev proračuna za leto 2017 
pa je prinesla novo presenečenje. Župan 
je v obrazložitev zapisal: »Gre za prenos 
sredstev. Projektna dokumentacija za 
pridobitev gradbenega dovoljenja za 
zagotavljanje zdrave pitne vode v vasi 
Vodice se že izvaja. Prvi del je bil izve-
den in že plačan. Pri projektiranju je 
prišlo do sprememb glede na stabilno-
sti obratovanja, saj obstoječa vrtina ne 
zagotavlja stabilnega pretoka in sama 
kvaliteta vode je na tej globini vpra-
šljiva. Stroški obratovanja z obstoječe 
vrtine so bistveno večji, saj je potreb-
no izvajati monitoring obratovanja in 
analizo kvalitete vode. Vodovod Vodice 
se bo priključil na obstoječi vodovod v 
Predstrugah.«

 In ko naj bi s projektiranjem, študi-
jami, novelacijami in drugimi »nujno 
potrebnimi« dokumenti skoraj prišli do 
konca, se je občinska uprava na podla-
gi projektne dokumentacije, za katero 
se niti ne ve, če je sploh bila izdelana, 
lotila pridobivanja gradbenega dovolje-
nja. No, vsaj tako so zapisali v občinski 
upravi. V občinski upravi, z županom 
Pavlinom na čelu občine, so se leta 2017 
dokončno odločili, da vaščani Vodic le 
ne bodo dobili vode iz vrtine, temveč iz 
doline oziroma iz Predstrug. Pri nas je 
vse mogoče. Po desetletju in pol aktivne-
ga projektantskega dela, kar je povsem 
nerazumno dolga doba, iskanja rešitev in 
izdelavi raznoraznih študij ter elaboratov 
je povsem razumno, da lahko pride tudi 
do takšnega zaključka.

Kot sledi iz zapisov zgoraj oziroma 
obrazložitev dosedanjih proračunov, so 
bila sredstva vedno predvidena in delno 
porabljena za isti namen. Za projektira-

nje. Zato so tudi »lahko« vsako leto pre-
projektirali že preprojektirane projekte, 
katerih osnova je bila v preprojektiranih 
projektih, ki so bili nekajkrat tudi noveli-
rani in ki naj bi imeli podlago v »nekih« 
projektih, za katere pa se točno ne ve, ali 
so bili sploh izdelani. Težko razumljivo, 
toda to so dejstva. In to je le povzetek iz 
vseh dosedanjih obrazložitev proračuna 
od leta 2010 do danes.

Župan Janez Pavlin pa iz dneva v dan 
bolj preseneča. Prišli smo do proračuna 
za leto 2018. Ko boste to brali, bo more-
biti proračun tudi sprejet. In kaj piše v 
obrazložitvi proračuna za leto 2018 za 
vodovod Vodice? 

 »Projektna dokumentacija za pri-
dobitev gradbenega dovoljenja za za-
gotavljanje zdrave pitne vode v vasi 
Vodice se že izvaja. V vasi Vodice želi-
mo zgraditi vodovodno omrežje za za-
gotavljanje zdrave pitne vode, in sicer 
iz skupnega rezervoarja kapacitete 30 
m3 (požarna voda ne bo zagotovljena 
– uporaba obstoječih vodnjakov, ure-
ditev bajerja Vodice, gasilska društva 
imajo cisterne za vodo). Rezervoar je 
predviden, da bo postavljen na občin-
ski parceli, ki je bila pred več kot 12 leti 
odkupljena za ta namen. Ob rezervo-
arju bo tudi ustrezna črpalna postaja, 
ki bo zagotavljala konstantni tlak upo-
rabnikom. Dolžina primarnega vodo-
voda je cca 600 m. Ocenjena vrednost 
izgradnje vodovoda znaša 150.000  €. 
Investicijo bomo izvajali v dveh letih, 
zato planiramo za leto 2018 polovico te 
investicije. Ob izgradnji vodovoda bo 
potrebno izvesti tudi rekonstrukcijo 
ceste in odkupiti vsa zemljišča, po ka-
terih potekajo lokalne oziroma javne 
poti.« 

Od leta 1997 do začetka leta 2018 je 
predlagatelj vsakoletnega proračuna (ta 
pa je vsakokratni župan občine) tokrat 
predložil že tretjo varianto oskrbe vasi 
Vodic s pitno vodo. Najprej je bila kot 
vir pitne vode mišljena vrtina, ki je tudi 
že izdelana in tudi plačana. To si je sicer 
zamislil župan Anton Jakopič. Po nekaj-
letnem temeljitem in globokem razmi-
sleku si je župan Janez Pavlin omislil, da 
vrtina ni prava rešitev in da bi bilo treba 
vodo »potegniti« na Vodice po klasični 
metodi, po vodovodnih ceveh iz Pred-
strug v dolžini pribl. 3000 m. Ta njegova 
zamisel ni imela dolgega roka trajanja. 
Da je spremenil mišljenje, je potreboval 
le eno leto. 
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Kot tretjo, zadnjo verzijo v »sagi o vodiški vodooskrbi« si je 
župan Janez Pavlin omislil zgraditi skupni rezervoar kapacitete 
30 m3. Po domače se rezervoarju lahko reče tudi vodnjak. Kako 
oz. kdo bo rezervoar polnil? Polnili ga bodo gasilci s cisternami. 
Vodo bodo načrpali v dolini v cisterno, jo prepeljali na Vodice 
in polnili »vaški« rezervoar. Toda rezervoarje oz. vodnjake in ta-
kšen sistem vodooskrbe, kot jim ga po najnovejši varianti sedaj 
ponuja župan, na Vodicah imajo že sedaj, mar ne? In župan to 
ve, saj je zapisal, da bodo dosedanji vodnjaki služili kot rezer-
voarji za požarno vodo. 

Predvidevam, da vaščani Vodic s takšno vodooskrbo, pred-
vsem pa s takšnim sistemom vodooskrbe, morebiti ne bodo 
povsem zadovoljni. Saj je povsem logično, da njihova najno-
vejša pridobitev po županovem predlogu ne bo v nobenem 
primeru izboljšala vodooskrbe. 

Projekcija: 
Kot je zapisal župan Janez Pavlin, naj bi bila celotna investi-

cija po zadnji varianti (rezervoar s prostornino 30 m3) »težka« 
150.000 €. V proračunu za leto 2018 (prvo branje) je za namen 
investicije trenutno predvidena le »polovička«, tj. 77.000 €. 
Druga »polovička« pa v naslednjih letih. Toda ker je proračun 
sestavljen tudi iz drugih dokumentov, kot je npr. NRP (načrt 
razvojnih programov) za štiriletno obdobje, je trenutno na pro-
jektu »Vodovod Vodice« do leta 2021 kot znesek financiranja 
navedenih »0 €«. Iz tega sklepam, da se bo »saga o vodiškem 
vodovodu« še nadaljevala. Kaj pa, če župan snuje že četrto vari-
anto, kako in na kakšen način vaščanom Vodic zagotoviti zdra-
vo pitno vodo, in bo projekt za nekaj časa zaustavil? Mogoče se 
mu pa porodi še kakšna nova ideja.

P. S. Poudarjeno (odebeljeno) besedilo je dobesedni prepis 
iz proračunskih dokumentov. ■

Zahvala kompoljskim gasilcem
Čeprav nismo brezvestni lastniki gozda ob naši hiši, iz 
katerega nam je ponoči 12. 12. na nadstrešek zgrmela ve-
lika smreka, se vseeno želimo zahvaliti enoti kompoljskih 
gasilcev za pomoč pri odstranjevanju smreke v dežju, saj 
nam je ta zaprla dovoz do hiše, poškodovala streho in 
dvorišče.
Fantje, iz srca hvala in upajmo, da se lastniki in Občina 
končno premaknejo in pospravijo, kar je treba, da nasle-
dnjič še koga ne ubije.

Na pomoč!
Družina Nahtigal

Vsaka beseda, vsak pogled, 
vsako dejanje in vsak nasmeh 

lahko prinese srečo drugim ljudem. 
Vsak trenutek je lahko nov začetek.

Želimo vam lep in miren božič,
v novem letu pa veliko mero zdravja, 
osebnostne rasti ter vsega dobrega.

Stanovalci in zaposleni Zavoda Prizma Ponikve

Želimo vam lepo preživet, praznično obarvan 
preostanek leta 2017. Novo leto pa naj prinese svež 
zagon, nove izzive, nepozabne izkušnje, zdravje ter 

veliko sreče in uspehov v prihajajočem izpitnem 
obdobju in skozi celotno leto. 

 Z GROŠ-em ni nikoli dolgčas! 

Srečno 2018!
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Glej, zemlja si je vzela, kar je njeno.
A kar ni njeno, nam ne more vzeti.
In to, kar je neskončno dragoceno,
je večno in nikdar ne more umreti.
                                     (S. Makarovič)

V SPOMIN IN ZAHVALO

Ob nenadni, boleči izgubi našega dragega očeta

ANTONA GRMA
(1937–2017)
iz Male vasi

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste ga pospremili na zadnjo pot, 

nam izrazili sožalje ter darovali sveče, cvetje ali dar za cerkev 
in mašo.

Zahvala g. župniku Francu Škulju za pomoč pri organizaciji 
pogreba in drugih žalnih slovesnosti ter duhovno podporo, 

posebna zahvala duhovniku g. Rafu Pinosi za lepo opravljen 
pogrebni obred. Hvala moškemu pevskemu zboru za 

čustveno zapete pesmi, hvala ge. Andreji Babič za čutno 
prebrana besedila v cerkvi. Hvala vsem sosedom, ki so nam 
vedno, še posebej pa v teh dneh, stali ob strani, še posebna 

zahvala ge. Mariji Šuštar in Suniti Zabukovec za pomoč v 
vežici. 

Zahvala Danici Bambič za vso organizacijo in pomoč pri 
odhodu našega dragega očeta v večnost.

Hvala vsem, ki prebirate te vrstice in ste očetu kadar koli v 
njegovem življenju namenili prijazno besedo in trenutek 

svojega časa.

Iskrena hvala.

Sin Ivan in hči Helena ter vsi drugi žalujoči

Območno združenje za  
VREDNOTE SLOVENSKE OSAMOSVOJITVE

Grosuplje - Dobrepolje

članom in vsem občanom,
posebej pa nosilcem vrednot slovenske osamosvojitve,

ČESTITA za praznik DAN SAMOSTOJNOSTI in 
ENOTNOSTI.

 
Želimo vam tudi blagoslovljen in miren BOŽIČ,

v NOVEM LETU 2018 pa veliko zdravja, uspehov in 
osebnega zadovoljstva!

Vljudno povabljeni k svetim mašam za domovino, ki jih 
daruje OZ VSO G-D

 v vseh grosupeljskih in obeh dobrepoljskih farah.

Predsednik
OZ VSO G-D

Andrej SELAN

"Mirna reka ima cvetoče obale." 

Italijanski pregovor

"Mir ima za svet isto vrednost,  

kot jo ima kvas za kruh." 

Talmud

Čutim, kako velik blagoslov je nad nami
in kako nam Bog pošilja svojo pomoč,

ko sami ne zmoremo ničesar več,
da začutimo njegovo ljubezen in veličino.

Bog, hvala ti!

Z vsako izgovorjeno besedo,izraženo mislijo
in z vsakim storjenim dejanjem

drugim sporočaš, kdo si,
kaj nosiš v sebi in kaj resnično si ti sam.

Z vsakim dejanjem in besedo,
ki ju uporabiš v odnosu z drugimi,

podariš delček sebe in daš prijatelju možnost,
da se bolje spoznata

in da sta si vedno bolj blizu.

Nič ni dragocenejše kot človek,
ki ti stoji ob strani,

ko si sam ves obupan in na tleh,
in ki ti poda roko, da te dvigne,

ter svoje razumevanje in ljubezen.

Ko bi vi vedeli, koliko mi pomenite
in kako rada imam vsakega od vas ...

in koliko misli, molitev, dobrih želja vam
(pogosto potiho) namenjam ...

Dejansko mi je neskončno vreden
vsak izmed vas ...

in vaša bolečina je tudi moja bolečina
in vaša sreča moja sreča ...

in res vam želim, da ste srečni in ostanete dobri.

Mateja Debeljak, Podarjam ti delček sebe
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Nudimo vam:
- �zioterapija po poškodbah
- odprava bolečin v sklepih in hrbtenici
- Bownova terapija
- biodinamična kraniosakralna terapija
- odprava težav  s čeljustnim sklepom
- terapije za otroke s slabo držo
- terapije za nosečnice

Ana Krajnc, �zioterapevtka 
   

m: 041 386 311
e: info@�zioterapija-krajnc.si
www.�zioterapija-krajnc.si

Lokacija izvajanja:
Videm 33a, (Zavod Sv. Terezije)
1312 Videm - Dobrepolje

FIZIOTERAPIJA
KRAJNC

Začnite nekaj  
izjemnega z  
A1 Grosuplje.

A1 Grosuplje  
Brvace 1a, Grosuplje  
M: 040 979 788

• POPRAVILO IN CENITEV VOZIL ZA VSE 
SLOVENSKE ZAVAROVALNICE

•  BREZPLAČNO NADOMESTNO VOZILO

 • VULKANIZERSTVO

• POPRAVILO VOZIL NA RAVNALNI MIZI

•  SERVIS VOZIL

•  PRIPRAVA VOZILA NA TEHNIČNI PREGLED

•  POLNJENJE IN POPRAVILO  
KLIMATSKIH NAPRAV

•  IZPUŠNI SISTEMI

•  AVTODIAGNOSTIKA

•  AVTOVLEKA

•  POMOČ NA CESTI

POGODBENI SERVIS ZA ZAVAROVALNICO

Si želite prenoviti kopalnico, ali le zamenjati obstoječe  
kopalniške elemente in armature? Renovirate stanovanje  
oz. si urejate mansardo in želite prestaviti oz. 
zamenjati ogrevalno in vodovodno napeljavo? 
Potrebujete vzdrževalca vašega objekta?

Odgovor na vaše želje je:

Domen – DHS hišne storitve s.p.  
  mojster za vodovodne in ogrevalne instalacije  

ter ostala manjša hišna popravila.
POKLIČITE na tel. št. 051/864-601 in ne bo vam žal,
saj pridem točno, naredim hitro in natančno.

GOZDARSTVO 
BLATNIK

Tone Blatnik s.p.
Zdenska vas 2C

1312 Videm Dobrepolje
Tel.: 041 714 882                   

E-naslov: tone.blatnik5@gmail.com

Rok plačila za les največ 7 dni.

SEČNJA IN SPRAVILO LESA•	
ODKUP LESA•	
PROMET Z LESOM•	
ODKUP GOZDOV•	
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Slovenski pregovori o vremenu

DECEMBER – GRUDEN
 

Če Grudna bliska, grmi, za drugo leto  
vetrove budi. 

Grudna mraz in sneg, žita dosti prek in prek.

Kadar v adventu jug hladi, drugo leto dosti 
sadja rodi. 

Če na božič dežuje, prihodnje leto močo 
oznanjuje.

Po božiču gre dan gori, sneg doli.

Če vidiš rimsko cesto na sveto noč sijati, se je 
dobre letine nadejati.

Grom in blisk o zimskih kvatrih, huda zima bo 
pri vratih.



WWW.BLESK2.SI

KONTAKT:

T://051-334-826
T://01-836-99-33
E://info@blesk2.si

Sebastjan Pogorelec, Bukovica 2, 1310 Ribnica

- slikopleskarska dela
- polaganje talnih oblog (parket, PVC, epoksi)
- keramičarska dela (prenova kopalnic)

Adaptacije, prenove (stanovanjski, poslovni objekti)

Gradbena in zaključna dela
- manjša zidarska dela
- ureditev okolice (tlakovci, škarpniki)
- čistilni servis (redna in generalna čiščenja)

Brezplačna 3d vizualizacija vašega objekta

Toplotno izolacijske fasade
Z nami do subvencije ekosklada (do 2.400 €)

- fasada
- izolacija podstrešja (volna, celuloza)
- dobava in montaža oken (RAL montaža)
- hidroizolacija in izolacija sten v zemlji
- sanacija kapilarne vlage (vdor vlage iz tal)

Celotna izolacija ovoja stavbe:

Z nami do subvencije ekosklada (do 7.000 €)

EKOSKLAD SUBVENCIJE 2015
- brezplačna priprava dokumentacije
- krediti + subvencije

ZAGOTAVLJAMO
- visoka kakovost storitev
- konkurenčne cene
- 100% zadovoljstvo strank

Izdelava vseh vrst ogrevalnih sistemov na 
ključ (solarni sistemi, toplotne črpalke, peleti, 
drva, plin, olje)

Izdelava vseh vrst strojnih instalacij 
(vodovod, plin, ogrevanje)

Adaptacije celotne kopalnice z vsemi 
obrtniškimi deli

ZA BREZPLAČEN OGLED IN SVETOVANJE 
pokličite 041/622-542 (Borut)  
ali 031/622-542 (Vojko).

Vojkova 58, Ljubljana

TEL:  01/568 27 29                       
GSM:  031/622 542 
        041/622 542                    
E-MAIL: info@sanitar.si

Peter Hren s.p., Gradež 14, 1311 Turjak, GSM: 031/356 668

Storitve:
l	 Brušenje stekla
l	 Fazetiranje stekla in ogledal
l		Peskanje stekla
l	 Izdelava izolacijskega termopan stekla
l	 Kaljeno steklo
l	 Tuš kabine (po meri, s tesnili)
l	 Ogledala
l	 Kopelit steklo za delavnice
l	 Izdelava taljenega stekla z vzorci (fusing tehnika)
l	 Montaža vsega navedenega
l	 Ostale steklarske storitve
l	 Intervencija 24 ur na dan

JANEZ POZNIČ s.p.

Vrvarska 3, 1310 RIBNICA
info 01 / 8360 367

Hvala za obisk – se priporočamo!

Delovni čas:

od pon. do pet.
od 9h do 19h

Sobota in
nedelja zaprto!

BRATA TOMŠIČ

brata-tomsic-oglas2018-A6-outline.indd   1 07/12/17   12:05
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